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گزارش »دنیای هوادار«
از هفته پانزدهم لیگ یک

 نبرد بالانشینان جدول 

رئیس هیئت اسکی استان البرز:

با افزایش قیمت تجهیزات اسکی 
نگران ریزش ورزشکار هستیم

7 6

ایران هر چند  به  ورود  زمان  از  »وینفرد شفر« 
که در روند امتیازگیری به ثبات خوبی نرسیده، 
ولی پرگل ترین بردها را به نام خودش ثبت کرده 
است. او بین مربیان لیگ برتری که حداقل 30 
مسابقه )تعداد بازی یک فصل کامل( روی نیمکت 
تیمی نشسته باشند، صدرنشین بردهای پرگل 
است. شفر در 29% از مسابقاتی که روی نیمکت 
استقلال نشسته، به حریفش حداقل سه گل زده 
است. آماری که تا قبل از برد پرگل این هفته 
مقابل نفت آبادان در اختیار مصطفی دنیزلی بود. 
اتفاقی که تاثیر پررنگی در رضایت استقلالی ها از 

او داشت.
هفته  آخرین  از  شفر  تیم  موتور  گذشته  فصل 
نیم فصل اول راه افتاد. مسابقه ای که با سه گل، 
سپاهان را بدرقه کردند. هفته بعد از آن چهار گل 
به نفت آبادان زدند و بعد آن هم در خوزستان به 
استقلالِ جنوبی ها سه گل زدند. تیم شفر برای سه 
هفته انرژی اش را ذخیره کرد و پایانی طوفانی در 
لیگ داشت. پارس جنوبی در آزادی چهار گل از 
استقلال دریافت کرد، بلایی که آبی ها با سه گل بر 
سر سپیدرود هم آوردند. بعد از علی کریمی، نوبت 

به سیروس پورموسوی رسید که مقابل استقلال 
تسلیم شود. فولاد در روزی که میزبان بود، چهار 
بار دروزه اش باز شد. سیاه جامگان و پیکان هم به 
ترتیب 4 و 3 گل از استقلال دریافت کرده بودند. 
بردهای پرگلی که باعث شد شفر آمار رویایی 9 
برد با حداقلِ سه گل را در 22 بازی اول لیگ اش 
ثبت کند. استقلال در این فاصله در جام حذفی 
هم سه گل به نفت آبادان زده بود و در آسیا هم 

سه گل به ذوب آهن.
نفت آبادان اولین تیمی نبود که در این فصل، 
های  آبی  خورد.  گل  دو  از  بیشتر  استقلال  از 
پایتخت یک بار دیگر هم در ورزشگاه آزادی در 
هفته های ابتدایی این فصل، موفق شدند تیم 
»تراکتورسازی« را با سه گل بدرقه کنند. اما برد 
این بار آن ها برابر صنعت نفت آبادان کمی متفاوت 

با پیروزی سه گله قبلی آن هاست.
استقلالی پس از پیروزی مقابل تراکتور، امیدوار 
به قهرمانی بودند و انتظارات بالایی از تیمشان 
داشتند. اما پس از آن برد بود که آبی های پایتخت 
روند نزولی خود را آغاز و هفته های خوبی را پشت 
سر نگذاشتند. تا اینکه بالاخره موفق شدند در 
این فصل در دو هفته پیاپی لیگ برتر به پیروزی 
برسند که اتفاقا یکی از آن ها هم پر گل از آب در 
آمده است. اتفاقی که آبی ها را امیدوار کرده است 
که این پیروزی، شروع بردهای طوفانی شان باشد 
و مثل فصل گذشته، چند جشن باشکوه دیگر هم 
داشته باشند. به خصوص حالا که شانس زیادی 

شاید دیگر برای قهرمانی نداشته باشند...

گرد و خاک شفر دوباره بلند می شود؟
بازگشت امید به اردوی آبی های پایتخت

سرپرست استانداری البرز گفت: »در البرز اتحاد و 
انسجام ویژه ای بین قوا وجود دارد و به دلیل اهمیت 
اهداف و برنامه ها فرصتی برای پرداختن به حاشیه 
ها نیست و رسانه ملی می تواند این اتحاد را تعمیق 

بخشد.«
به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از پایگاه اطلاع 
مراسم  در  شهبازی  دکتر  البرز،  استانداری  رسانی 
تکریم و معارفه مدیرکل صدا و سیمای مرکز البرز 
که با حضور معاون امور استان های صدا و سیمای 
جمهوری اسلامی ایران برگزار شد با اشاره به خاطره 
و رویدادی جنگ دوم خلیج فارس به اهمیت رسانه و 

تاثیر آن در افکار پرداخت.
وی ادامه داد:»امروزه مانند گذشته تصرف ها، جهان 
گشایی ها و تسخیرها سرزمینی نیست و در این راستا 
گایه حتی تیری نیز شلیک نیم شود بلکه اکنون با 
استفاده از فناوری های نوین و با به خدمت گرفتن 
گوش و چشم مخاطبان، افکار آنها نیز تحت تاثیر قرار 

می گیرد.«

دکتر شهبازی گفت:»از مدیریت جدید صدا و سیمای 
البرز انتظار می رود با توجه به اعتقادی که به نقش 
رسانه در هزاره سوم دارد باید تدابیر لازم را اتخاذ 

کند.«
وی افزود:»در این دنیای مجاز که نظام استکباری و 
دشمنان اسلام به دنبال از بین بردن استقلال و آزادی 
نظام جمهوری اسلامی هستند باید رسانه ملی منشا 

اثر باشد.«
سرپرست استانداری البرز با اشاره به منویات مقام 
معظم رهبری مبنی بر اینکه البرز ایران کوچک است، 
اضافه کرد:»این استان علی رغم مساحت کم دارای 
اقوام مختلف، ذائقه ها و سلایق متنوع است که این 
امر نیازمند برنامه ریزی متناسب برای برنامه سازی 

است.«
وی گفت: »در البرز اتحاد و انسجام ویژه ای بین قوا 
وجود دارد و به دلیل اهمیت اهداف و برنامه ها فرصتی 
برای پرداختن به حاشیه ها نیست و رسانه ملی می 

تواند این اتحاد را تعمیق بخشد.«

دکتر شهبازی افزود:»رسانه ملی و تیم خبرنگاران 
کارکشته و پای کار رسانه ملی در البرز ظرفیتی است 

که باید این تعامل افزایش داده شود.«
وی عنوان کرد:»توصیه می شود در تمامی بخش های 
استان اخبار و تصاویر با بهترین کیفیت پخش شود.«

گران  »تحلیل  گفت:  البرز  استانداری  سرپرست 
اجتماعی و سیاسی و کارشناسان مجرب و علمی در 

برنامه های صدا و سیما بهره برداری شود.«
وی افزود: »استفاده از شبکه های اجتماعی بسیار حائز 
اهمیت است و افزایش ضریب نفوذ در شبکه های 

اجتماعی مد نظر است.«
دکتر شهبازی خاطرنشان کرد: »استانداری البرز نیز 
تقویت زیرساخت های  تولید محتوا و  در راستای 
عمرانی صدا و سیمای مرکز البرز نگاه ویژه ای دارد.«

وی گفت: »امید است که در این جنگ رسانه ای 
و  دارد  که شدت و ضعف در حوزه های مختلف 
مختلف  سناریوهای  اجرای  درصدد  ما  دشمنان 

هستند همواره پیروز و سربلند باشیم.«

به گفته منابع آگاه خسرو 
ارتقایی معاون هماهنگی 
امور استانداری البرز یکی 
از گزینه های اصلی برای 
سکان  گرفتن  دست  به 
استانداری این استان است.
ارتقایی در حالی در آستانه 
استاندار  سمت  به  ارتقا 
فردیس،  کرج،  مردم  نماینده  که  گرفته  قرار  البرز 
گفته  اسلامی  شورای  مجلس  در  آسارا  و  اشتهارد 
است:»وزیر کشور موافقت خود برای انتخاب یکی از 
معاونان استانداری البرز به عنوان  استاندار این استان 

را اعلام کرده است.«
عزیز اکبریان یادآور شد:»وزیر کشور با نمایندگان استان 
البرز مشورت کرد و نظر نمایندگان این بود که یکی از 

معاونان استاندار به  عنوان استاندار البرز انتخاب شود.«
البرز  استانداری  معاونان  براینکه  تاکید  با  اکبریان 
شایسته برعهده گرفتن سمت استانداری این استان 
هستند، گفت:»آنگونه که اعلام شد یکی از معاونان 
استانداری در لیست وزارت کشور و ریاست جمهوری 
قرار دارد، ولی هنوز در این خصوص تصمیمی گرفته 

نشده است.«
وی با اشاره به اینکه وزیر کشور با استاندار البرز شدن 
موافقت 90  استان  این  استانداری  معاونان  از  یکی 
درصدی دارد، افزود:»روند کار اینگونه است که رییس  
جمهوری، معاون اول و وزارت کشور در این خصوص 

باید به جمع  بندی برسند.«
به هرحال ارتقایی همان معاون استاندار البرز است 
که اواسط سال گذشته در قبال برخورد توهین آمیز 
شهردار یکی از شهرهای اقماری شهرستان فردیس با 
شماری از پارکبانان، واکنش تندی از خود نشان داد و 
گفت:»حتی اگر این افراد به دنبال حقوق خود نبودند، 
نباید شهردار این برخورد نامناسب را انجام می داد، 
در حالی که براساس گزارش ها، پاکبانان به دنبال 

مطالبات خود بودند.«
و دیگر  پاسداران، بسیج سازندگی  حضور در سپاه 
صحنه های خدمت و بخصوص بعد از هشت سال دفاع 

مقدس فعالیت در  عمرانی و آبادانی و نیز در اجرای 
بزرگترین طرح های ملی کشور در حوزه آبرسانی از 
جمله مدیریت آبرسانی از غرب به مرکز کشور و شمار 
زیادی از روستاها گوشه دیگر از کارنامه خسرو ارتقایی 

را تشکیل می دهد.
ارتقایی که دو سال از تجربه او به عنوان معاون هماهنگی 
امور عمرانی استانداری البرز می گذرد، همچنین تجربه 
خدمات عمرانی در استانهای قم، سمنان و تهران را هم  
در رزومه خود دارد که با قطعی شدن حکم او به عنوان 
استاندار البرز در یکی دو روز آینده، بطور قطع می تواند 

در توسعه و پیشرفت این استان کارساز و موثر باشد.

»ارتقایی« در آستانه ارتقاء به سمت استاندار البرز
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رییس سازمان صدا و سیما به پیشنهاد معاون امور 
مجلس و استان های رسانه ملی، علی صادق مقدسی 
و  مدیرکل صدا  به سمت  برای مدت سه سال  را 

سیمای مرکز البرز منصوب کرد.
مراسم معارفه مدیر کل صدا و سیمای استان البرز 
امروز دهم آذرماه جاری با حضور علی دارابی معاون 

امور استان های صدا و سیما و شهبازی سرپرست 
خبرنگاران  حضور  بدون  کرج  در  البرز  استانداری 

برگزار شد.
پیش از این علی رامک مدیرکل صدا و سیمای استان 
البرز بود که در مراسم امروز از زحمات وی تقدیر شد.
به جناب  تبریک  نیز ضمن  هوادار  دنیای  روزنامه 
مقدسی مدیرکل جدید صدا و سیمای مرکز البرز 
و موفقیت بیشتر برای جناب رامک مدیرکل سابق 
این مرکز در سایر سنگرهای خدمت به مردم آرزو 

می کند.
و اما یک پرسش ساده، چرا بدون حضور خبرنگاران؟ 
برگزاری آیین معرفی  انتشار خبر  تر  از آن جالب 
مدیرکل جدید آنهم بدون  حضور خبرنگاران! ای 

کاش روابط عمومی رسانه ملی یا روابط عمومی صدا 
و سیمای مرکز البرز توضیح مختصری در این باره 

برای افکار عمومی در استان البرز ارایه می کرد.
به قول یکی از همکاران خوش ذوق رسانه ای، این 
روش صدا و سیمای مرکز البرز می تواند الگویی برای 
دیگر سازمانها، نهادها و دستگاههای اجرایی استان 
شود از استانداری گرفته تا بقیه .... چون با توجه 
به گسترش وسایل ارتباطی همه آنها دارای سایت 
هستند! گو اینکه به تقریب عموم رسانه های البرز از 
خبرگزاری ها تا نشریه های مکتوب از جمله دنیای 
هوادار این خبر را به عنوان وظیفه و مسوولیت خود 
بازنشر کردند، اما آن پرسش ساده کماکان بی پاسخ 

مانده است!

انتصاب مدیرکل جدید صدا و سیمای استان البرز...

بدون حضور خبرنگاران!

مهدی تیموری

سیدجلال حسینی
 از تیم ملی 

8خداحافظی کرد
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گزارش »دنیای هوادار« از بازگشت »امپراطور« به فوتبال ایران؛

تاجِ فولاد  بر سر افشین 

علیرضا  ریحانی
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و چین  ایران  که  گفت  ایرانی  مقام  یک 
راهی پیدا کرده اند تا به تبادل نفت خام 
ایران ادامه دهند و برای آن بدون رعایت 
هزینه  متحده  ایالات  های  تحریم  نقض 

کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« ، اوبل پرایس 
تبادل  ادامه  برای  چین  و  ایران  طرح  از 
نفتی نوشت: اسدالله عسگراولادی، رئیس 
»یک  گفت:  ایران-چین،  بازرگانی  اتاق 
بانک چینی با مبادلات ایران در 2 دسامبر 
مبادلات بانکی خود را با ایران آغاز خواهد 
کرد. وی افزود:« طرف چینی در یک ماه 
آینده به دنبال معرفی دومین بانک خود 
او گفت:  است. »  ایران  با  مبادلات  برای 
خواهد  آغاز  آینده  هفته  در  نفت  فروش 

شد.
خام  نفت  خریدار  بزرگترین  کشور  این 

بارها اعلام کرده که بدون  ایران است و 
توجه به تحریم ها واردات نفت را متوقف 
های  شرکت  حال،  این  با  کرد.  نخواهد 
که خرید  دادند  گزارش  آن  پالایشگاهی 
نفت ایران را پیش از تحریم های ایالات 
در  آنها  زیرا  اند،  کرده  متوقف  متحده 
معرض کار با سیستم مالی ایالات متحده 
قرار دارند و اگر متوجه تحریم ها شوند، 

عواقب منفی را متحمل خواهند شد.
در واقع، چین یکی از هشت وارد کننده 
اصلی نفت ایران بود که واشنگتن اجازه 
میزان  به  را  ایران  نفت  خرید  تا  داد 
دهد.  ادامه  روز  در  بشکه   360،000
این مقدار بسیار کمتر از قبل از واردات 
شرکت  اما  است،  چینی  های  پالایشگاه 
زمینه  از  را  تولید  حق  نیز  دولتی  های 
ایران دارند که شرکت های چینی  های 

مشارکت دارند، بنابراین احتمالا بیشتر از 
این خواهد بود.

واردات نفت چین از ایران به میزان 4،1 
به  ماه سپتامبر  تا  ژانویه  درصد در سال 
متوسط 631،556 بشکه در روز افزایش 
رتبه  در  تهران  خاطر  همین  به  و  یافت 
قرار  جهان  نفت  کننده  تولید  پنجمین 

گرفت.
داده  اساس  بر  رویترز  گزارش  اساس  بر 
ایران  گذشته،  ماه  تانکر،  ردیابی  های 

به  خام  نفت  بشکه  میلیون   22 حدود 
یکی از بزرگترین بنادر چین یعنی دالیان، 
مراکز  از  یکی  دالیان  است.  کرده  ارسال 
این  از  ایران  و  است  در چین  نفت  مهم 
برای ذخیره نفت در دور مقدماتی  بندر 
تحریم های بین المللی علیه خود استفاده 
کرده است. میزان معمول کالاهای نفت 
خام ایرانی که به چین وارد می شوند بین 
1 میلیون و 3 میلیون بشکه در ماه می 

باشد.

هفته ای آلوده برای اصفهان
 در پیش است

شاخص هایدر پرتال اداره کل حفاظت محیط زیست استان 
اصفهان نشان می دهد هوای اصفهان با میانگین 151، برای 

عموم ناسالم است.
اداره هواشناسی  در همین رابطه ساناز جعفری-کارشناس 
اصفهان گفت: روز آتی )یکشنبه( از غلظت آلاینده ها کاسته 
خواهد شد، اما از روز سه شنبه دوباره کیفیت هوا کاهش 

خواهد یافت و این آلودگی تا روز چهارشنبه ادامه می یابد.
از  ضعیف  ناپایدار  موج  گذر  با  )یکشنبه(  فردا  افزود:  وی 
از  اما  آلودگی ها کاسته خواهد شد،  میزان  از  استان،  روی 
روز  تا  آلاینده ها  افزایش  روند  شاهد  مجددا  دوشنبه  روز 

چهارشنبه خواهیم بود.

جزئیات »لغو« احتمالی طرح »زوج و 
فرد« در تهران

جزئیات  تهران  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
احتمال حذف طرح زوج و فرد در سال آینده را تشریح کرد.
محسن پورسیدآقایی در مورد جزئیات احتمال حذف طرح 
زوج و فرد در تهران از سال آینده گفت: براساس تصمیم 
شورای ترافیک تهران و شورای شهر تهران قرار براین بود 
که در صورت موفقیت آمیز بودن طرح ترافیک، این طرح به 

محدوده زوج و فرد نیز تسری یابد.
اینکه مطالعات نشان داده است طرح زوج  و  بیان  با  وی 
فرد، طرح  اشتباهی بوده که در بلندمدت نه تنها آلودگی 
هوا را کاهش نداده است،  بلکه سبب شده مردم به سمت 
خرید خودوری ارزان قیمت اما پلاک مخالف گرایش پیدا 
کنند و این امر موجب افزایش آلودگی هوا شود، اظهار کرد: 
آلودگی هوا لازم  برای کاهش  نشان می دهد که  مطالعات 

است که طرح زوج و فرد ملغی شود.
پورسیدآقایی با بیان اینکه مطالعات ملغی شدن طرح زوج و 
فرد در حال انجام است و در صورت تصویب شورای ترافیک 
تهران، احتمالا  اجرای طرح زوج و فرد پس از سالها ملغی 
در صورت  گفت:  آن،  مطالعات  مورد جزئیات  در  می شود، 
و  حذف  فرد  و  زوج  طرح  تهران،  ترافیک  شورای  تصویب 

تبدیل به حلقه دوم طرح ترافیک می شود.
وی افزود: براین اساس دیگر پلاک خودرو ملاک تردد در 
می توانند،  پلاکی  هر  با  خودورها  همه  و  نیست  محدوده 
آزادانه تردد کنند اما هزینه ورود به حلقه دوم طرح ترافیک 
یا همان محدوده زوج و فرد یک سوم هزینه طرح ترافیک 

خواهد شد.

اخبار

میوه شب یلدا گران می شود
رئیس اتحادیه میادین میوه و تره بار اصفهان با بیان اینکه ضرر 
صادرات میوه به چشم مردم می رود، گفت: در صورت تداوم صادرات 
میوه تا هفته های آینده به خصوص در شب یلدا با افزایش قیمت 

مواجه خواهیم شد.
رئیس اتحادیه میادین میوه و تره بار اصفهان با بیان اینکه ضرر 
صادرات میوه به چشم مردم می رود، گفت: در صورت تداوم صادرات 
میوه تا هفته های آینده به خصوص در شب یلدا با افزایش قیمت 

مواجه خواهیم شد.
ناصر اطرج در گفت وگو با »دنیای هوادار« ، در خصوص افزایش 
نرخ میوه، اظهار کرد: متأسفانه امسال به دلیل شرایط جوی و به 

خصوص صادرات شاهد کمبود و افزایش نرخ میوه هستیم.
وی به افزایش قیمت سیب درختی اشاره کرد و افزود: امسال تولید 
سیب درختی نسبت به سال گذشته 60 درصد کاهش یافته، از 
سوی دیگر 40 درصد بار موجود در بازار نیز صادر می شود که 
این عامل منجر به کمبود و گرانی این محصول در بازار شده است.

وی با بیان اینکه در حال حاضر هندوانه میناب سر مزرعه با همان 
نرخ 2400 تومان خریداری و صادر می شود، تصریح کرد: در صورت 

تداوم صادرات برای شب یلدا با کمبود هندوانه مواجه می شویم.
گفت:  اصفهان،  در  میوه  اقلام  برخی  قیمت  به  اشاره  با  اطرج 
درحالی که سال گذشته در همین مقطع زمانی قیمت سیب درختی 
3000 تومان بود، نرخ آن اکنون به 8000 تومان افزایش یافته، 
همچنین هر کیلو کیوی نسبت به سال گذشته از 2000 به 7000 

تومان در میدان میوه و تره بار عرضه می شود.
وی ادامه داد: در حال حاضر قیمت انار بین 3000 تا 7000 تومان، 
نارنگی بین 3000 تا 6000 تومان، پرتقال جنوب بین 2000 تا 
4500 تومان، پرتقال شمال بین 1500 تا 3000 تومان، خیار 
گلخانه ای 4000 تومان، خیار ممتاز بین 2000 تا 4000 تومان و 
خیار اصلاح شده 5000 تومان است که بخشی از آن صادر می شود.

کمک 20 میلیاردی آستان قدس به 
زلزله زدگان سرپل ذهاب

معاون امداد مستضعفان آستان قدس رضوی اعلام کرد: معاونت 
امدادکمک 20 میلیاردی آستان قدس به زلزله زدگان سرپل ذهاب 
مستضعفان آستان قدس رضوی همزمان با میلاد پیامبر گرامی 
به  خانگی  لوازم  خرید  هزینه  کمک  بسته   100 اسلام)ص( 

زلزله زدگان محروم کرمانشا اهدا کرد.
مصطفی خاکسار قهرودی اظهار کرد: در این طرح به هر خانواده 
200 میلیون ریال حواله خرید لوازم منزل اهدا شد و آنها مي توانند 
با مراجعه به فروشگاه های منتخب و بر اساس سلیقه خود اجناس 

مورد نیازشان را از میان کالاهای ایراني خریداري کنند.
وی عنوان کرد: آستان قدس رضوي از طریق دفتر استانی خود 
در کرمانشاه، محرومانی را که در زلزله سال گذشته این استان 
دچار آسیب بیشتری شدند، شناسایی و تلاش کرده است در قالب 
این طرح به میزان توان خود شرایط رفع محرومیت را تا حدودی 

برای آن ها فراهم آورد.
معاون امداد مستضعفان آستان قدس رضوی با اشاره به برخی 
محروم  زلزله زدگان  به  کمک  در  معاونت  این  دیگر  اقدامات 
کرمانشاه در سال 97، عنوان کرد: امسال مبلغ چهار میلیارد ریال 
برای تجهیز واحدهای مسکونی زلزله زدگان معلول، بی سرپرست 

و محروم استان کرمانشاه اختصاص یافت.

اخبار

زادگاه روحانی مقصد 
پنجاهمین سفر استانی

روز گذشته سرپرست استانداری سمنان 
اعلام کرد که رئیس جمهوری روز سه 
با  به دیدار  با حضور در شاهرود  شنبه 

مردم این شهر می پردازد.
استان  به  فروردین 96  جمهوری  رئیس 
سمنان سفر کرده بود و در جریان سفرش 
19 پروژه عمرانی در این استان کلیده خورده 
کارخانه  شامل  تولیدی  پروژه  چهار  بود 
سرمایه گذاری  با  که  فردا  خودروسازی 
و  ریال  میلیارد  و 125  هزار  یک  حدود 
هزار دستگاه  تولید سالانه 100  ظرفیت 
شده،  بهره برداری  آماده  سواری  خودرو 
مواد  تولیدکننده  شیمی  شکوفا  شرکت 
اولیه شوینده ها و شرکت شکوفا بهداشت 
آرین تولیدکننده انواع محصولات بهداشتی 
و پاک کننده با سرمایه گذاری بالغ بر 409 
میلیارد ریال، متروی تهران - گرمسار، 6 
پروژه راهسازی با اعتباری بالغ بر 1170 
میلیارد ریال شامل پروژه محور شاهرود ـ 
میاندشت، چندین تقاطع  غیر هم سطح، 
سیستم روشنایی آزادراه حرم تا حرم و ...از 

جمله آن پروژه ها بود.

سرمایه گذاری ۷۰۰ میلیاردی در 
صنایع تبدیلی و غذایی فارس

سازمان  مدیر صنایع  مهدی صادقی 
از  گفت:  فارس  جهادکشاورزی 
پروانه   39 تاکنون  امسال  ابتدای 
و  نفر   386 اشتغال  با  بهره برداری 
هزار  از 104  بیش  خام  ماده  جذب 

تن صادر شده است.
جز  فارس  استان  این که  بیان  با  وی 
خام  ماده  جذب  در  برتر  استان های 
در  گفت:  است،  کشاورزی  محصولات 
تبدیلی  واحد صنایع  استان 671  این 
بر 9 هزار  بالغ  اشتغا لزایی  با  و غذایی 
نفر فعالیت می کند که این تعداد واحد 
و  میلیون   3 از  بیش  سالانه  صنعتی 
کشاورزی  خام  ماده  تن  هزار   800

جذب می کند.
رسالت های  از  این که  بیان  با  صادقی 
کاهش  کشاورزی،  جهاد  سازمان  مهم 
است،  تولیدی  محصولات  ضایعات 
صنایع  واحد های  فعالیت  شد:  یادآور 
کشاورزی، سالانه بالغ بر 488 هزارتن 
دنبال  به  را  کاهش ضایعات کشاورزی 

داشته است.

زرندیه قطب سرمایه گذاري 
استان مرکزي 

و  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
توسعه منابع استانداری مرکزی با اعلام 
این خبر گفت: حجم، تنوع و ظرفیت 
سرمایه گذاری در زرندیه در استان بی 
نظیر است و امیدواریم بتوانیم به خوبی 

از این ظرفیت ها استفاده کنیم.
 فرخی با بیان اینکه سرزمین ایرانیان 
قطب  بزرگترین  آیلند  جدید  شهر  در 
گردشگری و سرمایه گذاری با کاربری 
گفت:  است،  کشور  در  گوناگون  های 
این  گذاری  سرمایه  های  فرصت 
شهرستان را باید به تمام کشور و حتی 

به جهان عرضه کرد
وی فعالیت در حوزه اقتصادی را به مراتب 
با ارزش تر از فعالیت در سایر حوزه ها 
دانست و گفت: فرصت بالقوه زرندیه بویژه 
در سرزمین ایرانیان به عنوان بزرگ ترین 
منطقه گردشگری باید به خوبی تبیین 
شود. انتظار سرمایه گذاران ارائه بهترین 
باید  که  است  دولت  سوی  از  خدمات 
همه دستگاه های اجرایی در این خصوص 

تلاش مضاعف کنند.

»سعید زرندی«، معاون طرح و 
برنامه وزارت صمت شد

وزیر صنعت، معدن و تجارت در احکامی 
جداگانه »سعید زرندی« را به عنوان معاون 
طرح و برنامه و »محسن صالحی نیا« را 
به سمت معاون وزیر و مدیرعامل سازمان 
صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران 

منصوب کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، زرندی پیش 
از این مدیرکل دفتر آمار وزارت صنایع و 
معادن بود. وی مدیرکلی ارتباطات و فناوری 
اطلاعات استان البرز و مدیرعاملی شرکت 
خدمات هواپیمایی پیام را نیز در کارنامه 
دارد. صالحی نیا نیز تاکنون به انتخاب »رضا 
تجارت،  و  معدن  وزیر صنعت،  رحمانی« 
سرپرستی سازمان صنایع کوچک و شهرک 
های صنعتی ایران را بر عهده داشت. وی 
و  گسترش  سازمان  عامل  هیات  عضو 

نوسازی صنایع ایران )ایدرو( است.
صنایع  مدیرکلی  سابقه  صالحی  نیا 
وزارت  نیروی محرکه  و  ماشین  سازی 
صنایع و معادن و معاونت صنایع و امور 
کارنامه  در  را  وزارتخانه  این  اقتصادی 

شغلی خود دارد. 

نماینده کرج در مجلس شورای اسلامی:
اکنون زمان استیضاح

وزیر امورخارجه نیست
نماینده مردم کرج و رییس کمیسیون شوراها و  امور داخلی 
کشور در مجلس شورای اسلامی گفت:»اکنون زمان استیضاح 

وزیر امور خارجه نیست.«
محمد جواد کولیوند طی گفتگویی، محمد جواد ظریف را یک دیپلمات 
برجسته و کارکشته توصیف کرد، اما گفت:»البته به طور طبیعی در 
بخش پولشویی نباید آن مطلب مطرح می شد، ولی حالا که این مطالب 

مطرح شده است، استیضاح وزیر امور خارجه راه درستی نیست.«
وی افزود:»ظریف کارهای بزرگی برای کشور رقم زده و تلاش 
های وافری انجام داده است، بنابراین مجلس شورای اسلامی 

باید با سعه صدر با برخی از موضوعات برخورد کند.«
نماینده مردم کرج، اشتهارد، فردیس و آسارا گفت:»مجلس 
با برخورد قهری و بردن مسایل به سمت استیضاح به سرعت 

تزلزل را در کشور دامن می زند.«
وی تاکید کرد:»به نظر من باید اجازه داد قدری کار به سمت 
جلو برود چرا که اکنون زمان استیضاح نیست و در شرایط 
فعلی باید وضعیت بودجه را بررسی و به سمت پیش بینی 

برنامه های مدون برای تحریم ها پیش رویم.«
طرح استیضاح محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه با 24 امضا 
و در 11 محور روز سه شنبه ششم آذرماه 97 تحویل هیات 
رئیسه مجلس شورای اسلامی شد که یکی از محورهای آن 
درباره آنچه که گفته می شود »اظهارات و اتخاذ مواضع ناصواب 

از جمله اتهام پولشویی به جمهوری اسلامی ایران« است.
فراکسیون  مرکزی  شورای  عضو  دلیگانی  حاجی  حسینعلی 
نمایندگان ولایی مجلس شورای اسلامی طراح این استیضاح است.

سانحه هواپیمای مسافربری در تبریز
مصطفی صفایی اظهار داشت:»پرواز 946 شرکت هواپیمایی 
ایر تور از تهران به تبریز راس ساعت 22.50 دیشب در باند 
فرودگاه تبریز به زمین نشست که به دلیل دو مورد ترمز شدید 
به مسافران این حس منتقل شد که حادثه ای اتفاق افتاده در 
حالی که هواپیما به پارکینگ منتقل و اقدام به پیاده کردن 

مسافران خود کرد.«
اثر  در  هواپیما  لاستیک ها  و  برک ها  اینکه  به  اشاره  با  وی 
ترمزهای دچار گرمای زیاد شده بودند، افزود:»بنا به تشخیص 
خلبان هواپیمای MD برای خنک کردن و تشخیص مشکل 
لاستیک ها آتش نشانی فرودگاه در محل حاضر و نسبت به سر 

کردن لاستیک ها اقدام کرد.«
صفایی در پایان گفت:»پس از خنک سازی لاستیک ها وارد 
شدن صدمه به هر چهار لاستیک هواپیما تشخیص داده شد 
و قسمت فنی اعلام کرد که همه لاستیک های این هواپیما 

باید تعویض شوند.«

اخبار

10 محصول حوزه سلول های بنیادی 
رونمایی شد

بین المللی  کنگره  و  ملی  جشنواره  سومین  اختتامیه  مراسم 
سلول های بنیادی در سالن اجلاس سران برگزار شد.

حمیدیه  امیرعلی  مراسم  این  در  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
بنیادی معاونت علمی و فناوری  دبیر ستاد توسعه سلول های 
حوزه  این  دستاوردهای  از  گزارشی  ارائه  به  ریاست جمهوری 
سلول های  حوزه  در  تحقیقاتی  مراکز  گفت:»تعداد  و  پرداخت 
بنیادی افزایش پیدا کرده و چهار مرکز جامع سلول های بنیادی 
مرکز  سه  همچنین  است.  شده  احداث  بازساختی  پزشکی  و 
دانشگاهی در حوزه سلول های بنیادی در تبریز، تهران و شیراز 

وجود دارد.«
حوزه  در  دانش آموزی  پژوهش سرای  سه  افزود:»همچنین  وی 
سلول های بنیادی در سه نقطه کشور ایجاد شده است. این کنگره 
نیز صرفاً یک کنگره علمی نیست و هدف از برگزاری این کنگره رفع 

مشکلات بین شرکت های دانش بنیان و محققان با بازار بوده است.
در ادامه این مراسم رضا ملک زاده معاون پژوهش و نوآوری وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: انسان های زیادی به دلیل 
محدودیت ها جان خود را از دست داده اند که می توانیم با کمک 
ژن درمانی این افراد را درمان کنیم. اکنون مراکز ژن درمانی در 
کشور برای کمک به بیماران به وجود آمده و در برخی از نقاط 
به  قبل  از  بیشتر  باید  که  است  شده  ایجاد  مؤسساتی  کشور 
دستاوردهای این حوزه ایمان بیاوریم و به توسعه آن کمک کنیم.

همچنین در این مراسم از 10 محصول حوزه سلول های بنیادی 
اول  معاون  جهانگیری  اسحاق  با حضور  بازساختی  پزشکی  و 
رئیس جمهور، سورنا ستاری معاون علمی و فناوری ریاست جمهور 

و مسئولان ستاد توسعه سلول های بنیادی رونمایی شد.«

کسب 3 رتبه اول توسط دانشجویان 
دانشگاه صنعتی امیرکبیر

صنعتی  دانشگاه  دانشجویی  علمی  انجمن های  و  دانشجویان 
امیرکبیر موفق به کسب 3 رتبه اول شدند.

در یازدهمین دوره جشنواره حرکت دانشجویی که با همت معاونت 
فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم، تحقیقات و فناوری و به میزبانی 
دانشگاه صنعتی اصفهان برگزار شد، دانشجویان و انجمن های علمی 

دانشجویی دانشگاه صنعتی امیرکبیر حائز رتبه های برتر شدند. 
بر اساس اعلام داوران، در بخش نشریه؛ انجمن علمی دانشجویی 
دانشکده مهندسی معدن موفق به کسب رتبه نخست شد. در 
بخش کتاب نیز بشیرشکوه سلجوقی از این دانشگاه موفق به 
کسب رتبه نخست شد. در بخش اختراع این جشنواره حسین 
جعفری به عنوان برگزیده رتبه نخست و انجمن علمی دانشکده 
مهندسی برق به عنوان رتبه دوم معرفی شدند. در بخش رویداد 
نیز دانشکده مهندسی هوافضا از سوی کمیته داوران شایسته 

تقدیر شناخته شد.

اخبار

ورود سامانه بارشی از امروز به 
آسمان استان البرز

رحمانیان مدیرکل هواشناسی 
استان البرز درخصوص آخرین 
وضعیت جوی استان، اظهار 
داشت:تحلیل آخرین الگو های 
پیش یابی هواشناسی حاکی 
از جوی پایدار در منطقه البرز 
مرکزی است و به دلیل رخداد 
لایه وارونگی در سطوح پایینی 
و میانی جو، کیفیت هوا در 

بیشتر ساعات روز شنبه در سطح ناسالم قرار خواهد داشت.
البرز  امروز  بیشینه دمای هوای  و  رحمانیان گفت: کمینه 
بین 8تا14 درجه بالای صفر و فردا یکشنبه بین چهار تا 
ها  بینی  پیش  براساس  بود.  خواهد  صفر  بالای  15درجه 
سرعت وزش باد عصر امروز و یکشنبه 28 کیلومتر در ساعت 

تخمین زده شده است.

آباده قطب تولید شتر مرغ 
در استان فارس

مدیر  یعقوبی  مجید 
شهرستان  جهادکشاورزی 
آباده گفت: این شهرستان 
شتر  پرورش  واحد  سه  با 
مرغ پرواری و دو هزار قطعه 
شترمرغ یکی از قطب های 

تولید این پرنده است.
وی تصریح کرد: این پرنده 
تبدیل  ضریب  داشتن  با 

مناسب، مقاومت بیشتر از سایر پرندگان به انواع بیماری ها 
در  کمتر  توقع  محیطی،  نامساعد  شرایط  در  انگل ها  و 
مصرف مواد غذایی و کنسانتره های گران قیمت می تواند 
پروتئین بسیار مناسبی را تولید کرده و با تولید گوشت و 
تخم شتر مرغ نقشی بسیار مؤثر در جهت سلامت تغذیه 

جامعه داشته باشد.

جشنواره ملی برنج در آمل 
برگزار می شود

با  محمد محمدپور عمران 
ملی  جشنواره  اینکه  بیان 
برنج دوشنبه هفته جاری در 
آمل برگزاری می شود،هدف 
جشنواره  این  برگزاری  از 
و  کشاورزان  از  تقدیر  را 
بررسی مسائل و مشکلات 

برنجکاری اعلام کرد.
وی در ادامه به اهمیت این 

محصول استراتژیک اشاره و گفت: نقش استان مازندران در 
تامین برنج کشور نقش ویژه ای بوده و همواره این مسئله 
مورد حمایت مسئولان امر بوده است تا آنجا که بر اساس 
مصوبه 9 آبان ماه امسال هیئت دولت کشت برنج با هدف 
مدیریت بهینه منابع آبی و کنترل سطح زیر کشت فقط در 

استان های گیلان و مازندران مجاز است.

اخبار

آیت الله یوسف طباطبایی نژاد عنوان کرد؛

راه حل چینی برای دور زدن 
تحریم های نفتی ایران

پایگاه اطلاع رسانی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز فواد شمس کارشناس ارشد برنامه ریزی اظهار کرد: 
خوشبختانه در سالهای اخیر تا حدی تمایل استفاده از خودروی شخصی جایش را به شوق پیاده داده است.

وی افزود: تجربه مثبت اجرای پیاده راه موفق در شهرهای مثل رشت، یزد، شیراز، بازار تهران، اهواز و ... نشان داده که پیاده راه ها می توانند بافت 
های مرده و ناکارآمد شهری را زنده و پویا کنند و آن بافت را تبدیل به یک مقصد گردشگری کند.

تبدیل میدان »شاه عباسی« کرج به پیاده راه

به همین مشکلات کشتی گیران  با توجه 
آمریکایی سال گذشته در جام خاساویورت 
شرکت نکردند و تیم روسیه نیز با توجه به عدم 
صدور ویزا نتوانست در جام جهانی کشتی آزاد 
در سال 2018 که به میزبانی کشور آمریکا در 

شهر آیووا برگزار شد شرکت کند.
کشور  سوی  از  کنسولی  کارکنان  فقدان 
آمریکا در کشور روسیه را از دلایل مهم صادر 
نشدن ویزا برای تیم ملی کشتی آزاد روسیه 

اعلام شده بود.
عنوان  به  ترامپ  دونالد  آمدن  کار  روی  با 
های  محدودیت  آمریکا،  جمهوری  رییس 
برای ورود به این کشور به وجود آمد و حتی 
فرمان ترامپ در منع ورود اتباع هفت کشور 
و اقدام متقابل ایران در جلوگیری از ورود 
برگزاری  ایران،  به  کشتی گیران آمریکایی 
جام جهانی سال 2017 در کرمانشاه را به 

یک چالش بین المللی تبدیل کرد.

کشیده شدن دعوای سیاسی آمریکا و روسیه
 به تشک کُشتی

حسن خوانساریان روز شنبه اظهار داشت: 
به  اتوبوس های شهری شهرداری  تجهیز 
سیستم بلیت الکترونیک با هدف سهولت 
و  حمل  خدمات  به  شهروندان  دسترسی 
انجام  تهران  شهر  حوزه  در  ویژه  به  نقل 
گرفته و با استفاده از این سیستم، شهروندان 
می توانند از خدمات اتوبوس های شهری، 
مترو و سیستم پارکومتر در شهر تهران هم 

استفاده کنند.

وی گفت: با راه اندازی سامانه کارت بلیت 
الکترونیک سازمان اتوبوسرانی ورامین، بخشی 
و  الکترونیک محقق شده  اهداف دولت  از 
شهروندان می توانند با سهولت نسبت به تردد 

در مناطق مختلف شهرستان اقدام کنند.
از  مرحله  نخستین  در   : داشت  اظهار  وی 
اجرای این طرح ، 23 اتوبوس با مجهیز شدن 
به سیستم های الکترونیک ، کرایه را به صورت 

الکترونیک از شهروندان دریافت می کنند.

پرداخت کرایه اتوبوس در ورامین 
الکترونیک شد
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

شهری

ظاهر و باطن رابطه دولت با شهرداری!

به گزارش »دنیای هوادار«، برخلاف تصور عمومی مبنی بر اینکه 
همسویی دولت و مدیریت شهری تهران به لحاظ سیاسی، سبب 
بهبود رابطه میان این دو نهاد شده است، باطن رابطه دولت با 
شهرداری حکایت از عدم پایبندی دولت به انجام تکالیف قانونی 
در قبال پرداخت هزینه های استقرار پایتخت در تهران دارد و اتفاق 

تازه ای که حاکی از بهبود این رابطه باشد، در میان نیست.
حضور دولت در تهران مسئولیت های قانونی گوناگونی را برای این 
نهاد حاکمیتی ایجاد کرده که بخش مهمی از آنها ناظر بر پرداخت 
یارانه و کمک های دولتی به ویژه در حوزه حمل و نقل عمومی 
است. آنچه که می تواند ادعای رابطه بهتر میان دولت و شهرداری 
را در دوره کنونی مدیریت شهری اثبات کند، متعهد بودن دولت 
به پرداخت هزینه های پایتخت و انجام تکالیف یاد شده است؛ اما 
نگاه به کارنامه این رابطه در طول بیش از یک سال گذشته نشان 
می دهد ظاهر و باطن رابطه دولت با شهرداری تفاوت زیادی با 

هم دارد.
در دوره گذشته مدیریت شهری به دلیل اختلافات پررنگ میان 
شهردار وقت تهران با رئیس جمهور سابق که خود پیش تر در 
کسوت شهردار، سکان اداره شهر را به دست داشت، مبلغ ناچیزی 
از کمک های دولتی به صورت سالانه از سوی دولت به شهرداری 
پرداخت می شد. از همان زمان این فرضیه و ادعا از سوی برخی 
دولت  با  همسو  شهردار  به  تهران  که  بود  مطرح  صاحبنظران 
نیازمند است تا بتواند برای کسب سهم دولت از هزینه های توسعه 

حمل و نقل عمومی چانه زنی قوی تری داشته باشد.
این در حالی است که اکنون نگاهی به کارنامه عملکرد دولت 
در سال های اخیر نشان می دهد حتی با وجود همسویی دولت 
و شهرداری از نیمه سال گذشته تاکنون، همچنان رفتار دولت 
در قبال مدیریت شهری تغییر محسوسی نداشته است. تهران 
به تامین 3هزار دستگاه اتوبوس نیاز فوری دارد تا بتواند همین 
وضعیت فعلی ناوگان حمل و نقل عمومی را حفظ و تعدادی از 

اتوبوس های فرسوده در حال تردد در شهر را از رده خارج کند.
 در عین حال نیاز واقعی تهران با توجه به آمار روزانه سفرهای 
درون شهری در حال حاضر 9هزار دستگاه اتوبوس است که به این 
ترتیب باید 6هزار دستگاه اتوبوس برای رسیدن به نقطه مطلوب 
و افزایش سهم اتوبوسرانی از پوشش سفرهای روزانه شهروندان 
تامین شود. این در حالی است که از سال 89 تاکنون حتی یک 
دستگاه اتوبوس توسط دولت به شهرداری تهران واگذار نشده و 
معدود اتوبوس های جدید نیز از طریق بخش خصوصی تامین شده 

است.
در حوزه یارانه بلیت مترو نیز رقم مصوب مجلس طی سه سال 
گذشته برای هر سال 70 میلیارد تومان بوده است، اما صرف نظر از 
اینکه رقم مذکور سهم قانونی یک سومی دولت از بهای بلیت مترو 
را پوشش نمی دهد، حتی یک ریال از این ارقام در سه سال گذشته 

هنوز تخصیص پیدا نکرده است. 
پرداخت یارانه بلیت اتوبوسرانی تهران نیز از سال 95 تاکنون متوقف 
بوده است تا اینکه اخیرا اخباری مبنی بر پرداخت 10میلیارد تومان 
از حدود 616 میلیارد تومان یارانه اتوبوسرانی پایتخت منتشر شد. 
این رقم ناچیز کمتر از 2 درصد از کل یارانه مصوب مجلس برای 
اتوبوسرانی را پوشش می دهد که به اعتقاد کارشناسان شهری، 
پرداخت یا عدم پرداخت آن تفاوتی ندارد. این در حالی است که 
در سال های پیش از 95 بخشی از یارانه بلیت مترو و اتوبوسرانی 
تخصیص پیدا می کرد و هرگز این تخصیص به صفر نرسیده بود. 

موضوع اختصاص 630 واگن به مترو تهران ازسوی دولت نیز 
از ابتدای دور جدید مدیریت شهری مطرح بود، اما آن گونه که 
محمدعلی کرونی، دبیر کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای 
شهر تهران به »دنیای اقتصاد« گفته، تعلل دولت در انعقاد قرارداد 
ساخت این واگن ها با برنده مناقصه سبب شده هیچ یک از آنها به 
دوره کنونی مدیریت شهری نرسد. به این ترتیب چشم انداز خوبی 
از بهبود وضعیت بهره برداری متروی تهران در سال های پیش رو 

وجود ندارد. 
تهران  متروی  بهره برداری  شرکت  مدیرعامل  فرنوش نوبخت، 
نیز در این رابطه خاطرنشان کرد: این شرکت از طریق کاهش 
تعداد قطارهای در نوبت »اورهال )تعمیرات(« توانسته سرفاصله و 
کیفیت ارائه خدمات مترو را در سطح متوسط حفظ کند. اما برای 
استفاده بهینه از کل ظرفیت خطوط در حال بهره برداری به تعداد 
قطارهای بیشتری نیاز است. در شرایطی که چشم اندازی از تحویل 
قطارهای جدید به مترو در ماه های پیش رو وجود ندارد، نوبخت 
خاطرنشان کرد: در حال حاضر بخشی از بودجه قطارها را برای 
زمان بهره برداری بخشی از خط شش و هفت مترو در ماه های 
پیش رو ذخیره کرده ایم.  توجه به این نکته خالی از لطف نیست 
که در صورت تامین 1000 واگن مترو برای فعالیت در همین 
خطوط موجود و در حال بهره برداری، ظرفیت مسافرپذیری مترو 

دو  برابر می شود.
شواهد عینی از وضعیت حمایت دولت از حمل و نقل عمومی و 
انجام تکالیف قانونی در قبال مترو و اتوبوسرانی، دو روی رابطه 
دولت با شهرداری را به خوبی نشان می دهد. آنچه در ویترین رابطه 
دولت و شهرداری قابل مشاهده است، رابطه مطلوب و همسویی 
فکری و جریانی است، اما در عمل و با مشاهده پشت ویترین، 
رفتار دولت با مدیریت پایتخت از بابت پرداخت هزینه ها تفاوتی با 
دولت قبل نکرده است؛ در حالی که فرضیه بنیادی کارشناسان و 
شهروندان این بود که از ابتدای دوره جدید مدیریت شهری قهر 
چند ساله میان دولت و شهرداری پایان گرفته و تعامل میان این 

دو نهاد حداکثری خواهد شد. 
اما آمارها نشان می دهد هیچ افق روشنی برای تقویت مترو و 
اتوبوسرانی در دوره کنونی مدیریت شهری از بابت کمک دولتی به 
توسعه خطوط، تحویل واگن و اتوبوس و پرداخت یارانه بلیت وجود 
ندارد و برای بهره برداری از خطوط در حال تکمیل شش و هفت 

مترو نیز آمادگی حداقلی وجود دارد.

مقاله

به گزارش »دنیای هوادار«، مدتی است در شبکه های مجازی به خصوص آن ها که موردِ مرحمتِ فیلترینگ قرار گرفته اند، انتصاباتِ اخیر در شهرداری کرج موردِ انتقاد فراوانِ 
برخی از خبرنگاران قرار گرفته است و موافقان و مخالفان بر بومی بودن یا نبودنِ افراد یا نسبت های خویشاوندی و رفاقتِ افرادِ منتصب اختلاف نظر دارند. اما سوال اینجاست 

که چرا ما همیشه درگیرِ حواشی آن هم در قالبِ مُچ گیری هستیم و به جای کارنامه ی عملکردیِ افراد و بررسی میزانِ شایستگیِ آن ها، به قضاوتِ زودهنگام می پردازیم؟

انتصاباتی که صدای عده ای را درآورده است!

نوشت عکس 

p مشارکت مردمی در فرانسه برای توسعه فضای 
سبز محلی

به گزارش »دنیای هوادار«، گاردین در این عکس از توسعه فضاهای 
سبز شهری به همت مرکز فرهنگی Les Grands Voisins در 

فرانسه که توسطِ خود مردم انجام می شود، خبر داده است.
جذب  شعارِ  همواره  کرج  مسئولان  که  اینجاست  جالب  نکته 
مشارکت های مردمی را سر می دهند اما در عمل هیچ اقدامی 
برای ترغیب مردم به توجه به محل زندگی خود و ایجاد حس 

تعلق ندارند.

به  نامه ای  طی  تهران  منتخب  شهردار 
تذکر مجید فراهانی، رئیس کمیته بودجه 
شورای شهر تهران درباره »ضرورت توجه 

به بازآفرینی شهری و نوسازی بافت فرسوده 
به منظور تامین مسکن اقشار کم درآمد« 

پاسخ داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، پیروز حناچی 
کاهش  ضرورت  بر  تاکید  با  نامه  این  در 
سطح مسکونی و در مقابل، تامین خدمات 
بیشتر در بافت های فرسوده خاطرنشان کرد: 
بافت فرسوده  تراکم جمعیت در  میانگین 
350 و در شهر تهران 150 نفر در هکتار 
در  خدمات  کمبود  به  توجه  با  که  است 
این بافت ها، بارگذاری جمعیتی به شرایط 
نامساعد زیستی در این محدوده های شهری 

دامن می زند. 
در  اصلی  اولویت  باید  اینکه  بیان  با  وی 
نوسازی بر تامین خدمات و ارتقای کیفیت 
یادآور  شود،  متمرکز  عمومی  عرصه های 
در  خالی  مسکونی  واحدهای  وجود  شد: 
طی  فرسوده  بافت های  در  و  تهران  شهر 
سال های اخیر نشان می دهد ساخت مسکن 
نمی تواند فارغ از معادلات موجود در بازار و 
سازوکارهای تولید و عرضه، تجویز شود. به 
این ترتیب تردیدهای جدی در امکان تداوم 

ظرفیت های زیستی شهر تهران برای ساکنان 
وجود دارد و از این رو باید به »تراکم زدایی 
مدیریت  در سیاست های کلان  تهران«  از 

شهری توجه ویژه شود. 
سرپرست شهرداری تهران تمرکز صرف بر 
تولید مسکن در نوسازی بافت های فرسوده 
دیگری  حل  راه  و  دانست  بحث  قابل  را 
مبتنی بر ارتقای کیفیت عرصه های عمومی 
و خدمات را برای احیای این بافت ها عنوان 
کرده است؛  این همان راه حلی است که 
عباس آخوندی، وزیر سابق راه و شهرسازی 
و تنها رقیب وی در جریان انتخاب شهردار 
نیز همین نسخه را برای شهر تهران تجویز 
پاسخ حناچی  ترتیب  این  به  است.  کرده 
نشان می دهد در صورت صدور حکم وی 
گرفتن  دست  به  و  کشور  وزارت  توسط 
تهران  به عنوان شهردار،  اداره شهر  سکان 
در حوزه احیای بافت های ناکارآمد با نسخه 

آخوندی اداره خواهد شد.

اجرای نسخه آخوندی در بافت فرسوده تهران به اسمِ حناچی!

شفاف سازی سازمان برنامه و بودجه؛
یارانه بلیت اتوبوس

به حساب شهرداری آمد
سازمان برنامه و بودجه اعلام کرد: مبلغ 2205 میلیارد ریال به 
سازمان شهرداری ها ودهیاری های کشور با عنوان یارانه بلیط 
حمل و نقل همگانی و یارانه بلیت مترو تهران و قطار شهری 

سایرشهرها ابلاغ شده است .
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مهر، 29 آبان ماه، خبری به 
نقل از دبیر کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر منتشر 
شد که هنوز یارانه بلیت مترو و اتوبوس به حساب شهرداری واریز 
نشده است. روز گذشته سازمان برنامه و بودجه توضیحی در این 
رابطه به خبرگزاری ارسال کرده است که پس از پیگیری های 
خبرنگار مهر مشخص شد دو روز است که مبلغی به عنوان سهم 
دولت از یارانه بلیت اتوبوس به حساب شهرداری واریز شده است.  
:  پیرو  برنامه و بودجه در توضیح خود آورده است  سازمان 
انتشار مطلبی در مورخ 97.8.29 در آن خبرگزاری با عنوان 
واریز  به حساب شهرداری  هنوز  اتوبوسی  بلیت  یارانه  »هیچ 
نشده است« لازم به توضیح است: مبلغ 2205 میلیارد ریال به 
سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور با عنوان یارانه بلیط 
حمل و نقل همگانی و یارانه بلیط مترو تهران و قطار شهری 

سایر شهرها ابلاغ شده است.
در سال جاری ردیف شماره 8-520000 قانون بودجه سال 1397 
کل کشور با عنوان »یارانه بلیط حمل ونقل همگانی و یارانه بلیط 
مترو تهران و قطار شهری سایر شهرها« به مبلغ 2205 میلیارد 
ریال به سازمان شهرداری و دهیاری های کشور )طی نامه شماره 
توزیع سهم  ابلاغ شده است که  146651 مورخ 1397.3.29( 
شهرداری ها از این مبلغ بر اساس تعداد فروش  بلیط مسافری 

توسط سازمان مذکور انجام می شود.
شماره  نامه  )طی  ریال  میلیارد   500 مبلغ  تاکنون  همچنین 

357947 مورخ 97.7.11 به دستگاه فوق تخصیص یافته است.

مجوز بارگذاری جدید در حریم پردیس
شورای عالی شهرسازی و معماری مجوز بارگذاری جدید در حریم 

شهر جدید پردیس را صادر کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری وزارت راه و 
و  ایزدی، دبیر شورای عالی شهرسازی  شهرسازی، محمدسعید 
معماری ایران در نامه ای به سرپرست استانداری تهران و همچنین 
مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید، مصوبه شورا را در رابطه 
با امکان سنجی ایجاد یک نقطه سکونتی در اراضی موسوم به 

واصفجان در حریم شهر جدید پردیس ابلاغ کرد. 
قرار است در این منطقه یک نقطه جمعیتی جدید به منظور 
تامین اراضی معوض برای پاسخگویی به حقوق ادعایی یک تعاونی 
واقع در شمال و شمال شرق تهران در وهله اول، ایجاد شود و 
افزایش  این منطقه  در صورت وجود ظرفیت، جمعیت پذیری 
یابد؛ هرچند این مجوز مجوزی مشروط است و براساس اعلام 
شورای عالی شهرسازی و معماری سقف جمعیت قابل استقرار در 
این اراضی باید بر اساس اعلام نظر وزارت نیرو و در حد منابع آب 

قابل تخصیص تعیین  شود.

فعالیت راهنمایان گردشگری
بدون کارت، تخلف است

معاون گردشگری استان تهران با اشاره به اینکه استفاده از راهنمایان 
بدون کارت، قانون شکنی و تخلف صنفی دفاتر خدمات مسافرتی 
است، گفت: »نظارت بر مبادی حرکت تور های زمینی همچون میدان 

آرژانتین با همکاری انجمن صنفی راهنمایان افزایش خواهد یافت.« 
به گزارش »دنیای هوادار«، شهرام علی محمدی افزود: »به عنوان 
دستگاه حاکمیتی اجازه نمی دهیم خط قرمز ها در حفظ امنیت، 
سلامت و ارزش های فرهنگی و دینی مسافران با حضور راهنمای 

بدون کارت مورد تعدی و تهدید قرار گیرد.« 
از  شکایات  »بیشترین  گفت:  تهران  استان  گردشگری  معاون 
عملکرد راهنمایان متوجه افرادی است که به صورت غیرقانونی در 

قالب راهنمای گردشگری به کار گرفته شده اند.« 

بعد از تصادف دوباره باید
معاینه فنی بگیرید

دبیر شورای عالی هماهنگی ترافیک شهرهای کشور گفت: »در 
حال مذاکره با پلیس راهنمایی و رانندگی هستیم تا بتوانیم بعد 
از این حوادث رانندگی، گواهی معاینه فنی معتبر را باطل کنیم.« 
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از باشگاه خبرنگاران جوان، پوریا 
محمدیان یزدی، دبیر شورای عالی هماهنگی ترافیک شهرهای 
کشور گفت: »اگر خودرویی گواهی معاینه فنی را دریافت کند، اما 
روز بعد بنابر حادثه ای با خودروی دیگری تصادف کند، به طوری 
که در این تصادف جلوبندی ماشین تغییر شکل دهد، قطعا آن 
خودرو دیگر از سلامت و ایمنی برخوردار نخواهد بود؛ زیرا ضربه ای 
به آن وارد شده است و حتی اگر آن خودرو دوباره در تعمیرگاه به 
شکل اول خود بازگردد، برای اطمینان از سلامت و ایمنی دوباره 

نیازمند بررسی مجدد است.«

شهرهای ایران

معاون توانبخشی سازمان بهزیستی با اشاره 
به اینکه 30 میلیارد تومان برای مناسب سازی 
منازل مسکونی معلولان در نظر گرفته شده 
برای  کوچک  خانه های  ایجاد  گفت:  است، 

معلولان ذهنی در دستور کار است.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین نحوی نژاد 
روز  مناسبت  به  که  خبری  نشست  در 
جهانی معلولان برگزار شد، گفت: مستمری 
افزایش  برابر  سال 96، 3.5  در  مددجویان 
یافت درحالی که در سنوات گذشته 10 یا 20 

هزار تومان زیاد می شد.
وی ادامه داد: از ابتدای انقلاب تا سال 97، 
330 هزار نفر از پشت  نوبتی ها تحت پوشش 
بهزیستی قرار گرفته اند، این در حالی است 
که ابتدای امسال بیش از 500 هزار نفر به 

افراد تحت پوشش اضافه شده اند.
نحوی نژاد در مورد خانه های کوچک افزود: با 
جلب مشارکت نهادهای بین المللی، بیش از 
100 نفر از مدیران و کارشناسان را آموزش 
داده ایم و تاکنون 50 خانه کوچک در 15 
استان ویژه معلولان ذهنی ایجاد شده است 
که 550 نفر در این خانه ها زندگی می کنند.

معاون توانبخشی سازمان بهزیستی با اشاره 

یارانه مراکز غیردولتی 20 درصد  اینکه  به 
علاوه  کرد:  تصریح  می کند،  پیدا  افزایش 
بر افزایش یارانه در سال آینده، با توجه به 
تورم امسال، دولت همکاری های لازم را برای 
جبران هزینه های این مراکز انجام خواهد داد.

وی در مورد آمار معلولان پشت نوبتی گفت: 
بهزیستی،  اطلاع رسانی  سامانه  اساس  بر 
نیازهای افراد در این سامانه تغییر می کند به 

طوری که در حال حاضر از یک میلیون پشت 
نوبتی با پوشش بیش از 500 هزار نفر، تعداد 
آنها به 500 هزار نفر رسیده که 100 هزار نفر 
نیز با توجه به نیاز به خدمات بهداشتی، به این 
تعداد اضافه شده اند و حدود 600 هزار معلول 
پشت نوبتی داریم البته عمده پشت نوبتی ها 

به دلیل مستمری بوده است.
نحوی نژاد گفت: تاکنون برای تأمین سمعک 

به خارج از کشور وابسته بودیم و در داخل 
تولید نمی شد اما به تازگی متخصصین داخلی 
توانسته اند سمعک را تولید کنند که به زودی 
روانه بازار خواهد شد و به نظر می رسد با این 

تولیدات، پشت نوبتی ها کاهش پیدا کند.
افزود:  و  کرد  اشاره  سمعک  هزینه  به  وی 
در حال حاضر حداقل 300 و حداکثر 20 
میلیون تومان قیمت سمعک در کشور است 
که سمعک های تولید داخل یک سوم حداقل 

قیمت را می توانند داشته باشند.
معاون توانبخشی سازمان بهزیستی با اشاره 
به اینکه 340 هزار معلول در روستاها و مراکز 
توانبخشی  صعب العبور تحت پوشش طرح 
مبتنی بر جامعه هستند، گفت: قصد داریم 
تعداد این افراد را در سال جاری افزایش دهیم.

نحوی نژاد به ساخت مسکن برای خانواده های 
دارای بیش از دو معلول اشاره کرد و گفت: 
قصد داریم اقداماتی در جهت مناسب سازی 
به  دهیم  انجام  معلولان  مسکونی  منازل 
برای  تومان  میلیارد  امسال 30  که  طوری 
تا  گرفته ایم  نظر  در  منازل  مناسب سازی 
آنهایی که نمی توانند از مسکن استفاده کنند، 

حداقل منازل مناسب  سازی  داشته باشند.

در پی اعلام نشدن نرخ جدید نان و مشکلات 
معیشتی برای نانوایان، تعداد زیادی از آنان به 
امید بهتر شدن اوضاع از قزوین به تهران و 

کرج مهاجرت کرده اند.
مهر،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ثابت ماندن قیمت نان در چند سال گذشته 
در عین افزایش قیمت خدمات، مواد اولیه و 
امکانات مورد نیاز برای تأمین نان، نانوایان را با 
مشکلات متعدد روبه رو کرده و موجب نبودن 

تطابق میان درآمدها و هزینه ها شده است.
دلیل  به  نانوایی ها  کارفرمایان  میان  این  در 
آنچه که جور نبودن دخل و خرج می خوانند، 
ناتوان از افزایش دستمزد کارگران نانوایی ها 
هستند و بسیاری از نانوایان قزوین به امید 
بهبود معیشت، به مهاجرت به شهرهایی نظیر 
تهران و کرج روی آورده اند؛ چراکه معتقدند 
درآمد کار در نانوایی های آن شهرها، می تواند 

حق الزحمه بهتری نصیب آنان کند.
رئیس  بهرامی،  مصیب  هم  پیش  چندی 
اتحادیه نانوایان قزوین گفته بود که کم فروشی 
نان یک واقعیت است؛ چرا که تولیدکنندگان 
نان با نرخ کنونی که در طول چند سال ثابت 
مانده است، قادر به تأمین هزینه های فراوان 
این بین، وجود واحدهای  آن نیستند و در 
بر  استان،  نیاز  مورد  حد  برابر  چند  نانوایی 

مشکلات پیشین افزوده است.
 15 افزایش  مصوبه  البته  پیش  سال  یک 
در  روز  یک  و  ابلاغ  نان  قیمت  درصدی 
ملاحظات  دلیل  به  اما  شد؛  اجرا  نانوایی ها 
نان  قیمت  و  شد  باطل  مصوبه  این  دولت، 

دوباره به وضعیت پیش بازگشت.

نانوایان در خسران
که  قزوین  شهر  قدیمی  نانوایان  از  یکی 
نانوایی  حرفه  در  پیش  سال   40 حدود  از 
مشغول کار است، درباره مشکلات قشر خود 
می گوید: در چند سال گذشته بهای خدماتی 
که  آن  نظایر  و  مِلک  گاز،  برق،  آب،  مانند 
یافت و  افزایش  نان هستند،  تولید  الزامات 
در عین حال، هزینه های زندگی نیز تا حد 
زیادی بیشتر شد؛ اما به دلیل ثابت ماندن 
نانوا در گذران زندگی دچار  نان، قشر  نرخ 

سختی شدند.
می کند:  اضافه  ساله   50 بهرامی  فرامرز 
قزوین از قدیم بهترین و متبحرترین نانوایان 

را داشت؛ اما به دلیل پایین بودن دستمزدها 
تعداد زیادی از آنها به ناچار یا به تنهایی 
در نانوایی های شهرهای اطراف مشغول کار 
شده اند و رفت و آمد می کنند یا اینکه با 
خانواده به تهران و کرج مهاجرت کرده اند 
که  کنند  پیدا  بهتری دست  به شرایط  تا 
مهاجرت این استادکاران و نانوایان باتجربه، 
تأثیر  تولیدی در شهر هم  نان  بر کیفیت 

داشته است.
 

کار در تهران، خانواده در قزوین
یکی دیگر از نانوایان قزوینی که مدتی است در 
تهران مشغول فعالیت شده است، بیان می کند: 
حدود 25 سال سابقه نانوایی و شاطری دارم و 
سال ها در قزوین کار کرده ام اما به دلیل اینکه 

تهران از نظر درآمد، شرایط بهتری دارد، در یک 
نانوایی در تهران مشغول کار شده ام.

دغدغه نانوایان به حق است
معاون اقتصادی استاندار قزوین در این باره 
می گوید: از آنجا که نان پرمصرف ترین کالای 
مورد نیاز مردم است و تمام دهک های جامعه، 
آن را سر سفره های خود مصرف می کنند، 
کیفیت، کمیت و قیمت آن اهمیت ویژه ای 

دارد و با حساسیت ویژه ای دنبال می شود.

پیشنهادهای حمایتی برای نانوایان
او ادامه می دهد: امسال طبق مصوبه ستاد تنظیم 
بازار کشور مقرر شد قیمت نان مورد ارزیابی 
مجدد قرار گیرد و این موضوع در شورای آرد و 
نان استانها از جمله قزوین نیز بررسی و با طرح 
آن پیشنهادهای کارشناسی، جمع بندی این 
نظرات به تهران ارسال شده که به محض نهایی 
شدن آن، نتیجه مورد نظر با مجوز ستاد تنظیم 

بازار کشور اطلاع رسانی خواهد شد.
تاکنون هیچ  اینکه  بیان  با  استاندار  معاون 
گرفته  نان  قیمت  افزایش  برای  تصمیمی 
نشده می گوید: ممکن است ستاد تنظیم بازار 
با افزایش نرخ نان موافقت کند یا مخالف آن 
باشد اما کلیت موضوع نان در حال پیگیری 
است، به نحوی که هم قیمت نان کمترین 
فشار را به خصوص به قشر آسیب پذیر جامعه 
وارد کند و هم نانوایان با انگیزه بیشتری به 
کار خود ادامه دهند و به کیفیت نان هم 

لطمه نخورد.

مهاجرت نانوایان قزوین به کرج و تهران!

معاون معماری و شهرسازی شهرداری؛ کرج 
احدالله احمدی پرگو اظهار کرد: ساماندهی 
قالب طرح ساخت 520  در  آباد  اسلام  تپه 
واحد مسکونی پایه ریزی شده که مشتمل بر 

احداث 5 بلوک است.

به  افزود:  پرگو  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
دنبال این هستیم تا پروانه ساخت یکی از این 
بلوک ها را تا پایان سال دریافت کنیم تا کار 

احیای بافت مسکونی این تپه آغاز شود.
وی توضیح داد: باتوجه به اینکه محدوده این 
تپه جزء طرح بازآفرینی شهری قرار گرفته، از 
انجام هرگونه ساخت و ساز غیر مجاز جدید در 

این منطقه جلوگیری می شود.
وی ابراز کرد: در تحقق اهداف طرح بازآفرینی 
ایجاد  از  جلوگیری  اقدام  مهمترین  شهری، 
بافت های فرسوده جدید در نقاط هدف است 
سازهای  و  ساخت  جلوی  نتوانیم  اگر  چون 

غیرمجاز در بافت های فرسوده شهر را بگیریم، 
عملا اجرای این طرح بی نتیجه خواهد بود.

تپه  ساماندهی  طرح  داد:  ادامه  مسئول  این 
اسلام آباد به تصویب شورای عالی شهرسازی 
و  ادارات  سایر  آن  اجرای  برای  و  رسیده 
دستگاه ها نیز وارد میدان شده و با شهرداری 

تعامل خوبی دارند.
معاون معماری و شهرسازی شهرداری کرج 
واگذاری  با  هستیم  تلاش  در  کرد:  اضافه 
سند مالکیت به صاحبان واحدهای مسکونی 
در منطقه اسلام آباد، مشارکت ساکنین این 
منطقه را برای اجرای اصولی طرح بهسازی 

واحدهای مسکونی جلب کنیم.
پرگو افزود: برای ساماندهی فضاهای عمومی 
داریم  ای  ویژه  نیز طرح  منطقه  این  اطراف 
و برای پیاده سازی  آن یک میلیارد و 100 

میلیون تومان در نظر گرفته شده است.
او خاطر نشان کرد: رسیدگی به وضعیت تپه 

اسلام آباد از جمله عرصه 70 هکتاری فضای 
عمومی آن یک پروژه اقتصادی است و برای 

پیشبرد آن  به مشارکت بخش خصوصی هم در 
بخش مطالعات و هم در حوزه اجرا نیازمندیم.

520 واحد مسکونی در تپه اسلام آباد کرج ساخته می شود عدد روز

ایجاد خانه های کوچک برای معلولان ذهنی!
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هنری

»مسعود  سینما،  جدی  مخاطبان  اکثر 
حتی  شناسند.  می  خوبی  به  را  فراستی« 
که  دانند  می  خوبی  به  هم  عادی  مردم 
فراستی آدم »بزن فرار کن« نیست و البته 
آدم »مظلوم حرف خور« هم نیست. در هر 
برنامه ای حضور داشته باشد، تا حرفش را 
به کرسی ننشاند و طرف مقابلش را با خاک 
کوچه یکسان نکند، از آن برنامه بیرون بیا 
نیست. اما اتفاقی که روز جمعه در برنامه 
»من و شما« افتاد، پارادوکس های عجیبی 
داشت که بیشتر از محکوم کردن کار »آرش 
ظلی پور«، آدم دلش می خواهد برای مسعود 
فراستی دل بسوزاند که این قدر مظلومانه 
مورد هجمه قرار گرفت! اتفاقی که شاید در 
تمام این سال ها، حتی یک بار هم نیفتاده 
است و همواره به مسعود فراستی، به چشم 

یک ظالم نگاه می کردیم.
زنده  برنامه  در  فراستی  مسعود  آذر  نهم 
آرش  اجرای  با  شما«  و  »من  تلویزیونی 

ظلی پور حضور یافت و درباره کمدی های 
میانه  در  اما  ضعیف سینمایی سخن گفت 
برنامه بحث به جایی کشید که ناگهان فضای 
و  شد  تند  فراستی  و  مجری  میان  گفتگو 
دیری نپایید که فراستی گفت »من به احترام 
مخاطبان برنامه جمله ام را تمام می کنم« و 
بعد از این جمله برنامه را ترک کرد. این اولین 
حاشیه برنامه »من و شما« نیست و پیش از 
این هم بخش هایی از قسمت های مختلف این 
برنامه دست به دست چرخیده است و می توان 
گفت این برنامه با همین حاشیه ها از ازدواج 
و خواستگاری یک مجری گرفته تا سوپراستار 
بودن و نبودن یک بازیگر و حتی مسایلی که 
شاید گوینده های آنها تنها در همین برنامه 

مطرح می کنند، به شهرت رسیده است.
با چنین شناختی که از برنامه »من و شما« 
و تیم تولید آن وجود دارد می توان نگاهی 
متفاوت به اتفاق جمعه عصر داشت و شاید 
این ابهام در ذهن مخاطبان ایجاد شود که 
پیش  از  چیدمانی  اتفاقات  این  همه  شاید 
تعیین شده بوده است تا باز هم نام این برنامه 
سر زبان ها بیفتد! به نظر می رسید، آتش 
برنامه مدتی بود که فروکش کرده و خیلی 
حاشیه سازی نمی کرده است. اینکه به یک 
باره چنین اتفاق بزرگی در برنامه رخ می دهد 
و البته، مجری مودب دیروز به یک باره لب به 

سخنان قلدر مآبانه می گشاید، کمی ماجرا را 
مشکوک می کند.

فراستی در برنامه، فیلم های کمدی از جمله 
»هزارپا« و »لس آنجلس« و »آمپول« را نقد 
می کند و می گوید این فیلم ها جامعه را به 
عقب می رانند و مبتذل هستند و مجری به 
جای چالش بر سر محتوای فیلم ها یا نقد 
فراستی به دفاع از مخاطبان فیلم می پردازد 
و ادامه حرفش به اینجا می رسد که فراستی 
خوشگل حرف می زند و بعد سوالی درباره 
»تنگه ابوقریب« می پرسد. سپس فراستی 
می گوید قرار است در این برنامه از سینمای 
کمدی صحبت کند که بحثی کمک کننده 
است و مجری برنامه در همین جا با سوال 
دیگری می پرسد که »چرا فکر می کنید 
حرف های شما به سینما کمک می کند و 
چه اتفاقی از اولین برنامه »هفت« تا امروز رخ 
داده است؟« این جدال لفظی تا دقایقی ادامه 
پیدا می کند تا اینکه فراستی بحث را ناتمام 
گذاشته و برنامه را ترک می کند و همانطور 
که گفته شد این ذهنیت را پیش می آورد که 
چقدر همین گفتگوی چالشی با یک برنامه 
ریزی از پیش تعیین شده طراحی شده است 

تا باز هم به شهرت این برنامه کمک کند.
جهانی  های  هاردتاک  در  شاید  که  البته 
با  یا  ریزی  برنامه  )بدون  کارها  قبیل  این 

برنامه ریزی( هنوز جذابیت و غافلگیری خود 
را داشته باشد اما اینجا و با این نوع اجرای 
اتهام قرار  برنامه اولین کسی که در مظان 
می گیرد خود برنامه است. آیا مخاطبی که 
به تماشای این برنامه نشست با خود فکر می 
کند هر پرسشگر، مجری و نماینده رسانه ای 
فردی شبیه مجری این برنامه است؟ ممکن 
یک  باشد  داشته  سعی  برنامه  این  است 
هاردتاک باشد و اصلا همان حواشی برایش 
برنامه  یا ممکن است مجری  باشد و  مهم 
بخواهد با سوالات و نحوه پرسشگری خود 
شهرتی برای خود دست و پا کند ولی هیچ 
یک از اینها دلیل نمی شود که مجری رفتار 
رسمی و دیسیپلین یک پرسشگر را رعایت 

نکند. 
که  است  ملی  رسانه  برای  آسیب  دومین 
تربیت مخاطب  و  آموزش  داعیه  مدیرانش 
را دارند. امید می رود این اتفاق که با توبیخ 
عوامل از سوی مدیر شبکه شما همراه شد، 
فرصتی باشد تا دست اندرکاران رسانه ملی 
باردیگر به وظیفه و رسالت سنگینی که بر 
دوش دارند دقت کرده و این رسانه را که قرار 
است بزرگترین دانشگاه در کشورمان باشد، 
قربانی حب و بغض های شخصی و یا تلاش 
برای دیده شدن بیشتر و یا درآمد بیشتر و 

رقابت های بین فردی نکنند.

رضا کیانیان نوشت: آقای فرهادی من امشب فیلم شما رو دیدم. خیلی جلوی خودم را گرفتم که چنین کاری نکنم. چون وقتی خودم سال هاست به همه میگم 
فیلم قاچاق نبینید. چطور راضی شدم این کار را بکنم؟!به تهیه کننده فیلم سلام مرا برسان و به ایشان بگو من به او بدهکارم و هر حسابی که ایشان اعلام کند 

پول را برایش واریز می کنم. وگرنه حتما CD فیلم را هر وقت به طور قانونی پخش شد خواهم خرید.

عذرخواهی »رضا کیانیان« از اصغر فرهادی بخاطر تماشای نسخه قاچاق فیلم »همه می دانند«

در پیچ و تاب یک مغلطه ؛
به واکنش های مُخاطبِ عام

احترام بگذار!
ایمان عباسی - عبارتِ فوق، مَغلطه ایست که چَرخه ای باطل را 
مُدام بازتولید می کند؛ شِگردی است که با خَلقِ توَهمی از هویتِ 
مستقل جدای از هَستیِ اجتماعی، به مُخاطبِ غیرِ حرفه ای و 
اصطلاحا عامِ مدیوم، فردیت و استقلالی را در زمینه ی ادراک و 
حس نسبت می دهد که در واقعیت موجود نیست. ابتذال در واقع از 
فقِدانِ مذکور بهره  برده و در راستایِ توجیه و تطَهیرِ خود، فردیتی 
دروغین را به مخاطبش نسبت می دهد؛ مُخاطبی که نگاهش از 
مُناسباتِ اجتماعی، به  دیرباز، به واسطه ی مُختصاتِ زیستی و 
سطحِ مُبتذلی از تصاویرِ رسانه ای گره خورده؛ تصاویرِ مُتحرکی 
که اسِتاندارد های زیبایی شناسی   شِان، مُتناسب با نیاز های زمانه، در 
سطحی نازل، مُنجر به خلقِ احساساتی مصرفی و گذرا می شود. 
کیفیتِ پاسخ گوییِ حس ، به سببِ این مواجهه ی مُستمر، زَوالی 
تدریجی را تجربه کرده و در گُذرِ زمان، صرفا به دایره ای محدود 
شدنِ  خودکار  سببِ  به  که  محدوده ای  می دهد؛  نشان  واکنش 

واکنش هایش، روز به روز نازل تر می شود.
بر اساسِ خوانشِ مذکور، در تحلیلی تاریخی-اجتماعی، ریشه های 
پیدایشِ سینمای جریانِ اصلی را می توان در راستای ارِضای همین 
نیازِ سطحی و مصرفی ارزیابی کرد؛ سینمایی که اساسا شالوده ی 
فُرمش نشات گرفته از مُناسباتِ سرمایه داری بوده و اسلوب های 
کاپیتالیستی در تار و پودِ ساختارش تنیده شده؛ بنیان های فرمی ای 

که از پسَِ تحولاتِ زمانه، به سطحِ مُبتذلِ معاصر، تقلیل یافته اند.
حیاتِ سینما ی هنری در این پروسه ی تاریخی، مَدیونِ بدِاعت ها 
و واکنش های فرمالی است که در سُطوحی متغیر، سینما  را از 
انِحصار و تعریف خارج کرده اند؛ آلترناتیو هایی ساختاری  در زمینه ی 
زیبایی شناسی و برانگیختنِ حس، که سعی در بازتعریفِ سینما 

داشته اند.
حال به همان میزان که معیار گرفتنِ میزان استقبالِ عمومی به 
عنوانِ یک ارزش، در این شرایط مُضحک جلوه می کند؛ نقد و 
نکوهشِ فُرمِ آلترناتیو، به سببِ همراه نشدنِ مخاطب عام با آن 
نیز، یک شوخی است. چرا که اساسا ظهورِ سینمای جایگزین، به 
منظورِ عادت زدایی  و ایجادِ تحَولاتِ بنیادین در واکنش های حسیِ 
مخاطب بوده است؛ فرمی نوین از بیانِ بصری که واکنش های خام 
و تربیت نشده ، آنرا برَ نخواهند تابید؛ انقلابی درونی که از پسَِ 
مواجهه ی صحیح و تمرینِ درست دیدن، منجر به ارِتقای سطحِ 

نگاه و حس می شود.
فیلم دیدن در واقع یک چالش است؛ چالشی که همواره مهارت های 
گذشته ی ما را، از نو بازتعریف می کند؛ ما هرگز در زمینه ی مواجهه 
با آثار، به یک اشباع و نهایت نمی رسیم؛ زیرا هنر نهایت و پایانی 
ندارد و در گذرِ زمان، دائما در حالِ تحول است؛ این تحول، واکنشِ 
متفاوت را طلب می کند؛ و برای این واکنشِ متفاوت، ما همواره 

می بایست از نو، در توانایی هایمان تامل کنیم.
پ.ن : نئوفرمالیسم در پیِ توضیح و پیش داوری نیست. بلکه از 
دلِ فرم، به دنبالِ وسعت بخشیدن به مهارت های تماشاگر، برای 

رویارویی با آثار است.

یادداشت

»سکوت قبر«
::   آرنالدور ایندیرداسون  ::

با عنوان فرعی  »سکوت قبر« 
ارِلندور  کارآگاه  کاوشگری های 
سیزدهمین کتاب از مجموعه 
ادبیات پلیسی امروز جهان است 
که از سوی نشر قطره منتشر 
شده است. آرنالدور ایندیرداسون 
پلیسی نویس  برجسته ترین 
ایسلند است که پرسوناژ اصلی 
اکثر رمان هایش کارآگاه الِندور 
ایندیرداسون  کتاب های  است. 
ترجمه  زبان   40 به  تاکنون 
شده اند و جوایز متعددی برای او 
به ارمغان آورده اند. رمان سکوت قبر نیز برنده ی جایزه ی بهترین رمان 

جنایی 2005 از انجمن نویسندگان انگلستان شده است.
سکوت قبر رمانی است نفس گیر، پرکشش و جذاب درباره ی جنایتی 
که سال ها پیش اتفاق افتاده، جنایتی ناشی از خشونت، جنون و 
سادیسم. داستان رمان با اتفاق عجیبی در یک مهمانی آغاز می شود. 
اتفاقی که باور کردن آن بسیار سخت است. در جشن تولد پسری 
8 ساله و در میان سر و صدای زیاد، کودکی مشغول لیس زدن و 
جویدن یک تکه استخوان است. در آن شلوغی کسی توجه ای به این 
بچه ندارد تا اینکه مردی که دانشجوی پزشکی بود متوجه آن شد و 
بلافاصله فهمید که این تکه استخوان قسمتی از دنده ی انسان است!! 
با کمی تحقیق مادر خانواده متوجه می شود پسرش این تکه استخوان 

را )که فکر می کرد سنگ جالبی باشد( به خانه آورده است.
همین موضوع پای کارآگاه الندور و همکارانش را به مسئله باز می کند. 
بعد از مشخص کردن مکانی که استخوان در آن پیدا شده بود متوجه 
می شوند که این تکه قسمتی از اسکلتی است که در زمین دفن شده 
است. تحقیقات شروع می شود و چند روز بعد کارآگاه الندور بازهم 

متوجه چیزهای دیگری می شود.
اتفاقات و جزئیات دیگری هم وجود دارد و داستان کتاب را پیچیده تر 
و سخت تر از حد معمول می کند. اتفاقاتی که با جنگ جهانی دوم 
نیز گره خورده است. تصور ذهنی من از کتابی که در دسته ادبیات 
پلیسی قرار گرفته، این است که یک کتاب هیجان انگیز باشد. در آن 
تعقیب و گریز وجود داشته باشد. فریب خوردن و فریب دادن وجود 
داشته باشد. جعل اسناد و مدارک و حتی صحنه های درگیری وجود 
داشته باشد. )مواردی که در کتاب شرلوک هولمز علیه دراکولا وجود 
داشت.( اما کتاب سکوت قبر خالی از این اتفاقات بود و می توانم فقط 
به آن به عنوان یک کتاب معمایی نگاه کنم. یک کتاب معمایی که 

ذهن شما را درگیر می کند.
نویسنده این احساس را به شما القا می کند که همه چیز مشخص و 
واضح است. داستان کتاب را ساده جلو می برد و شما فکر می کنید 
که همه چیز را به درستی حدس زده اید. اما خلاقیت نویسنده در 
پایان کتاب مشخص می شود و شما در این مورد احساس خوبی 
دارد که یک کتاب متفاوت را مطالعه کرده اید. اسم کتاب واقعا 

برازنده آن است.

معرفی کتاب

تام هنکس »پدر ژپتو« می شود
 ایفای یک نقش نوستالژیک

تام هنکس در حال مذاکرات اولیه برای ایفای نقش پدر ژپتو در اقتباس 
لایواکشن دیزنی از داستان »پینوکیو« است. پل کینگ کارگردان 
فیلم های موفق »پدینگتون« قرار است این لایواکشن دیزنی را که 
اقتباسی از انیمیشن کلاسیک این کمپانی است کارگردانی کند. اندرو 

میانو و کریس ویتز نیز تهیه کنندگان آن هستند.
پروژه لایواکشن »پینوکیو« که در حال آماده سازی قرار دارد در 
ادامه بازسازی آثار موفق پیشین دیزنی است. در سال های گذشته 
دیزنی نسخه های لایواکشن »دیو و دلبر« و »کتاب جنگل« را روانه 
سینماها کرده است که هرکدام به ترتیب توانسته اند در سراسر 
جهان به رقم های فروش درخشان 1.2 میلیارد دلار و 966 میلیون 
دلار دست یابند. کمپانی دیزنی همچنین قرار است در سال آینده 
سه لایواکشن دیگر را به سینماها عرضه کند: »دامبو« که در ماه 
مارس به سینماها می آید؛ »علاء الدین« که ماه می اکران می شود 

و »شیر شاه« که ماه ژوئن راهی پرده های نقره ای می شود.
سال 2019 برای تام هنکس نیز که در حال مذاکره برای پیوستن 
به این پروژه است سال بسیار پرمشغله ای خواهد بود. او سال آینده 
با نقش وودی در »داستان اسباب بازی« در قسمت چهارم برمی 
گردد. ضمنا در ماه مارس آینده نیز با فیلم حماسی جنگ جهانی 
دوم »سگ تازی« به سینماها می آید. تام هنکس هم اکنون در 
حال بازی در نقش آقای راجرز شخصیت افسانه ای تلویزیونی در 
پروژه ای بدون عنوان است. چندی پیش 2 پروژه دیگر با نام های 
»پینوکیو« درصدر اخبار سینمایی قرار گرفته بودند یکی پروژه گی 
یرمو دل تورو کارگردان برنده جایزه اسکار برای کمپانی نتفلیکس 
بود که اعلام شد ورژن موزیکال استاپ موشنی از داستان کلاسیک 
پینوکیو نوشته کارلو کلودی است و دیگری پروژه ماتئو گارونه 

کارگردان ایتالیایی با حضور روبرتو بنینی در نقش پدر ژپتو بود.
 Thomas Jeffrey انگلیسی:  )به  هَنکس  جفری  توماس 
نویسنده  و  دوبلور  کارگردان،  کمدین،  هنرپیشه،   )Hanks
آمریکایی است. وی بازیگر فیلم های مشهوری همچون فارست 
دورافتاده،  سبز،  مسیر  رایان،  سرباز  نجات  آپولو 13،  گامپ، 
رمز داوینچی و کاپیتان فیلیپس است. همچنین صدای او در 

مجموعه انیمیشن های داستان اسباب بازی استفاده شده است.
هنکس در طول سال های فعالیت خود تا به امروز چندی و چند 
بار نامزد دریافت و برنده چندین جایزه بزرگ بین المللی شده که 
از این جمله می توان به یک گولدن گلوب، اسکار، جایزه انجمن 
بازیگران فیلم و جایزه انتخاب مردمی بخاطر نقش آفرینی اش در 
فیلم فارست گامپ اشاره نمود. تا سال 2012، فروش فیلم های 
تام هنکس در آمریکا به مبلغی بالغ بر 4/2 میلیارد دلار و فروش 
فیلم هایش در نقاط دیگر جهان به رقمی بالغ بر 5/ 8 میلیارد 
بزرگ ترین  از  یکی  وی  مجموع  این  با  که  رسیده است  دلار 

بازیگران پردرآمد برای فیلم ها در هالیوود حساب می شود.

اخبار

بیست فیلم الهام بخش تاریخ سینما 
معرفی شد

گروهی از محققان در ایتالیا با بررسی بیش از 47 هزار فیلم، اقدام 
به معرفی تاثیرگذارترین و الهام بخش ترین فیلم ها، کارگردانان و 
بازیگران تاریخ سینمای جهان کردند. در این پژوهش محققان با 
بررسی 47 هزار فیلم در 26 ژانر مختلف سینمایی و با استفاده از 
ارجاعات موجود در پایگاه اطلاعات سینمایی »IMDb«به این نتیجه 
رسیدند که فیلم »جادوگر شهر ازُ« به کارگردانی »ویکتور فلمینگ« 
محصول سال 1937 میلادی، الهام بخش ترین فیلم صنعت سینما 

بوده است و تاکنون  بیشترین ارجاعات به آن شده است. 
محققان با استفاده از چهار رویکرد محاسباتی و بدون در نظر گرفتن 
فیلم های کوتاه و فیلم هایی که هیچ ارجاعی به آن ها نشده است؛ 
اقدام به معرفی 20 فیلم تاثیرگذار تاریخ سینما کردند که همه آنها 
محصول قبل از سال 1980 میلادی هستند و پس از »جادوگر شهر 
ازُ« که در رتبه نخست جای گرفته، فیلم های »جنگ ستارگان« و 

»روانی« رتبه های دوم و سوم را به خود اختصاص داده اند. 
»همشهری کین«، »متروپلیس«، »کازابلانکا«، »دکتر استرنجلاو« و 
»رزم ناو پوتمکین« از دیگر آثار برجسته حاضر در این فهرست هستند. 
دکتر »لیویو بیوگلیو« استاد دانشگاه تورین و یکی از محققان 
گفت: هدف اصلی این پژوهش، یافتن فیلم هایی است که از نقطه 

نظر تاریخی دارای بیشترین اهمیت هستند. 
ازجمله یافته های این تحقیق این است که کشورهای هند، ژاپن و 
آمریکا معمولا تمایل کمتری به تولیدات مشترک سینمایی با سایر 
کشورها دارند، این در حالی است که فرانسه و بلژیک کشورهایی 
هستند که بیشترین مشارکت سینمایی را با دیگر ملل در صنعت 
سینما دارند. همچنین تاثیرگذارترین فیلم های ایتالیایی در دهه 
1960 میلادی ساخته شده اند اما سینمای آلمان در دهه 1930 

مهم ترین آثار خود را تولید کرده است.
این محققان برای رتبه بندی تاثیرگذارترین کارگردانان و بازیگران تاریخ 
سینما و برای جلوگیری از عدم یک جانبه گری به سمت فیلم های 
قدیمی تر، از روشی استفاده کردن که بر اساس آن تاثیرگذاری فیلم ها 

با فیلم های اکران شده در همان سال مقایسه شده اند.
بر این اساس، »آلفرد هیچکاک« تاثیرگذارترین کارگردان تاریخ 
سینما معرفی شد و پس از آن »استیون اسپیلبرگ« در جایگاه 

دوم قرار گرفت. 
همچنین »ساموئل ال جکسون«، »تام کروز«، »لوئیز مکسول« 
و »کری فیشر« نیز به عنوان الهام بخش ترین بازیگران سینما 

شناخته شدند. 
فهرست کامل 20 فیلم تاثیرگذار و الهام بخش تاریخ سینمای جهان 
از این قرار است: 1. جادوگر شهر ازُ )1939(2. جنگ ستارگان 
)1977(3. روانی )1960(4. کینگ کونگ )1933( 5. 2001: ادیسه 
فضایی )1968( 6. متروپلیس )1927( 7. همشهری کین )1941( 
8. تولد یک ملت )1915( 9. فرانکشتاین )1931( 10. سفید برفی 
و هفت کوتوله )1937( 11. کازابلانکا )1942( 12. دراکولا )1931( 
13. پدرخوانده )1972( 14. آرواره ها )1975( 15. نوسفراتو )1922( 
16. جویندگان )1956( 17. کابیریا )1914( 18. دکتر استرنجلاو 

)1964( 19. بر باد رفته )1939( 20. رزم ناو پوتمکین )1925(

اخبار

»آشفته گی« )فریدون جیرانی(
ساخته  آخرین  گی«  »آشفته  فیلمبرداری 
سال  ماه  فروردین  اواخر  جیرانی  فریدون 

جاری در تهران به پایان رسید.
این فیلم اسفند ماه سال گذشته، با مدیریت 
فیلمبرداری مسعود سلامی در تهران کلید 
خورد و مراحل فنی آن هم به اتمام رسیده و 

کاملا آماده نمایش در فجر خواهد بود. 
به  فیلم که فضای متفاوتی نسبت  این  در 
دیگر ساخته های جیرانی دارد، بهرام رادن، 
مهناز افشار، علی میلانی، نسیم ادبی، احسان 
محمدی، نازنین صلح جو و مهران احمدی به 
ایفای نقش می پردازند. جیرانی درباره فضای 
فیلم جدید خود اینگونه نوشته است: »آشفته 
گی« رئالیستی و اجتماعی نیست. یک فیلم 

است درباره عشق و جنایت...

»خداحافظ دختر شیرازی«
)افشین هاشمی(

خود؛  ساخته   پنجمین  در  هاشمی  افشین 
زده  کلید  را  شیرازی«  دختر  »خداحافظ 
اتمام  به  هم  آن  فیلمبرداری  زودی  به  و 
شیرازی«  دختر  »خداحافظ  رسید.  خواهد 
با سرمایه  فرشته طائرپور  تهیه کنندگیِ  به 
مفرّح  عاشقانه ی  یک  طلوعی  علی  گذاری 
است که بر اساس یکی از برجسته ترین آثارِ 
کمدی نویسِ مشهورِ آمریکایی - نیل سایمون 
شوخِ  فرهنگِ  با  هاشمی  افشین  توسط   -
ایرانی بازنویسی شده است. شبنم مقدمی، 

دیگر  از  یاری  حسین  و  هاشمی  افشین 
بازیگران این فیلم هستند. گفتنی است که 
رسول صدرعاملی کارگردان سینما، به تازگی 
در نقش خودش - کارگردان سینما - جلوی 
دوربین افشین هاشمی در این فیلم سینمایی 
»خداحافظ  داستان  خلاصه  است.در  رفته 
دختر شیرازی« آمده است؛ یکی از شیراز، 
یکی از آبادان، هر دو در تهران! مجبورند فعلًا 
باهم سر کنند تا محمود نارفیق را پیدا کنند.

»زیر نظر« )مجید صالحی(
به  نظر«  »زیر  سینمایی  فیلم  فیلمبرداری 
تهیه کنندگی  و  کارگردانی مجید صالحی 
محمد شایسته و رامبد جوان که از اواسط 
مرداد ماه در تهران آغاز شده بود و اوایل مهر 

ماه به پایان رسید.
مراحل فنی فیلم »زیر نظر« به تازگی آغاز 
شده تا کمدی مجید صالحی برای اکران در 

نوروز 98 آماده شود.
رضا عطاران، امیر جعفری، مهران احمدی، 
امیر  استادی،  علی  جمشیدی،  سروش 
نوری، سیاوش مفیدی، علی صالحی، سامیه 
لک، مصطفی راد، عباس جمشیدی و آزاده 

صمدی بازیگران »زیر نظر« هستند.
مجید  کارگردان:  از   عبارتند  فیلم  عوامل 
مدیر  کاهانی،  ابوالفضل  نویسنده:  صالحی، 
فیلمبرداری: اشکان اشکانی، تدوین: سیامک 
پیرو،  داریوش  صحنه:  طراح  مهماندوست، 
طراح لباس: زهره رحمانی، طراح گریم: عظیم 

عکاس:  احمدی،  فرشید  صدابردار:  فراین، 
محمد  کنندگان:  تهیه  شجاعی،  احمدرضا 

شایسته، رامبد جوان.

»سرکوب« )رضا گوران(
»رضا گوران«، از چهره های سرشناس حوزه 
تئاتر، نخستین فیلم بلند سینمایی خود را 
آخرین  روزها  این  که  برده  دوربین  جلوی 
مراحل فیلمبرداری اش را پشت سر می گذارد. 
در این فیلم زنانه که به مشکلات پنج زن در 
سنین مختلف اشاره دارد، باران کوثری، سارا 
الهام کردا، پردیس احمدیه و رویا  بهرامی، 
افشار بازی می کنند. محمدصادق رنجکشان، 
سرمایه گذار جنجالی تئاتر »بینوایان« در این 
به عنوان سرمایه گذار حضور دارد.  فیلم هم 
گوران که پیش تر در تئاتر کارگردانی آثاری 
چون »یرما«، »داستان یک پلکان«، »ابرهای 
پشت حنجره«، »مرداب روی بام« و »شب 
آوازهایش را می خواند« و... را بر عهده داشته، 
حال با نوشتن قصه ای زنانه به سراغ کندوکاو 

در چند نسل از یک خانواده رفته است.

»جان دار«
)حسین امیری دوماری و پدرام 

پورامیری(
»حسین امیری دوماری« و »پدرام پورامیری« 
در نخستین تجربه سینمایی خود، »جان دار« 
فیلم هم اکنون  این  بردند.  را جلوی دوربین 
در  آن  رونمایی  نخستین  و  نمایش  آماده 

فیلم که  این  در  است.  جشنواره سی و هفتم 
»کامران مجیدی« )برادر مجید مجیدی( تهیه 
آن را برعهده داشته، فاطمه معتمدآریا، حامد 
ایفای  به  عزتی  جواد  و  کوثری  باران  بهداد، 
نقش پرداختند. در خلاصه داستان »جان دار« 
آمده است: »بخدا اگه یه بار دیگه بگین شام 
رو  خودم  وسط  همین  چیه،  غذا  شد،  چی 
بابا از  دار می زنم که غذاخوردن یادتون بره. 

گشنگی نمردین که!؟« 

»یواشکی« )رضا درمیشیان(
»رضا درمیشیان« این فیلم را دو سال پیش 
محصول  که  فیلمی  برد.  دوربین  جلوی 
نیوزیلند محسوب شده و  ایران و  مشترک 
زبان آن انگلیسی است. در رسانه ها جزئیات 
چندانی از این فیلم منتشر نشده اما با توجه 
به حضور آن در جشنواره »ملاقات با جنون« 
که مخصوص آثار فرمالیستی است، می توان 
هم  فیلم  این  در  درمیشیان  گرفت  نتیجه 
علاقه مندی خود به سینمای تجربی و فرمال 

را نشان داده است. 
به جشنواره  فیلم در روزهای منتهی  البته 
بود  نهایی  میکس  مشغول  گذشته،  سال 
که به همین علت، درمیشیان از ارائه آن به 
جشنواره خودداری کرد و احتمالا این حضور، 
در جشنواره امسال خواهد بود. در خلاصه 
داستان این فیلم آمده است:»خلاصه داستان: 
هر کدوم از ما یه ماجرای یواشکی داریم، این 

یه داستان یواشکیه...«

رفته رفته به دهه فجر و جشنواره سینمایی اش نزدیک می شویم و تا تکاپوی دوباره فاصله چندانی باقی نمانده است. کمتر از سه ماه دیگر فیلمسازان 
در بهار سینمای ایران دوباره گرد هم می آیند و سانس پشت سانس فیلم های یکدیگر را تماشا می کنند و طبق عادت این چند سال اخیر، از اکثر آن 
ها لذت نمی برند! اما چه لذت ببریم و چه نبریم، »جشنواره فجر سینمای ایران« مهم ترین اتفاق سینمای یک سال است و به قول معروف، ویترین 
آن سال را تعیین می کند و به مردم نشان می دهد. اگر چه در سال های اخیر، از نظر جذب مخاطب این جشنواره روند سینوسی و نامشخصی را طی 

کرده است، اما مسئولان امیدوارند که امسال برای سینما سال بهتری باشند.
در چند شماره قبلی به طور کلی به بررسی فیلم های »قسم«، »تیغ و ترمه«، »متری شیش و نیم«، »مردی بدون سایه«، »سمفونی نهم«، »مصائب 
شیرین 2«، »تختی«، »ماجرای نیمروز؛ رد خون«، »ایده اصلی«، »رحمان 1400«، »ناگهان درخت«، »قانون مورفی«، »ما همه با هم هستیم«، »دو طبقه 
روی پیلوت«، »مسخره باز«، »قصر شیرین« و »سال دوم دانشکده من« پرداخته بودیم و تعداد زیادی فیلم دیگر از صف معرفی ما جا ماندند. حالا قصد داریم که در این قسمت، 

چندی دیگر از فیلم های در راه جشنواره فجر امسال را به شما معرفی کنیم تا بیش از پیش بدانید که کدام فیلم ها را برای تماشا در جشنواره کنار بگذارید.

مهسا تیموری

»دنیای هوادار« از فیلم های احتمالی جشنواره فجر گزارش می دهد )4(

آشفته گی  جیرانی  زیر نظر مجید صالحی!
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گزارش »دنیای هوادار« از جنجال در برنامه »من و شما«؛

کلاهی که از نمد »مسعود فراستی«
 ساخته شد

مهرداد تیموری
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

سبک زندگی

عروسی یکی از مهم ترین لحظات زندگی 
هر انسان است اما همین لحظات مهم با  
استرس و نگرانی های بسیار زیادی همراه 
هستند. دیدن عروسی در خواب می تواند 
با توجه به نمادها و نشانه های دیده شده 
در خواب و شرایط کلی خواب در بردارنده 
تعابیر مثبت یا منفی باشد. در این شماره 
می  آشنا  عروسی  خواب  تعبیر  چند  با 

شویم.

1. پیراهن عروسی
نشان  خواب  در  عروسی  پیراهن  دیدن 
دهنده مشارکت شما در کاری داوطلبانه 
به دلیل  اجتماعی است. شما  یا خدمات 
پاداش  فعالیت هایی  مشارکت در چنین 
به دلیل  پاداش  این  و  دریافت می کنید 
این  در  شما  فعالانه  و  داوطلبانه  حضور 
از  عنوان عضوی  به  بودن شما  یا  رویداد 
می  تقدیم  شما  به  اجتماعی  گروه  یک 

شود.
احسن  نحو  به  را  کار خود  و  اگر وظایف 
در  رتبه  ترفیع  امکان  دهید، حتی  انجام 
سمت مربوطه برای شما فراهم می شود. 
همچنین می توانید با دیگر اعضاء گروهی 
که در آن عضو شده اید تعامل برقرار کنید 
و در انجام امور خود از آن ها کمک گرفته 

و به موفقیت های بیشتری دست یابید.

2. دیدن لکه ای روی لباس عروس
اگر در خواب روی لباس عروس لکه ای 
قطع  دهنده  نشان  خواب  این  ببینید، 
است.  تان  از عزیزان  یکی  با  ارتباط شما 
درگیری ها و کشمکش های مداوم شما 
با این فرد منجر به قطع ارتباط شما دو 

نفر خواهد شد.
اگر شما مقصر این قطع ارتباط هستید، 
تلاش کنید تا اوضاع را سر و سامان دهید 
معذرت  او  از  اوضاع  وخامت  از  قبل  و 
خواهی کنید. اگر این فرد برای شما فردی 
باارزش و بسیار مهم است، پس هیچ چیز 

و  بود  نخواهد  مهم  حد  این  تا  برایتان 
هرکاری می کنید تا او را از دست ندهید.

3. پرو کردن لباس عروس
اگر در خواب خود را در حال پرو کردن 
مراسم  برای  آماده شدن  و  عروس  لباس 
دهنده  نشان  این خواب  ببینید،  عروسی 
ماجراهایی  از  ناشی  نگرانی  و  اضطراب 
واقع  در  است.  شما  زندگی  در  مشخص 
جشن  برای  که  عروسی  اندازه  به  شما 
عروسی خودش آماده می شود در زندگی 
واقعی خود با اضطراب و نگرانی دست و 

پنجه نرم می کنید.
و  دهید  اختصاص  خودتان  به  را  زمانی 
با عزیزان خود همراه شوید تا به آرامش 
فکر  هر چیزی  به  اندازه  از  بیش  برسید. 
نکنید. شاید اوضاع به زودی مرتب شود 
اینهمه  که  برسید  نتیجه  این  به  شما  و 
استرس و نگرانی را برای چیزی بی ارزش 

به جان خریده بودید.

4. دوختن لباس عروس
نشان  خواب  در  عروس  لباس  دوختن 
دهنده آن است که شما می خواهید نقشه 
های خود را قبل از موعد مقرر آشکار و 
علنی کنید. شما هیچ وقت به فکر خودتان 
نیستید و همیشه هیجان زده می شوید 
برای  را  نقشه هایتان  برنامه ها و  تمام  و 

دیگران علنی می کنید.
مساله اینجاست که برخی اوقات برنامه 
تصور  ما  که  آنطور  ما  های  نقشه  و  ها 
می کردیم پیش نمی روند و دیگران از 
این فرصت استفاده کرده و ما را مورد 
تمسخر قرار می دهند یا تاسف و ترحم 
آن ها شامل حال ما می شود. برخی از 
افراد هم تلاش می کنند تا با خرابکاری 
های خود مانع از تحقق برنامه های شما 
قبل  تا  و  باشید  مراقب  بنابراین  شوند. 
سکوت  هایتان  برنامه  شدن  محقق  از 

کنید.

5. تماشا کردن عکس های عروسی
اگر در خواب خود را در حال تماشا کردن 
عکس های عروسی تان ببینید، این خواب 
در  غیرمنتظره  مشکلاتی  دهنده  نشان 
روابط شما است. شاید درگیری و اختلافی 
بر  سر موضوعی بین شما و همسرتان به 
وجود بیاید که البته چندان قابل توجه هم 

نباشد.
اما در صورت ادامه اختلاف نظرها همین 
درگیری می تواند به موضوع جدی تری 
بروز  صورت  در  بنابراین  شود.  تبدیل 
اختلاف نظر و درگیری مراقب آنچه می 
گویید باشید تا از ناراحت کردن همسرتان 
تان  رابطه  در  جدی  مشکلی  ایجاد  و 

جلوگیری کنید.

۶. حلقه ازدواج در دستان دیگری
اگر در خواب حلقه ازدواج فرد دیگری را 
ببینید، این خواب نشان دهنده فریبکاری 
فردی  با  شاید  است.  احتمالی  نیرنگ  و 
جدید و جذاب آشنا شوید که توجه شما 
در  اگر  کند.  می  به خود جلب  کاملا  را 
دارید،  قرار  و همیشگی  ای جدی  رابطه 
قطعا باید حضور شریک عاطفی خود را در 
نظر گرفته و مانع از آزار و اذیت او شوید.

بعلاوه این خواب نشان دهنده خیانتی از 
جانب شریک عاطفی یا همسرتان به شما 
ممنوعه  ای  رابطه  در  او  احتمالا  است. 
وارد شده است که نتیجه آن ناراحتی و 
نشانه های  بود.  برای شما خواهد  اندوه 
خیانت را جستجو کنید و با صراحت از 
همسرتان بخواهید تا برایتان توضیح دهد 

که ماجرا از چه قرار است.

7. مهمان عروسی بودن
اگر در خواب ببینید که در عروسی کسی 
این  اید،  کرده  شرکت  مهمان  عنوان  به 
خواب نشان دهنده آن است که فرصتی 
یک  از  عضوی  تا  است  شما  روی  پیش 
رویداد یا دورهمی اجتماعی مهم باشید. 
تا  کند  می  کمک  شما  به  رویداد  این 
کسب و کار خودتان را راه اندازی کنید یا 
دوستان جدیدی پیدا کنید که در آینده به 
شما کمک می کنند. اگر رویدادی شبیه 
به این را در پیش دارید، این فرصت را از 
دست ندهید و با حاضرین در این رویداد 
معاشرت کنید. آن ها به شما در رسیدن 

به توانایی هایتان کمک خواهند کرد.

۸. دیدن مراسم عروسی خودتان
ازدواج  و  عروسی  مراسم  خواب  در  اگر 
خودتان را ببینید، این خواب نشان دهنده 
به  مجبور  زودی  به  شما  که  است  آن 
انتخابی سخت و مهم خواهید شد. شما 
زندگی  در  تصمیمی  شوید  می  مجبور 
خودتان بگیرید که جهان پیرامون شما را 

دگرگون خواهد ساخت.
این تصمیم همه چیز را در زندگی شما 
تحت تاثیر قرار می دهد. قبل از گرفتن 
چنین تصمیم مهمی باید زمانی را به تامل 
دهید.  اختصاص  آن  در خصوص  تفکر  و 
از  ندارید،  اطمینان  تصمیم  این  از  اگر 
یکی از نزدیکان خود راهنمایی و مشورت 

بگیرید.

همانی هستی که همه می گویند؟

معرفی جاذبه های گردشگری و
 دیدنی »تهران« )3(

اگر به تهران سفر کردید خیال 
نکنید تهران جای دیدنی ندارد 
سفر  برنامه  اگر  و  دارد  کم  یا 
چند روزه به تهران دارید توصیه 
می کنم چند از این مکان هایی 
را که امروز به شما معرفی می 
کنیم را برید و از نزدیک ببینید و 
فقط از تهران ترافیک آن را به یاد 
نداشته باشید همراه ما باشید با 

معرفی بهترین مکان های دیدنی تهران که ارزش یک بار بازدید را دارند.

1-  کاخ سعد آباد
مجموعه فرهنگی-تاریخی سعد آباد، با داشتن هجده کاخ بزرگ و 
کوچک متعلق به دوره های قاجار و پهلوی، در دره ی دربند، شمالی  
ترین و خوش آب و هواترین منطقه ی تهران واقع شده و یکی از بزرگ 
ترین و مهم ترین مجموعه موزه های ایران و تهران است که بازدید از 
آن در ایام هفته می تواند خاطره انگیز باشد. قدیمی  ترین کاخ این 
مجموعه، کاخ )کوشک( احمدشاهی بوده  است، که در دوران اوایل 
سلطنت او، ساخت آن به پایان رسیده  است. جدیدترین کاخ این 
مجموعه نیز کاخ لیلا پهلوی است که متعلق به کوچکترین دختر 
محمدرضا پهلوی بوده  است. این مجموعه دارای کاخ و موزه های 
متنوع و ارزنده ای است. آثاری از هنر ملتهای مختلف جهان نیز 
در موزه هنر ملل این مجموعه به  نمایش گذاشته شده است. موزه 
مینیاتوریست مشهور تاریخ ایران، حسین بهزاد نیز در این مجموعه 
دایر است. این مجموعه در سال 1376 با شماره 1957 در فهرست 

آثار ملی به ثبت رسید.

2-  دربند 
از مکان های دیدنی تهران که مردم تهران هم عاشق آن هستند 
دربند است. ولی آن هایی هم که سفری به پایتخت دارند بد نیست 
که برای عوض شدن آب وهوایشان هم که شده، برای رفتن به دربند 
و استفاده از طبیعت آن، برنامه ریزی کنند. دربند یکی از سی و سه 
پارچه آبادی شمیرانات است که از شمال به کوه های البرز و ده پس 
قلعه، از جنوب به تجریش، از شرق به امام زاده قاسم و از غرب به بازوی 
کوه البرز می رسد. این محله در زمان های بسیار قدیم به نام های مغ 
محله )مرغ محله ( و میر محله، شاه محله و ترش محله نام گذاری شده 
بوده است که این محلات در کنار هم وجود داشتند و بعدها مجموع 
این محلات به نام دربند شناخته شدند. این محله که قدمت 200 ساله 
دارد، نزدیکترین ییلاق به تهران بوده و روایت است که در ابتدا دو نفر 
از سمت طالقان به این محل آمده اند و در همین جا تشکیل خانواده 
داده اند. طبیعت زیبای دربند توجه بسیاری از سران حکومت وقت را 
هم به خود جلب کرد و به همین دلیل کاخ های زیبایی در محلی به 
نام سعدآباد احداث شد.  مهمانخانه ی دربند هم نخستین مهمانخانه 
در ایران بود که امکانات پذیرایی از شخصیتها و توریست های خارجی 

در آن فراهم بود.

دیدنی ها

برافراشته  قد  در  دم  پاسبانی  قانون،  جلو 
بود. یک مردِ دهاتی آمد و خواست که وارد 
پاسبان گفت که عجالتاً  قانون بشود؛ ولی 
نمی تواند بگذارد که او داخل شود. آن مرد 
به فکر فرورفت و پرسید: آیا ممکن است که 
بعد داخل شود. پاسبان گفت: »ممکن است؛ 
اما نه حالا.« پاسبان از جلو در که همیشه 
چهارطاق باز بود رد شد، و آن مرد خم شد 
تا درون آن جا را ببیند. پاسبان ملتفت شد، 
خندید و گفت: »اگر باوجود دفاع من اینجا 
آنقدر تو را جلب کرده سعی کن که بگذری؛ 
اما به خاطر داشته باش که من توانا هستم 
و من آخرین پاسبان نیستم. جلو هر اتاقی 
پاسبانان تواناتر از من وجود دارند، حتی من 
نمی توانم طاقت دیدار پاسبان سوم بعد از 
خودم را بیاورم.« مرد دهاتی منتظر چنین 
اشکالاتی نبود؛ آیا قانون نباید برای همه و 
اما حالا  باشد،  به طور همیشه در دسترس 
که از نزدیک نگاه کرد و پاسبان را در لباده 
پشمی با دماغ تکُ تیز و ریش تاتاری دراز 
انتظار  داد که  ترجیح  دید،  و سیاه  و لاغر 

بکشد تا به او اجازه دخول بدهند. پاسبان 
به او یک عسلی داد و او را کمی دورتر از 
در نشانید. آن مرد آن جا روزها و سال ها 
نشست. اقدامات زیادی برای این که او را در 
داخل بپذیرند نمود و پاسبان را با التماس و 
درخواست هایش خسته کرد. گاهی پاسبان 
از آن مرد پرسش های مختصری می نمود. 
راجع به مرز و بوم او و بسیاری از مطالب 
این سؤالات  او سؤالاتی کرد؛ ولی  از  دیگر 
پرسش های  طرز  به  و  بی اعتنایی  روی  از 
اعیان درجه اول از زیردستان خودشان بود 
و بالاخره تکرار می کرد که هنوز نمی تواند 
بگذارد که او رد بشود. آن مرد که به تمام 
لوازم مسافرت آراسته بود، به همه وسایل به 
هر قیمتی که بود، متشبث شد برای این که 
پاسبان را از راه درببرد. درست است که او 

هم همه را قبول کرد؛ ولی می افزود: »من 
فقط می پذیرم برای این که مطمئن باشی 
سال های  نکرده ای.«  فراموش  را  چیزی 
نگاه  پاسبان  به  پیوسته  مرد  آن  متوالی 
می کرد. پاسبان های دیگر را فراموش کرد. 
می آمد.  مانع  یگانه  او  به نظر  اولی  پاسبان 
به  بی پروا  و  بلند  صدای  به  اول  سال های 
طالع شوم خود نفرین فرستاد. بعد که پیرتر 
شد، اکتفا می کرد که بین دندان هایش غرغر 
بکند. بالاخره در حالت بچگی افتاد و چون 
سال ها بود که پاسبان را مطالعه می کرد تا 
کک های لباس پشمی او را هم می شناخت، 
از کک ها تقاضا می کرد که کمکش بکند و 
بالاخره  بدهند.  تغییر  را  پاسبان  کج خلقی 
چشمش ضعیف شد، به طوری که درحقیقت 
نمی دانست که اطراف او تاریکتر شده است 

و یا چشم هایش او را فریب می دهند؛ ولی 
حالا در تاریکی شعله باشکوهی را تشخیص 
می داد که همیشه از در قانون زبانه می کشید. 
اکنون از عمر او چیزی باقی نمانده بود. قبل 
از مرگ تمام آزمایش های این همه سال ها 
که در سرش جمع شده بود، به یک پرسش 
منتهی می شد که تاکنون از پاسبان نکرده 
بود. به او اشاره کرد؛ زیرا با تن خشکیده اش 
دیگر نمی توانست از جا بلند بشود. پاسبانِ 
درِ قانون ناگزیر خیلی خم شد چون اختلاف 
قد کاملًا به زیان مرد دهاتی تغییر یافته بود. 
خواهان  هرکسی  »اگر  پرسید:  پاسبان  از 
همه  این  طی  در  طور  چه  است،  قانون 
سال ها کس دیگری به جز من تقاضای ورود 
نکرده است؟« پاسبان در که حس کرد این 
مرد در شرف مرگ است برای اینکه پرده 
صماخ بی حس او را بهتر متاثر کند، درگوش 
او نعره کشید: »از این جا هیچ کس به جز تو 
نمی توانست داخل شود، چون این در ورود را 
برای تو درست کرده بودند. حالا من می روم 

و در را می بندم.«

جلو قانون  
» فرانتس کافکا« / مترجم: صادق هدایت

داستان کوتاه
 استراتژی های خروج از 

کسب و کارهای کوچک )3( 
هر شخص حقیقی یا حقوقی که در یک کسب و کار کوچک 
سرمایه گذاری کرده است به دنبال دانستن استراتژی های خروج 
است. حتی اگر یک کسب و کار تک مالکی را اداره می کنید، باز 
هم به استراتژی خروج از کسب و کارهای کوچک نیاز خواهید 
داشت. شما، به عنوان یک سرمایه گذار در حوزه ي کسب و کار، 

پرسش هایی مشابه با دیگر سرمایه گذاران خواهید داشت:

)IPO( 1-عرضه ی اولیه سهام
هرچند برای تمام کسب و کارها مناسب نیست، ولی می تواند 

استراتژی خروج خوبی باشد.
مزایا: – عرضه کردن سهام شرکت تان می تواند بسیار سودمند 

باشد.
معایب: – تبدیل شدن به یک شرکت سهامی عام یک فرآیند 

طولانی و پرهزینه است.
– بسته به نحوه ی ساختاربندی سهام اولیه، زمانی که سهام داران 
جدید می خواهند تمام پول حاصله از IPO را برای گسترش کسب 
و کار به کار بگیرند، ممکن است شما به عنوان مالک قبلی کسب 
و کار قادر باشید یا قادر نباشید بخشی از سرمایه تان را برداشت 

کنید.
– شرکت های سهامی عام، استانداردهای انطباق و گزارشگری 
بالاتری دارند. شما به عنوان مالک کسب و کار ممکن است شخصا 
به خاطر “بی قانونی ها” یا شکست های افشاگری تان تحت تعقیب 

قرار بگیرید.

2- فروش کسب و کارتان به یک کسب و کار دیگر
ارزشمند نشان دادن تحصیل کسب و کارتان می تواند سود زیادی 
برای تان به همراه داشته باشد. کسب و کارها به دلایل مختلفی 
به خرید کسب و کارها یدیگر می پردازند، از جمله: استفاده از 
یک مالکیت جدید برای توسعه ی سریع مسیر راه، درک اهمیت 
تشریک مساعی فعالیت های مکمل کسب و کار ، یا صرفا خرید 

یک کسب و کار رقیب )و خلاص شدن از شر آن(.
مزایا: – بنا بر دلایل فوق، ممکن است یک کسب و کار رقیب، 
نسبت به خرید کسب و کار شما تمایل نشان دهد، و فروش سریع 

و سود حداکثری را برای تان به همراه داشته باشد.
معایب: – اگر تنها انگیزه ی خریدار کسب و کارتان این باشد که 
رقبایش را کاهش دهد، ممکن است پس از خرید شرکت تان، آن 

را تعطیل کنند و کارکنان تان بیکار می شوند.
– ممکن است یکی از رقبای شما نسبت به خرید کسب و کارتان 
ابراز تمایل کند تا به فهرست مشتریان و اطلاعات مالی تان دست 

پیدا کند.
ترفند موفقیت در این استراتزی خروج این است که تحصیل کننده ی 
نهایی کسب و کارتان را از پیش تعیین کنید و شرکت تان را باب 
سلیقه ی او آماده کنید. و سپس، او را متقاعد کنید که کسب و 

کارتان ارزش خرید دارد.

بهترین استراتژی خروج
بهترین استراتژی خروج از کسب و کارهای کوچک آن استراتژی است 
که برای اهداف فردی تان مناسب تر باشد. ابتدا مشخص کنید دقیقا از 
چه چیزی فرار می کنید. اگر صرفا مسئله پول است، استراتژی خروجی 
مانند فروش در بازار آزاد یا فروش به یک کسب و کار دیگر می تواند 
گزینه ی خوبی باشد. چنان چه میراث تان و مشاهده ی پیشرفت کسب 
و کاری که ساخته اید برای تان اهمیت دارد، پس بهتر است آن را به 

صورت خانوادگی واگذار کنید یا به کارمندان تان بفروشید.

اقتصاد

مضرات آسپرین؛
از »تحریک معده« تا »نارسایی کلیه«

همه ما قرص آسپرین را می شناسیم! زیرا یکی از داروهایی است 
که به طور رایجی مصرف می شود. اما، بسیاری از ما از عوارض 
آسپرین که ناشی از مصرف بیش از حد این دارو است بی خبر 
هستیم. آسپرین، که به عنوان استیل سالیسیلیک اسید شناخته 
می شود، یک داروی سالیسیلات است. این دارو اغلب به عنوان 
ضد درد یا مسکن استفاده می شود. عنصر فعال موجود در آسپرین 
استیل سالیسیلیک اسید است که مشتق مصنوعی ترکیب سالیسین 
است. این ترکیب به طور طبیعی در گیاهان، به ویژه درخت بید، 
یافت می شود. آسپرین قدیمی ترین ضد درد موجود در بازار است 
که به طور گسترده ای مورد استفاده قرار می گیرد و در واقع یک 
داروی ضد التهاب غیر استروئیدی است )NSAID(، که می تواند 
برای درمان درد خفیف تا متوسط استفاده شود. در این شماره با 

چند تا از عوارض مهم آسپرین شما را آشنا خواهیم کرد.

 سوزش سر دل یا تحریک معده 
آسپرین می تواند با تحریک کردن پوشش معده باعث سوزش و 
التهاب معده  و مشکلاتی مانند تهوع، استفراغ و عدم هضم شود. 
این ها عوارض جانبی رایج آسپرین هستند، اما ممکن است منجر 
به مشکلات جدی شوند. بنابراین، اگر با چنین مشکلاتی مواجه 

هستید، بهتر است با پزشک تان مشورت کنید.

  واکنش آلرژیک
بعضی افراد حساسیت یا آلرژی به آسپیرین را تجربه می کنند. 
واکنش های آلرژیک ممکن است شامل تورم لب ها، زبان، بینی، 
خارش بینی، مشکلات تنفسی، سرگیجه و کهیر باشد. اگر متوجه 

علائم فوق شدید، با پزشک تان مشورت کنید.

  زنان باردار یا شیرده
آسپرین برای جنین مضر است و در واقع ممکن است سبب بروز 
مشکلات قلبی، کم شدن وزن هنگام تولد یا سایر عوارض جدی 
شود. بنابراین، زنان باردار باید در مورد مصرف این دارو با پزشک شان 
مشورت کنند. زنان شیرده نیز باید از مصرف آسپیرین پرهیز کنند؛ 
زیرا ممکن است وارد شیر مادر شود و به سلامت کودک آسیب 
برساند. این مورد هم عوارض جانبی مضر آسپرین است زیرا ممکن 

است باعث مشکلات جدی شود.

 مضر برای عمل جراحی
قبل از هر نوع عمل جراحی، باید از مصرف آسپرین پرهیز کنید چرا 
که این دارو خون را رقیق می کند و دارای خواص ضدانعقادی است. 
مصرف آسپیرین قبل از عمل ممکن است منجر به خونریزی بیش از 

حد یا بلند مدت شود.

 مشکلات کبدی
اثرات جانبی آسپیرین بر کبد، مصرف بیش از حد و طولانی مدت 
آسپیرین می تواند به کبد شما آسیب برساند. کبد به عنوان یک 
عضو سم زدا عمل می کند. بنابراین، دوزهای بالای این دارو می تواند 
منجر به بروز اختلال در عملکرد آن شود، و به این ترتیب ممکن 

است مشکلات جدی برای بدن رخ بدهد.

  نارسایی کلیه
استفاده ی منظم از آسپرین می تواند باعث نفروپاتی ضد درد شود 
که نوعی آسیب کلیوی است، و در اثر مصرف داروهای ضد درد رخ 
می دهد. گاهی اوقات بیماری کلیه بدون هیچ علتی رخ می دهد و 

ممکن است تا جایی پیش برود که دچار نارسایی کلیه شوید.

رژیم غذایی

در بین تمام خواص کلسیم ، مهم ترین شان 
سلامت  حفظ  به  که  هستند  آن هایی 
و  می شوند،  مربوط  دندان ها  و  استخوان ها 
همچنین در پیشگیری از سرطان روده ی 
بزرگ و کاهش چاقی تاثیرگذار هستند. ما از 
همان بدو تولد تا زمانی که به پیری می رسیم 
به همین جهت در  داریم.  نیاز  به کلسیم 
این قسمت، به بررسی کوتاه برخی از فواید 

بیشمار کلسیم خواهیم پرداخت.

1. استخوان ها را تقویت می کند
کلسیم ستون فقرات را تقویت می کند، به 
تسکین درد کمر کمک می کند، و شکل 
طبیعی استخوان را حفظ می کند. همچنین 
از آرتروز و پوکی استخوان پیشگیری می کند، 
بیماری هایی که می توانند مانع تحرک راحت 
و آزادانه ی شما بشوند و فوق العاده دردناک 

باشند.

2. از عضلات قلب محافظت می کند
کلسیم از عضلات قلب تان محافظت می کند. 
مقادیر کافی از این ماده ی معدنی ضروری 
صحیح  شدن  شل  و  انقباض  به  می تواند 
عضلات قلب تان کمک کند. همچنین به 
حفظ فشار مناسب در شریان های سیستم 
عصبی کمک می کند. اگر کاهش کلسیم 
وجود داشته باشد، هورمونی به نام کورتیزول 
ترشح می شود، که نرمی و انعطاف پذیری 

و انقباض درست عضلات شریان ها را مختل 
می کند، و از این رو فشار خون افزایش پیدا 

می کند.

3. از سرطان روده ی بزرگ پیشگیری 
می کند

کلسیم کافی از خطر کلی ابتلا به سرطان 
روده ی بزرگ پیشگیری و رشد پولیپ هایی 
را که منجر به سرطان می شوند سرکوب 
می کند. مکمل آن خطر ورم غدد و همچنین 
تومورهای خوشخیم روده ی بزرگ را کاهش 

می دهد. این امر در واقع عامل اصلی سرطان 
روده بزرگ است، اما هنوز مشخص نشده 
است که آیا مصرف کلسیم خطر ابتلا به 
سرطان را به طور کامل به حداقل می رساند 
یا نه. ماده ی معدنی  اضافی بعد از آن که 
در  کند  جذب  داشت  نیاز  را  آنچه  بدن 
روده های تان باقی می ماند. از این طریق در 
روده ی بزرگ، عقیده بر این است که این 
کلسیم جذب نشده به سلول های سرطانی 
می چسبد در نتیجه آن ها با هم از بدن خارج 

می شوند.

4. به کاهش وزن کمک می کند
کلسیم به طرز موثری به حفظ وزن مناسب 
بدن در مردان و زنان کمک می کند. اگر 
هر کمبود ماده ی معدنی در رژیم غذایی تان 
ترشح  به  میل  بدن  باشد،  داشته  وجود 
هورمون پاراتیروئید از خود نشان می دهد، 
امر به نوبه ی خود می تواند باعث  که این 
جریان  داخل  به  را  آن  استخوان ها  شود 
خون تان انتقال بدهند. این امر باعث حفظ 
هورمون  دیگر،  طرف  از  می شود.  تعادل 
تحریک  نیز  را  چربی  تولید  پاراتیروئید 
می کند و از تجزیه ی آن جلوگیری می کند 
منجر  شما  چاقی  به  متعاقبا  می تواند  که 

شود.

5. مراقبت از دندان ها
استحکام  و  قدرت  حفظ  با  کلسیم 
از  عمرتان  طول  در  فک  استخوان های 
که  می کند  محافظت  شما  دندان های 
همین تضمینی برای حصول اطمینان از 
نمی توانند  باکتری ها  که  بود  خواهد  این 
در آنجا رشد کنند. بنابراین، قبل از آنکه 
دندان ها و لثه های تان بخواهند دردسری 
که  شوید  مطمئن  کنند،  ایجاد  برای تان 
دارید.  کلسیمی  از  سرشار  غذایی  رژیم 
مصرف آن باید بالا باشد، به ویژه در سنین 
پایین، تا اینکه دندان های کودک محکم و 

قوی رشد کنند.

فواید باورنکردنی کلسیم برای سلامتی!

تفسیر خواب هایی که همه ما تا به حال دیده ایم )۸(

»عروسی« و معانی متفاوت و 
واقعی آن در رویا

قوانین مدیریت

»مدیریت«، کار عجیب و هیجان انگیزی است. عده ی کمی 
از آدمیان هستند که تمایل به انجام آن در طول زندگی شان 
دارند. اما با این وجود، بیشتر ما با اندکی تامل در می یابیم که 
برهه ای خاص و زمانی از زندگی مان این کار را انجام داده ایم. 
من بعد این ستون »دنیای هوادار« در هر شماره به یکی از 
قوانین مدیریت می پردازد. مطالب این ستون برگرفته از آثار 
نویسنده هایی چون »ریچارد تمپلر«، »جان گری« و... می باشد 

و بازخوانی چندین باره ی آنها برای خود ما لذت بخش است. 

قانون شماره 9:  
کار را به آن ها واگذار کنید، سپس فقط بر 

آن ها نظارت داشته باشید
یک مدیر خوب از حالا به بعد یعنی شما می داند که بر وقایع، 
پروژه ها، موقعیت ها و راهکارها مدیریت و کنترل می کند، 
اما افراد را هرگز. بیایید فرض کنیم شما باغ بزرگی دارید و می 
خواهید باغبانی استخدام کنید. آیا باغبان را مدیریت و کنترل 
می کنید؟ نه. آن ها خودشان به خوبی از عهده این کار بر می 
آیند، ممنون. وظیفه شما »کنترل« باغ است. شما تصمیم می 
گیرید که چه چیز را کجا و چه موقع بکارید. باغبان، مانند 
یک بیل یا فرقان، ابزاری در باغ است، ابزاری که شما می 
توانید با استفاده از او باغ خوبی داشته باشید، اما شما باغبان 
را کنترل و مدیریت نمی کنید. او خودش این کار را می کند. 
شما به او می گویید که چه کاری مد نظرتان است و او انجام 
می دهد. شما کار را به او محول می کنید و او حفر می کند، 
می کارد، هرس می کند، مواظبت می کند و علوفه های هرز 
را می کند. گیاهان نیز کار خود را انجام می دهند. نه شما و 
نه باغبان چیزی را رشد نمی دهید، بلکه هردوی شما کنترل 
می کنید. باغبان دستیار شماست و ابزار شما برای انجام کار. 
این رمز و راز یک مدیریت موفق است. کاری را به آن ها 
محول کنید و رهایشان کنید تا به کارشان برسند. یکی دو 
بار چک کنید تا اطمینان حاصل کنید کار را آن طور که می 
خواستید انجام داده باشند و به تدریج کارهای بیشتری را 
به آن ها محول کنید. به این ترتیب، کم کم از آن ها فاصله 
بگیرید و به جای آن بر روی برنامه ریزی برای پروژه های 
جدید تمرکز کنید. تیم را انتخاب کنید و به آن ها اعتماد 
کنید تا کار را شروع کنند. البته، گاهی اوقات هم این کار 
سبب می شود که اوضاع بهم بریزد، آن ها کارشان را درست 
انجام ندهند و تقصیرها کاملا به گردن شما باشد، اما به هر 

حال شما »مدیر« هستید.

روزی شیخ جعفر شوشتری را دیدند که در کنار جویی نشسته و بلند بلند 
گریه می کند. شاگردان شیخ، با دیدن این اوضاع نگران شدند و پرسیدند: 
»استاد، چه شده که این گونه اشک می ریزید؟ آیا کسی به شما چیزی 
گفته؟« شیخ جعفر در میان گریه ها گفت: »آری، یکی از لات های این 

اطراف حرفی به من زده که پریشانم کرده.« همه با نگرانی پرسیدند: »مگر 
چه گفته؟«  شیخ در جواب می گوید: »او به من گفت شیخ جعفر، من همانی 
هستم که همه در مورد من می گویند. آیا تو هم همانی هستی که همه 

می گویند؟! و این سئوال حالم را عجیب دگرگون کرد.«
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

علی عمران سولقانی گفت: اسکی البرز سهم 
پررنگ و محوری در ترکیب تیم های ملی 
این  استعدادیابی  طرح  اجرای  وبا  و  دارد 

اثرگذاری تقویت شده است.
عمران  هوادار«،علی  »دنیای  گزارش  به 
البرز  استان  اسکی  رئیس هیئت  سولقانی 
البرز در گذشته به دلیل نبود  اظهار کرد: 
امکانات سخت افزاری برای انجام کارهای 
اداری با مشکل روبرو بود اما با تلاش های 
صورت گرفته می توانیم پاسخگوی مراجعه 
کنندگان باشیم و با اعلام فدراسیون در کنار 
تهران در جمع استان های برخوردار کشور 

ایستاده ایم.
سولقانی ادامه داد: هم اکنون در اسنوبورد 
نوردی 70 درصد،  100 درصد، در صحرا 
 100 چمن  و  درصد    60 حدود  آلپاین 
درصد تیم ملی در اختیار البرز و توانسته ایم 
با استعدادیابی هایی که در رده های سنی 
مختلف انجام گرفته این جایگاه را برای سال 

های پیش رو تقویت کنیم.

البرزسهم پررنگی در تیم های ملی دارد
رئیس هیئت اسکی استان البرز در رابطه با 
شاخص ترین فعالیت ها ی استان در سال 
زمان  به کمبود  توجه  با  بیان کرد:  جاری 
اردوهای خوبی داشته ایم وبرنامه ها طبق 
زمانبندی وبا کیفیت خوبی انجام شده است.
بین  افزود: در مسابقات  ادامه  سولقانی در 
المللی ایتالیا در رده سنی جوانان حسین 
مهدی  بزرگسالان  سنی  رده  در  و  تیر 
سولقانی با کسب مقام دوم در مسابقات بین 

المللی به موفقیت رسیدند .
طرح  البرز  در  اسکی  ورزش  متولی 
داد  قرار  اشاره  مورد  را  استعدادیابی 
وگفت:این برنامه در رشته های اسنوبورد، 

آلپاین، صحرا نوردی و رولراسکی  به انجام 
های  بچه  از  نفر   50 توانستیم  و  رسید 
تیر  امید  خوب  مربیگری  با  را  خردسال 
ومعصومه کلهر در رشته آلپاین و 15 نفر 
در رشته اسنوبرد زیر نظر سید مرتضی صید 
وحسین کلهر و 7 نفر دررولر اسکی  زیر نظر 

سید ستار صید جذب کنیم.
دیگر  به  ادامه  در  سولقانی  عمران  علی 
برنامه های سال جاری اشاره کرد و گفت: 
اسکی  رول  کشوری  قهرمانی  مسابقات 
دیزین  منطقه  در  البرز  استان  میزبانی  به 
برگزار شد  که ورزشکاران ما توانستند در 
کنند  کسب  را  خوبی  مدالهای  رشته  این 
که در این بین می توان به ساحل تیردختر 
تواند  می  که  کرد  اشاره  البرزی  نوجوانان 
تهدید بزرگ  برای نفرات بزرگسال تیم ملی 

محسوب شود.

به  یافته  سازمان  ورزشکار   70 اعزام 
اردو تیم های ملی

سولقانی با اشاره به تعداد ورزشکاران سازمان 
یافته استان البرز، افزود: طبق آماری که به 
های  رشته  به  توجه  با  ایم  داده  کل  اداره 
مختلف اسکی حدود 70نفر در سطح ملی 
داریم که به اردوی تیم ملی دعوت شده اند 
و امیدواریم با تست هایی که انجام می شود 

بتوانند در نهایت عضو تیم ملی شوند.
رئیس هیئت اسکی استان البرز به دغدغه 
های موجود در خصوص پیست بین المللی 
از دغدغه  اشاره کرد و گفت: یکی  دیزین 
های جامعه اسکی این است که دیزین چه 

سرانجامی پیدا می کند.
ها  دستگاه  از  برخی  کرد:  تصریح  وی 
وتجهیزات نیاز به تعمیرات و مرمت اساسی 
دارند که هرساله این امر انجام میشود ولی  

با توجه به قدمت دستگاه های بالابر نیاز 
به خرید تجهیزات جدید و جایگزینی آنها 

است.
با  البرز  استان  در  اسکی  ورزش   متولی 
و مدت  این ورزش  بودن  به خاص  اشاره 
زمان محدود فعالیت آن،  افزود: بهره بردار 
پیست در یک بازه زمانی 60 تا 90 روزه 
باید هزینه های اجاره پیست و سایر هزینه 
های جانبی خود را جبران کند و همین 
روی  پیش  های  چالش  از  یکی  مساله 
پیست دیزین درجهت نوسازی و افزایش 

امکانات است.

شرایط  به  توجه  افزود:با  ادامه  در  وی 
اقتصادی موجود نگران تهیه لوازم اسکی و 
ساز وبرگ اسکی برای ورزشکاران هستیم 
و به دلیل عدم تولید درداخل تقاضا داریم 
اسکی  لوازم  کردن  وارد  برای  لازم  مجوز 

صادر شود.
وی ادامه داد:  با توجه به اینکه هر ورزشکار 
باید 3 جفت اسکی شامل اسلالوم، مارپیچ 
واز  باشد  داشته  سرعت  مارپیچ  و  بزرگ 
فدراسیون  از  ملی  ورزشکار  دیگر  سوی 
صورت  به  لوازم  که  دارد  را  انتظار  این 
رایگان در اختیارشان قرار گیرد همین امر 
یکی از نگرانی ها و مشکلات حال حاضر 
ریزش  باعث  تاحدی  و  است  ورزش  این 
ورزشکاران در بخش قهرمانی و همگانی 

خواهد شد.

پیست خور ظرفیت بالایی دارد
رئیس هیئت اسکی استان البرز به ظرفیت 
گفت:  و  کرد  اشاره  خور  پیست  بالای 
عنوان  به  خور  منطقه  اینکه  به  توجه  با 
منطقه گردشگری معرفی شده لذا به دلیل 
وجود دیوار یخ نوردی طبیعی با ارتفاع 40 
گردشگری  های  جاذبه  از  یکی  متر جزء 
محسوب می شودلذا خواهشمندیم نسبت 
به تامین زیرساخت های لازم در منطقه 

تمهیدات لازم اندیشیده شود.
گذار  سرمایه  شرکت  داد:  ادامه  وی 
مجوز  کارشناسی  نظر  طبق  کرده  تلاش 
را  بالابر  های  دستگاه  نصب  جهت  لازم 
دریافت کنند لذا با توجه با دستگاه های 
موجود)تله اسکی( تنها کسانی که اسکی 
باز هستند می توانند از آنها  استفاده کنند 
و  وشهروندان  گردشگران  و جهت جذب 
اسکی بازان نیاز است دستگاه های دیگری 
نیز  تله کابین،   تل سیژ)صندلی(  مانند 

نصب و راه اندازی شود.
رییس هیئت اسکی استان البرز در پایان 
رییسه  هیئت  اخیر  نشست  به  اشاره  با 
هیئت  این  های  کمیته  با  استان  اسکی 
آخرین  نشست  این  در  گفت:  ورزشی، 
های  بخش  در  استان  اسکی  شرایط 
مختلف مورد بررسی قرار گرفت وامید می 
رود فصل خوبی را پیش رو داشته باشیم و 
از همه تقاضا داریم ما را در توسعه اسکی 

یاری کردند.

دارنده مدال های طلای کشتی فرنگی جهان و 
المپیک گفت: اگر انتقادی می کنم از سر دلسوزی 
و برای شفاف سازی است و گرنه کشتی و تمام 

متعلقات آن مبارک آقایان باشد.
در  نوروزی  هوادار«،امید  »دنیای  گزارش  به 
فدراسیون  سرپرست  صحبت های  به  واکنش 
کشتی که گفته بود اطلاعاتش را زیاد کند، اظهار 
داشت:  بهتر است بنی تمیم به جای گمراه کردن 
مردم و دادن آدرس اشتباهی در فضای مجازی در 
رسانه ملی گزارش کاملی در ابعاد فنی، مدیریتی 

و اقتصادی در خصوص این 7 سال بدهد.
وی ادامه داد: توصیه من به بنی تمیم این است 
که حرمت ها را حفظ کند و مردم را گمراه نکند. 
شاید این صحبت ها به درد عوام جامعه بخورد، 
اما خانواده کشتی به خوبی هدف از مطرح کردن 
این مسائل را می داند. هیچ وقت هیچ توهینی به 
خانواده کشتی نکرده ام و هیچکس نباید از انتقاد 
دلسوزانه ناراحت شود. کشتی با تمام متعلقاتش 
مبارک آقایان باشد. افرادی که چشم هایشان را 
بستند و روی حق جوانانی با چشم های گریان 
پا گذاشتند و آنها را از تیم ملی دور کردند باید 

پاسخگو باشند.

که  بدهند  را  کشتی گیرانی  زحمات  پاسخ 
ناامیدشان کردند

جهان   فرنگی  کشتی  طلای  مدال های  دارنده 
مطرح  را  انتقادی  اگر  کرد:  تصریح  المپیک  و 
می کنم براساس شواهد و مدارک است و شاید 
برخی از مطالب به اشتباه در رسانه  ها منعکس 
کشتی 160  فدراسیون  نگفتم  من  باشد.  شده 
پرسنل دارد بلکه با تمام افرادی که به هر طریقی 
از فدراسیون حقوق می گیرند،  120 پرسنل دارد. 
باید دست افرادی که هیچ خروجی برای کشتی 
ندارند از فدراسیون کوتاه شود. خود فدراسیون 
به تنهایی آنقدر هزینه دارد که نیازی به چنین 

ولخرجی هایی نباشد. 
ادامه داد: بهتر است به جای این همه  نوروزی 
به  رسیدن  برای  و  کرده اند  تصویب  که  قانونی 
اهداف شان بند و تبصره های گوناگون به آن اضافه 
بدهند  را  کشتی گیرانی  زحمات  پاسخ  کرده اند 
که به راحتی از تیم ملی کنار گذاشته شدند و 
ناامیدشان کردند و از آنها طلب بخشش کنند. 
به  بی احترامی  دلسوزانه  انتقاد  کِی  از  نمی دانم 
پیشکسوتان شده است؟ 24 سال است که در 
کشتی هستم؛ آیا حق ندارم نظراتم را مطرح کنم. 

ورزش  و  کشتی  زحمت کشان  تمام  پای  خاک 
هستم، ادعایی هم ندارم؛ دنبال پست و مقام هم 
نیستم که اگر بودم همان زمان پیشنهاد خادم 
را می پذیرفتم و مانند خیلی ها به خاطر منافع 
با فدراسیون قبل  شخصی شان سکوت کرده اند 

همکاری می کردم.

اگر من ساکت باشم همین اشتباهات تکرار 
می شود

وی تصریح کرد:  آیا من به عنوان عضوی از خانواده 
کشتی حق ندارم برای مردم از اوضاع این رشته 
ابعاد کشتی مطلع  تمام  از  تا  شفاف سازی کنم 
شوند؟ اگر من نگویم چه کسی بگوید؟ چرا کشتی 
ما در این سال ها ناکام بود و فدراسیون نشین ها 
هیچ پاسخی برای دلایل این ناکامی نداشتند؟ اگر 
من ساکت باشم همین اشتباهات تکرار می شود و 

کشتی ضرر خواهد کرد.

به راحتی مدعی  با 5-۶ ماه تمرین کردن 
می شوم

به  توجه  با  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  نوروزی 
بازگشت محمد بنا آیا تصمیمی برای بازگشت 

به کشتی دارد یا نه، گفت: دوست دارم کشتی 
ماه  با 6-5  نیستم.  هم  زدن  بلوف  اهل  بگیرم؛ 
یا 72  به راحتی می توانم در 67  تمرین کردن 
کیلوگرم کشتی بگیرم و مدعی هم هستم. در 
ارفاق  دنبال  به  و  می کنم  شرکت  هم  انتخابی 
نیستم. در تمام این سال ها هم همواره با حضور 
و  امام  یادگار  انتخابی جام تختی،  در مسابقات 
تورنمنت های بین المللی عازم مسابقات شده ام و 
کسی نمی تواند ادعا کند که حتی یکبار هم بدون 

انتخابی به تیم ملی رسیده ام.
ببینم شرایط  باید  البته  وی خاطرنشان کرد: 
تغییرات  بر  قرار  اگر  می شود،  چه  فدراسیون 
در فدراسیون بوده است تمام کادر قبلی باید 
تغییر می کرد چون آنها هم در گروه مدیریت 
فرد  است  قرار  اگر  داشته اند.  حضور  قبل 
فدراسیون  رئیس  خادم  جای  به  ضعیف تری 
شود، خادم که توانمندی بیشتری داشت و اگر 

او می ماند بهتر بود.

دوست دارم کشتی بگیرم؛ اهل بلوف زدن هم نیستم

نوروزی: کشتی با تمام متعلقاتش مبارک آقایان

اکرمی:
نمایندگان البرز در لیگ های کشور 

شانس روی سکو رفتن دارند
رئیس هیئت کاراته البرز گفت: خوشبختانه پس از یک دوره یک 
ساله سخت شرایط هیئت استان به وضعیت نرمال بازگشته وما 
در حال حاضر با شرایط مساعدی امورات این ورزش را پیگیری 

می کنیم.
اکرمی رییس هیئت کاراته  به گزارش »دنیای هوادار«،محمد 
استان البرز با بیان اینکه در سال جاری حضوری پررنگ در لیگ 
های مختلف کشوری داریم، گفت: در لیگ برتر بزرگسالان وامید 
کشور تیم البرز با حمایت و همراهی شرکت مارال چرم حضور 
یافته و خود را به جمع 4 تیم برتر رسانده و از شانس بالایی برای 

کسب عنوان برخوردار است.
رئیس هیئت کاراته استان البرز ادامه داد: همچنین تیم موسسه 
سرم سازی رازی نیز به نمایندگی از البرز در لیگ آینده سازان 
کشور حضور یافته واین تیم نیز تا اینجای رقابت ها خود را به 
جمع 4 تیم برتر رسانده و از شانس های روی سکو رفتن در فصل 

جاری محسوب می شود.
رئیس هیئت کاراته استان البرز کسب نتایج درخشان در کاراته 
وان کشوری را مورد اشاره قرار داد و گفت: تا به اینجای سال 
در 17 مسابقه کشوری شرکت کرده ایم که مهمترین آن حضور 

بانوان و آقایان ما در مسابقات کاراته وان بوده است.
وی تصریح کرد: در بخش بانوان و در مجموع 4 مرحله عنوان سوم 
کشور را کسب کردیم و در آقایان نیز با برگزاری مرحله پایانی 
نتایج مشخص خواهد شد. ضمن آنکه تیم های مختلف سبکی 
البرز نیز حضوری پررنگ در رویدادهای ملی و بین المللی داشته 
اند و قرار است از نیمه دوم آذرماه کرج میزبان مسابقات بین المللی 
شوتوکان ریوبوکای با حضور 10 تیم خارجی و تیم های داخلی در 

مجموعه ورزشی انقلاب کرج و پردیس کشاورزی باشد.

علیرضا شمیرانی در جمع نخبگان 
گلف کشور

علیرضا شمیرانی از استان البرز به عنوان یکی از استعدادهای برتر 
گلف کشور انتخاب و در جمع برترین های المپیاد قرار گرفت.

به گزارش »دنیای هوادار«،مسابقات گلف المپیاد استعدادهای 
برتر ورزش کشور جهت شناسایی و کشف نخبگان نونهال این 
رشته ورزشی از تاریخ 4 آذر ماه به میزبانی مجموعه ورزشی 

انقلاب تهران آغاز و روز گذشته )6آذر( به پایان رسید.
این رقابت ها با شرکت 61 نفر از سراسر کشور در رده سنی 10 
الی 15 سال برگزار گردید که در نهایت و پس از 3 روز رقابت، 

15 نفر برتر این مسابقات انتخاب و معرفی شدند.
در این میان علیرضا شمیرانی از البرز در درخششی کم سابقه 
برای گلف استان، به عنوان یکی از نخبگان نونهال این رشته 

ورزشی برگزیده شد.

اخبار استان

گزارشگر نباید هواداری کند
گزارش بازی ماشین سازی تبریز و پرسپولیس با انتقاد هواداران 
نوع  از  مجازی  فضای  در  آنها  است.  شده  روبرو  پرسپولیس 
گزارش جانبدارانه میلاد وطن پرست انتقاد کرده اند و در اقدامی 
عجیب با ریپورت کردن صفحه شخصی او، باعث بسته شدن 
این صفحه در اینستاگرام شده اند! پندار خمارلو مدیر روابط 
یک  در  و  جداگانه  طور  به  هم  پرسپولیس  باشگاه  عمومی 
مصاحبه، اعتراض خود را به نوع گزارش وطن پرست نشان داد.

نگاه هوادار

قادریان: 10 ماه پدرم درآمد اما به 
جهانی نرفتم

فرنگی کار البرزی وزن 82 کیلوگرم ایران با بیان این که اردوهای 
طولانی مدت باعث ضربه به کشتی ایران شده است، گفت: 10 
ماه در اردوهای تیم ملی پدرم درآمد اما آخر به رقابت های جهانی 

اعزام نشدم.
به گزارش »دنیای هوادار«،یوسف قادریان درباره بازگشت دوباره 
محمد بنا به تیم ملی کشتی فرنگی اظهار کرد: از این که بنا بار 
دیگر هدایت تیم ملی را در دست گرفته خوشحالم و امیدوارم با 
حضور او کشتی فرنگی ایران دوباره به روزهای اوج خود بازگردد و 

نتایجی در خور نام کشتی ایران به دست بیاید.
دارنده مدال برنز جهان درباره اعزام نشدنش به رقابت های جهانی 
مجارستان و اعزام سعید عبدولی در وزن 82 کیلوگرم خاطرنشان 
کرد: دوست ندارم به گذشته برگردم و به اتفاقاتی که برایم رخ 
داد فکر کنم. قسمت من نبود که به رقابت های جهانی بروم و 
نخواستند که من در تیم ملی باشم. 6 ماه در اردوهای تیم ملی 
پدرم درآمد اما آخر سر هم نخواستند که من اعزام شوم. این همه 
فشار تمرینات و استرس روحی و روانی را ماه ها در اردوهای تیم 
ملی تحمل کردم و در انتخابی تیم ملی قهرمان شدم اما در آخر 

به رقابت های جهانی نرفتم.
اگر  و  بودم  ملی  تیم  اردوهای  در  ابتدا  همان  از  افزود:  وی 
می دانستم قرار است چنین کاری با من بکنند هیچ وقت در 
اردوی تیم ملی نمی ماندم چرا که همه زحماتم بر باد رفت. به 
هر حال هر چه که بوده تمام شده و در حال حاضر تمریناتم 
را به خوبی در باشگاه دنبال می کنم تا در بهترین شرایط در 

خدمت تیم ملی باشم.
از  خود  ارزیابی  درباره  ایران  کیلوگرم   82 وزن  فرنگی کار 
ناکامی تمام عیار تیم ملی کشتی فرنگی در رقابت های جهانی 
مجارستان که با تک مدال برنز مهدی علیاری همراه بود گفت: 
بچه ها خیلی خوب تمرین کردند و فکر می کنم از نظر روحی 
و روانی مشکل داشتند و خیلی خسته شده بودند. به نظر من 
اردوهای بلند مدت تاثیر مخربی بر روحیه کشتی گیران داشت 
چرا که 10 ماه حضور مداوم در اردو واقعا روحیه همه را از 

بین برده بود.

خبر

تیمی که ملی نیست!

تیم ملی بسکتبال در حالی پنجره پنجم انتخابی جام جهانی 
را آغاز کرد که هیچ نشانی از تیم نایب قهرمان آسیا نداشت.

به گزارش »دنیای هوادار«،تیم ملی بسکتبال کشورمان در 
آغاز پنجره پنجم انتخابی جام جهانی 2019 با نتیجه 76 بر 

47 مقابل استرالیا نتیجه را واگذار کرد.
این سومین شکست شاگردان شاهین طبع و سنگین ترین 
آن در راه انتخابی بود. البته پیش از مسابقه نیز پیش بینی 
می شد که در غیاب بازیکنان تاثیرگذار کار تیم ملی سخت 

باشد و همین اتفاق هم افتاد.
غیبت حامد حدادی، صمد نیکخواه بهرامی، ارسلان کاظمی 
و سجاد مشایخی در این دیدار کاملا حس شد و بازیکنان 
جایگزین نتوانستند آنطور که باید خودشان را نشان دهند. 
ضعف شدید در زیر حلقه کاملا مشهود بود و یک بار دیگر 
حضور  حدادی  حامد  که  بازی هایی  در  که  شد  ثابت  هم 
نداشته باشد، کار خیلی سخت می شود. ارسلان کاظمی هم 
که ریباندها را به خوبی انجام می دهد، جایش در این دیدار 

کاملا محسوس بود.
واقعیت این است که تیم ملی آن چیزی نبود که علاقمندان 
انتظار داشتند. تیمی که نایب قهرمان آسیا شده نباید فاصله 
30 امتیازی با استرالیا داشته باشد و حالا کسانی که این شرایط 
را برای تیم ملی بسکتبال رقم زده اند، چطور می خواهند پاسخ 
دهند؟ بازیکن، مربی، سرپرست و رئیس فدراسیون همه در 
نتوانست  ناکامی و شکست سنگین مقصرند! هیچ کس  این 
مشکلی که در اردوها به وجود آمده بود را حل کند و البته 

سرپرستی که آتش این اختلافات را شعله ورتر کرد.
 سکوتی که از سوی بازیکنان و فدراسیون در مورد مشکلات تیم 
ملی وجود دارد، باعث رنجش اهالی بسکتبال شده و مشخص 
ارسلان  حدادی،  حامد  بشکند.  می خواهد  زمانی  چه  نیست 
کاظمی و صمد نیکخواه بهرامی هر سه شرایط بازی در این 
رقابت را داشتند و می توانستند کمک کنند، اما این اتفاق نیفتاد.

حدادی و نیکخواه به دلایل شخصی به تیم ملی نیامدند و 
ارسلان کاظمی هم که بارها نشان داده با مصدومیت هم برای 
تیم ملی بازی کرده، از سوی شاهین طبع دعوت نشد تا تیم 
ملی دیگر نشانی از ملی نداشته باشد و هر کس هر سازی 
دوست داشت برای این تیم بزند و کارش را پیش ببرد و نداند 

که نامی هم از  »ایران« در این میان وجود دارد!
تیم ملی در نهایت راهی جام جهانی خواهد شد و همه به این 
موضوع امیدواریم، اما نوع بازی اش چقدر می تواند هواداران 
را جذب کند؟ تیمی که درونش همدلی وجود نداشته باشد، 

چطور می خواهد و می تواند موفق شود؟ 
بگیرد.  قرار  فیلیپین  برابر  باید  دوشنبه  روز  باید  ملی  تیم 
و چه  دوستانه  اش چه  بازی های گذشته  در  که  فیلیپینی 
شاگردان  دید  باید  و  نداشته  خوبی  شرایط  چندان  رسمی 
شاهین طبع می توانند بلیت چین را در مانیل رزرو کنند یا 

امیدمان به تهران و دیدار با ژاپن خواهد بود.

سوژه روز

رئیس هیئت اسکی استان البرز:

با افزایش قیمت تجهیزات 
اسکی نگران ریزش 

ورزشکار هستیم

کاپیتان تیم ملی شمشیربازی اسلحه 
سابر ایران، گفت: پس از صحبت هایی 
که با کادر فنی و مسئولان فدراسیون 
داشتیم تصمیم گرفتم تا باز هم در تیم  

 ملی باشم.
هوادار«،مجتبی  »دنیای  گزارش  به 
عابدینی نفر چهارم المپیک ریو، پس 
از بازیهای آسیایی جاکارتا از تیم ملی 
خداحافظی کرد اما مدتی قبل تصمیم 
برگردد  ملی  تیم  به  دیگر  بار  گرفت 
نتوانست  دیدگی  آسیب  دلیل  به  که 
ایران را در جام جهانی  سابریست های 

الجزایر همراهی کند.
عابدینی درباره مصدومیتش که یک ماه 
قبل از جام جهانی الجزایر باعث شد تا 
نتواند به همراه تیم   ملی راهی این رقابت 
ها شود، اظهار کرد: در هفته  دوم تمرینات 
جهانی  جام  در  برای حضور  تیم   ملی 
الجزایر متاسفانه از ناحیه مچ پای چپ 
دچار آسیب دیدگی و پیچ خوردگی درجه 
دو شدم و به همین خاطر جام جهانی را 

از دست دادم.

ادامه درباره روند درمانی و زمان  او در 
بازگشتنش به میادین، گفت : از همان 
شدم  آسیب دیدگی  دچار  که  زمان 
انجام  را  فیزیوتراپی  به  کارهای مربوط 
می دهم و از یک هفته  پیش تمرینات 
کم  صورت  به  نیز  را  خودم  شخصی 
فشار آغاز کرده ام. با صحبت هایی که با 
پزشکانم داشتم احتمالا تا دو هفته  بعد 

می توانم با آمادگی کامل تمرین کنم.
کاپیتان تیم   ملی شمشیربازی اسلحه 
افت  و  اخیر  نتایج  درباره  ایران  سابر 
جهانی  جام  در  ایران  سابریست های 
الجزایر، گفت : خودم خیلی دوست داشتم 

که در جام جهانی باشم،  ولی مصدومیت 
نیز  تیم   ملی  نتایج  درباره  نداد.  اجازه 
صحبتی ندارم چرا که مسائل فنی در 

حیطه وظایفم  نیست و من بازیکنم.
بازگشت  درباره  پایان  در  عابدینی 
دوباره به تیم   ملی پس از خداحافظی 
 ،2018 آسیایی   بازی های  پایان  در 
خاطر نشان کرد: پس از صحبت هایی 
که با کادر فنی و مسئولان فدراسیون 
گرفتم  تصمیم  داشتیم  شمشیربازی 
و  قدرتر  بسیار  بار  این  اما  برگردم،  تا 
با انگیزه تر برگشته ام و تا  المپیک 

2020 در شمشیربازی می مانم.

عابدینی: تا المپیک ۲۰۲۰ 
در شمشیربازی می مانم

سرپرست فدراسیون جودو گفت: پس از 
رایزنی با وزارت ورزش طی روزهای آینده 
مشکل حضور بازنشسته ها به طور کامل 

در فدراسیون جودو رفع می شود.
هوادار«،محمدرضا  »دنیای  گزارش  به 
محمد  حضور  خصوص  در  عمادی 
درخشان به عنوان سرپرست نایب رئیسی 
در فدراسیون جودو، ضمن بیان مطلب 
درخشان  افزود:  مهر  خبرنگار  به  فوق 
داشته  ایران  جودو  به  زیادی  خدمات 
است و در دوره دوم مدیریت خود در این 
فدراسیون به واقع جودو را احیا کرد. باید 
شان چنین فرد توانمندی با جایگاه بالای 
بین المللی حفظ شود و قدردان زحمات 

او هستیم.
وی در خصوص اینکه گفته می شود 
حکم نایب رئیسی درخشان مورد قبول 
وزارت ورزش نیست، گفت: اگر حکم 
به  فقط  نشده  امضا  ایشان  سرپرستی 
واسطه منع قانونی بوده که بکارگیری 
به  او  وگرنه  کرده  ایجاد  ها  بازنشسته 
ورزش  وزارت  وثوق  مورد  کامل  طور 

اعضای  شامل  فوق  قانون  باشد.  می 
نایب رئیس و دبیر هم  هیات رئیسه، 
می شود، به همین دلیل حکم وی امضا 

نشده است.  
داد:  ادامه  فدراسیون جودو  سرپرست 
به واقع عرض می کنم که فدراسیون 
جودو تابع قانون است و به هیچ عنوان 
بحث قانون گریزی نیست. در همین 
رابطه مذاکرات متعددی با وزات ورزش 
در  جاری  هفته  طول  در  و  داشتیم 
همین خصوص تصمیمات لازم را اتخاذ 
کرده و اهالی این رشته را در جریان قرار 

خواهیم داد.  

عمادی در مورد برگزاری مجمع انتخاباتی 
هم گفت: فدراسیون جودو آمادگی لازم 
را برای ثبت نام از کاندیداها و برگزاری 
مجمع دارد.  این موضوع را نیز در نامه 
و  ایم  کرده  اعلام  ورزش  وزارت  به  ای 
منتظریم تا مجوزهای لازم صادر شود.  

وی در پایان در خصوص تحرکات برخی 
مسئولان فدراسیون در استان ها برای 
رسیدن کاندیدای مورد نظر به صندلی 
ریاست فدراسیون گفت: چنین چیزی 
را قبول ندارم و اگر مستنداتی در این 
مطمئن  برسد  من  به دست  خصوص 

باشید برخورد خواهیم کرد.

عمادی:مشکل بازنشسته ها 
در جودو رفع می شود

در پایان رقابت های والیبال المپیاد استعدادهای برتر کشور که با حضور 31 تیم از روز دو شنبه آغاز شده بود، تیم البرز 
موفق شد در دیدار پایانی با نتیجه دو بر صفر گیلان را شکست دهد و بر سکوی قهرمانی بایستد. در دیدار رده بندی نیز 

گلستان با پیروزی دو بر صفر برابر فارس به برتری دست یافت و به مدال برنز رسید.

البرز قهرمان والیبال المپیاد استعدادهای برتر کشور شد



7
شماره 131یکشنبه 11 آذر 1397 

روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

سرپرست گل ریحان:
هدفمان صعود به لیگ برتر است

سرپرست تیم فوتبال گل ریحان البرز نیز ضمن مثبت ارزیابی 
کردن تغییرات صورت گرفته در این تیم گفت: سرمایه گذاری ما 

صعود به لیگ برتر است.
به گزارش »دنیای هوادار«،حسین یدی افزود: کادر فنی قبلی این 
تیم نتوانسته بود نتایج لازم را کسب کند که با تغییرات جدید 

صورت گرفته همه چیز به طور مرتب در حال انجام است. 
وی ادامه داد: کادر فنی این تیم تا آخر هفته جاری تکمیل و برنامه 
ریزی ها به گونه ای است که آینده گل ریحان البرز امیدوار کننده 
است.  وی با اشاره به تغییر نام اکسین به ریحان البرز اظهار داشت: 
کارهای قانونی و ثبتی برای تغییر نام این تیم صورت گرفته و تا 

یک هفته آینده این تغییر نام انجام می شود.

محلی برای نمایش فوتبال تهاجمی
نزدیک شده و چهره  به هفته های حساس خود  آزادگان  لیگ 

تیم های مدعی مشخص شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«،لیگ آزادگان به هفته های حساس خود 
نزدیک شده و از چهره تیم های مدعی رونمایی شده است. تیم های 
شاهین شهرداری بوشهر، پاکدشت، گل گهرسیرجان و مس کرمان 
تیم های مدعی قهرمانی و صعود به لیگ برتر هستند که با اختلاف 

امتیاز کم در حال تعقیب یکدیگر هستند.
در لیگ دسته اول قدرت خط هجومی هر تیم تاثیر مستقیمی با 
موفقیت آن تیم دارد. نکته ای که فرهاد کاظمی سرمربی کارکشته 
تیم سرخپوشان پاکدشت به خوبی به آن واقف است و به همین 
خاطر سعی کرده تیمش را به هجومی ترین شکل ممکن روانه 

مسابقات کند.
وینگو بگوویچ سرمربی کهنه کار و کروات تیم گل گهر سیرجان هم 
که مدت زمان طولانی در ایران حضور داشته و در تیمهای مختلفی 
سرمربیگری کرده توانسته تیم خوبی را روانه مسابقات کند و اگر 
خط دفاع این تیم هم به خوبی خط حمله آن بود الآن تیم سیرجانی 
را باید در صدر جدول می دیدیم. در تیم گل گهر سیرجان آقای 
گل فعلی رقابت های لیگ 1 نیز حضور دارد. پیمان رنجبری با 10 
گل آقای گل این رقابتهاست و تاثیر بسزایی در موفقیت تیم شهر 

سیرجان داشته است.
حاصل این طرز تفکر هجومی منجر به این شده تاکنون سرخپوشان 
و گل گهر بهترین خط حمله لیگ دسته اول را داشته باشند و با 26 
گل زده نشان دهند که می توان با به نمایش گذاشتن یک فوتبال 

هجومی به موفقیت دست پیدا کرد.
همواره در لیگ آزادگان شاهد این بوده ایم که مربیان معتقد بودند 
هر چقدر خط دفاعی تیمشان محکم باشد ضریب موفقیت تیم بالا 
می رود اما نمایش این روزهای سرخپوشان و گل گهر خط بطلانی 
بر این ادعا دارد و این دو تیم نشان داده اند که با فوتبال هجومی هم 

می شود به موفقیت رسید. 

اخبار لیگ 1

در ادامه هفته پانزدهم لیگ دسته اول فوتبال سه 
تیم اول جدول شاهین، پرسپولیس پاکدشت و 
گل گهرسیرجان برای رسیدن به صدر باهم 
رقابت شدیدی دارند و در این هفته می توانیم 

شاهد اتفاقات جدابی در بازی ها باشیم.
پانزدهم  هفته  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
لیگ دسته یک با انجام شش بازی پیگیری 
خواهد شد. در این هفته بازی های مهمی 
برگزار می شود که در مهم ترین آن ها شاهین 
شهرداری بوشهر صدرنشین به مصاف ملوان 
آلومینیوم  تیم های  رفت.  قعرنشین خواهد 
اراک و کارون اروند خرمشهر در این هفته 

استراحت دارند وبازی انجام نمی دهند.
برنامه هفته پانزدهم لیگ دسته یک به شرح 

زیر است:

ملوان - شاهین شهرداری بوشهر 
تیم صدرنشین شاهین شهرداری بوشهر در 
لیگ؛  جدول  تیم  آخرین  مصاف  به  انزلی 
ملوان می رود. ملوان که فصل را با 6 امتیاز 
منفی آغاز کرد اکنون برای بقا در لیگ یک 

احمدزاده  با محمد  ملوانان  تلاش می کند. 
هنوز پیروز نشده اند. شاهین شهرداری بوشهر 
هم مثل ملوان از نظر مالی وضعیت مناسبی 
ندارد با این حال این تیم در صدر جدول است 
و محمود فکری بعد از استعفای شفاهی خود 
دوباره هدایت تیم را برعهده گرفته است. این 
مسابقه که در آن قعر و صدر جدول مقابل هم 
قرار گرفته اند هم جذاب است و هم نتیجه اش 
برای تیم ها در بالا و پایین جدول مهم است.

مس رفسنجان - نود ارومیه 
تیم مس رفسنجان که تا اینجای کار اوضاع 
خوبی را سپری نمی کند و با 10 امتیاز در 
نود  از  بار  این  دارد،  قرار  چهاردهم  جایگاه 
میزبانی  بیتالو  وحید  شاگردان  و  ارومیه 
می کنند. نود ارومیه هم در شرایط خوبی قرار 
ندارد و با 11 امتیاز در رتبه سیزدهم قرار 
دارد. پیروزی هر کدام از این دو تیم با توجه 
می تواند  دارند  جدول  در  که  جایگاهی  به 

بسیار تاثیرگذار باشد.

پرسپولیس پاکدشت  -  گل ریحان البرز 
پرسپولیس پاکدشت در ورزشگاه قوامین به 
مصاف تیم گل ریحان البرز خواهد رفت. این 
مسابقه فراتر از لیگ یک خواهد بود جایی که 
دو مربی سابق  لیگ برتری تیم ها را هدایت 
می کنند. فرهاد کاظمی مربی کهنه کار فوتبال 
مقابل مجتبی حسینی مربی جوان و با انگیزه 

و جدید البرزی ها. شاگردان فرهاد کاظمی 
دست  از  را  جدول  دوم  رده  نمی خواهند 
بدهند و تیم گل ریحان هم می خواهد به 

جمع مدعیان برسد.

شهرداری تبریز - مس کرمان 
این بازی می تواند از این نظر دارای اهمیت 
رساندن  برای  تبریز  شهرداری  که  باشد 
خودش به نیمه بالای جدول به سه امتیاز این 
بازی احتیاج دارد و در مقابل شاگردان دست 
نشان برای باقی ماندن در جمع مدعیان باید 
پیدا  دست  پیروزی  به  شهرداری  خانه  در 
کند. باید دید تیم چهارم و دهم جدول چه 
نتیجه ای در پی خواهد داشت و آیا شهرداری 
از امتیاز میزبانی خود استفاده می کند یا خیر. 
آخرین تقابل این دو تیم در بازی های لیگ 
دسته یک با برتری دو بر صفر شهرداری تبریز 

همراه بوده است.

گل گهر سیرجان -  فجر سپاسی 
سپاسی  فجر  در  زارع  اسماعیل  شاگردان 
شیراز هنوز خودشان را پیدا نکرده اند و با 12 
امتیاز در رده دوازدهم قرار دارند. در مقابل 

تیم گل گهر چند هفته ای است از صدر فاصله 
گرفته و با 23 امتیاز و یک بازی کمتر در 
جایگاه سوم جای گرفته است. در چهار تقابل 
اخیر این دو تیم سه برد نصیب تیم گل گهر 
شده است و یک بازی با نتیجه مساوی به 

پایان رسیده است.

بادران تهران - شهرداری ماهشهر 
شهرداری ماهشهر و شاگردان داوود مهابادی 
که در این چند هفته اخیر عملکرد بسیار 
که  خوبی  نتیجه های  با  و  داشتند  خوبی 
آوردند  دست  به  خود  اخیر  بازی  چند  در 
امتیاز در جایگاه نهم قرار  با 13  توانستند 
دارند و کسب این پیروزی می تواند این تیم را 
در جایگاه نهم جدول باقی نگه دارد. از طرفی 
دیگر تیم بادران تهران که با 16 امتیاز در رده 
هفتم جای گرفته است با کسب سه امتیاز 
این بازی می تواند در صورت لغزش گل ریحان 
البرز خود یک رده در جدول رقابت های لیگ 
ارتقا دهد. در دو تقابل اخیر این دو تیم یک 
بازی با نتیجه مساوی به پایان رسیده و یک 
ماهشهر  شهرداری  پیروزی  با  دیگر  بازی 

همراه بوده است.

نصرتی:
همه چیز در نیم فصل 

مشخص می شود
محمدنصرتی هرچند تنها دوبازی هدایت اکسین را به عهده داشت 
اما 4 امتیازی که در آن هفته های حساس گرفت نشان داد که او 

نیز می تواند یکی از وروردی های جدید فوتبال ایران باشد.
به گزارش »دنیای هوادار«،محمد نصرتی مدافع سابق تیم ملی که 
در آخرین سال های فوتبالش به تیم اکسین در لیگ یک پیوسته 
، بعد از هفته یازدهم که سرمربی این تیم فرازکمالوند کنار رفت 
برای دو بازی حساس برابر ملوان و خونه به خونه هدایت اکسین 
را به عهده گرفت و وظیفه اش را هم خیلی خوب انجام داد. او با 
ملوان در انزلی مساوی کرد و خونه به خونه را هم شکست داد. 
هرچند مجتبی حسینی دستیار یحیی گل محمدی که در لیگ 
شانزدهم و در مقطعی سرمربیگری ذوب آهن را در لیگ برتر به 
عهده داشت به عنوان سرمربی انتخاب شد و حالا نصرتی یکی از 
اعضای کادرفنی و البته بازیکن این تیم است. خودش در این رابطه 
گفت:» آقای حسینی به اختیار خودم گذاشته اند و من هم همه 
چیز را به نیم فصل موکول کرده ام. فعلا که با تیم تمرین می کنم 

و از نظر بدنی آماده هستم.«
نصرتی اضافه کرد:هنوز رسما از فوتبال خداحافظی نکرده ام و 
شاید بازهم بخواهم ادامه بدهم. من تازه 36 ساله هستم و از نظر 
بدنی هم آماده ام. خودم هنوز دوست دارم بازی کنم و دلم با بازی 
کردن است. راستش صددرصد برای اینکه فوتبال را کنار بگذارم 
نتوانستم خودم را راضی کنم. خود آقای حسینی هم گفت که 
اگر دوست داری بازی کن و اگر هم نه در کادرفنی حضور داشته 
باش. من الان هم در کادرفنی تیم هستم اما بازی کردن حس 
و حال دیگری دارد. دوست دارم هنوز بازی کنم و راستش اگر 
پیشنهادی در نیم فصل از لیگ برتر داشته باشم خیلی دوست 

دارم که بازی کنم.
محمدنصرتی یکی از بازیکنانی است که در دوران حضور افشین 
قطبی در این تیم حضور داشت و توانستند در یک فصل دراماتیک 
و جذاب و بعد از هفت سال پرسپولیس را به مقام قهرمانی در 
لیگ برتر برسانند. او در این رابطه گفت:» اول وقتی این خبر را 
شنیدم تعجب کردم چون فکر نمی کردم او در ایران در تیمی 
غیر از پرسپولیس مربیگری کند.« این مدافع که در زمان قطبی 
در پرسپولیس و تیم ملی یکی از بازیکنان ثابت بود درباره قطبی 
گفت:» به نظر قطبی مربی خیلی خوبی است و کارنامه خوبی دارد. 
او پرسپولیس را به مقام قهرمانی رساند و در تیم ملی هم نتایج 
خیلی خوبی گرفت. ما در بازی های مقدماتی جام جهانی فقط 
5-6 دقیقه کم آوردیم و تا دقیقه 82-83 از حریف بازی را یک 
بر صفر برده بودیم. می توانستیم در آن چند دقیقه بازی را کنترل 
کنیم اما به هر دلیلی بود این اتفاق نیفتاد و به جام جهانی نرفتیم.

نصرتی ادامه داد: بعد از رفتن آقای دایی که آقای قطبی آمد ما هم 
در مقدماتی جام جهانی و هم جام ملت ها واقعا خوب بودیم. در جام 
ملت ها در دور گروهی 9 امتیاز گرفتیم و در وقت های اضافه از کره 
جنوبی شکست خوردیم.« او افزود:» من معتقدم قطبی در فولاد موفق 
می شود و قطعا حضور او لیگ برتر را از این به بعد جذاب تر می کند .

گفت و گو

امیدها و دنیایی تفاوت

وصال روحانی - تیم امید فوتبال ایران پس از دیدار دوستانه ای 
که اخیراً مقابل همتای عمانی اش در شهر مسقط مرکز این کشور 
داشت، به ایران بازگشته و اردوهای تدارکاتی اش را از سر گرفته 
و مهیای دو دیدار دوستانه تازه می شود که مقابل سوریه خواهد 
بود و در روزهای 27و 30آذر در جزیره کیش برگزار خواهد شد.

مطرح کردن مجدد عدم همسویی های تیم ملی امید با تیم ملی 
بزرگسالان که محصول نظر نه چندان مساعد کارلوس کی روش 
به اکثر مربیان شاغل در ایران است، شاید خوانندگان این سطور 
را آزرده خاطر کند اما حقیقت امر هر چه باشد، امیدها به لحاظ 
کسب ملزومات شان و کار و تمرین در محیطی دلخواه هرگز 
از چیزهایی برخوردار نشده اند که برای رسیدن به سطوح لازم 
به آن محتاج بوده اند. مجموعه پک که البته مسوولان تیم ملی 
بزرگسالان تأکید بر آزاد بودن استفاده از آن برای همه تیم های 
ملی فوتبال کشور و زیرمجموعه های این رشته داشته اند، فقط 
بخشی از فاکتورها و قضایایی است که بین تیم ملی امید و آنچه 
باعث کسب نتایج مورد نظر در انتخابی المپیک 2020می شود، 
فاصله انداخته است و بخش مهم تر دیده نشدن سایر تیم های 
ملی فوتبال و حتی تیم های بسیار موفق فوتسال و فوتبال ساحلی 
به سبب تمرکز هرچه بیشتر فدراسیون روی تیم ملی بزرگسالان 
است، تیمی که البته توانمند در عرصه های بین المللی است اما 
به فراخور آنچه برایش هزینه شده، عنوان و مقامی طی سال های 

اخیر کسب نکرده است.
طول مدت دور ماندن هر دو تیم بزرگسالان و امید از اهداف 
عاجلی که اینک پیش روی شان قرار دارد، تقریباً برابر و یکسان 
است. بر این اساس مردان کی روش درصدد پایان بخشیدن به 
فترتی تلخ و 43ساله در امر فتح جام ملت های آسیا هستند و 
شاگردان زلاتکو کرانچار نیز می خواهند به دور پایانی المپیک 
)توکیو( برسند که اگر برسند، به دوری 44ساله ما از این میدان 

مهم خاتمه خواهند داد.
با این حال میزان ناهمگون بذل توجه به این دو تیم که هر 
دو واژه »ملی« را یدک می کشند، به حدی می رسد که اسباب 
تعجب و تأسف می شود. در غیر این صورت تیم ملی امید که 
مدیرش مردی معقول و درد آشنا مثل حمید استیلی است و 
دستیاران سرمربی اش رضا شاهرودی مدافع چپ همین تیم در 
مقطعی از دهه 1990میلادی را هم در بر می گیرند، به لحاظ نفر 
و بازیکن و نیروی انسانی کمبود چشمگیری ندارد و حضور امثال 
امید نورافکن، علی طاهران، مهدی قائدی، رضا شکاری، اللهیار 
صیادمنش، حمید طاهرخانی و امیر روستایی دل ها را روشن و 
افکار را به کسب نتایجی مطلوب در مرحله مقدماتی المپیک که 
به زودی آغاز می شود و در اواخر تابستان سال بعد به فرجام نهایی 
خود می رسد، امیدوار ساخته است. آیا این روشنایی های درونی و 
امیدواری های فکری برای کسب نتایج پر بار در صحنه های بیرونی 
و در میدان مسابقات هم کفایت می کند؟ پاسخ را در اقدامات 
لجستیکی و کارهای تشکیلاتی جست و جو کنید که تا به حال در 
ارتباط با تیم امید انجام شده و بسیار سخت است که آن را کامل 

و هموار کننده راه یک صعود طلسم شکن بینگاریم.

یادداشت مهمان

گزارش »دنیای هوادار« از هفته پانزدهم لیگ یک 

نبرد بالانشینان جدول

آگهی مزایده اموال  منقول
کرج  اختلاف  حل  شورای  شعبه 28  از  کلاسه 962295صادره  پرونده  بموجب 
له:اصغر رستمي علیه: داریوش اسفندیاری محکوم علیه محکوم است به پرداخت 
مبلغ 228/764/936 ریال درحق محکوم له و پرداخت مبلغ 11/390/000ریال 
بابت نیم عشر دولت چون نامبرده در موعد مقرر قانونی مفاد حکم را اجرا نکرده است 
حسب تقاضای محکوم له بشرح زیر به وسیله این اجرا توقیف و توسط کارشناس 
ارزیابی گردیده است و مقرر است از طریق مزایده در تاریخ 97/9/25 از ساعت 8/30 
الی 9 صبح در محل اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف کرج بفروش برسد 
مزایده از قیمت کارشناسی شروع می شود و مال متعلق به کسی است که بالاترین 
قیمت را پیشنهاد مینماید 10 % از قیمت مزایده به صورت وجه نقد یا چک بانکی 
تضمین شده  في المجلس از برنده مزایده دریافت می شود والباقي وجه مزایده ظرف 
مهلتی که از سوی دادورز اجراء تعیین میگردد و حداکثر یک ماه از تاریخ مزایده 
تجاوز نخواهد کرد از خریدار اخذ و اموال به نامبرده تحویل خواهد شد در صورتیکه 
برنده مزایده در موعد مقرر بقیه بهای اموال را نپردازد سپرده او پس از کسر هزینه 
مزایده بنفع دولت ضبط و مزایده تجدید خواهد شد در صورتیکه روز مزایده مصادف 
با ایام تعطیل شود مزایده فردای اداری همان روز در همان ساعت و مکان برگزار 
می گردد شکایت راحعبه تخلف از مقررات مزایده ظرف یک هفته از نخواهد شد 
ضمنا طالبین می توانند ظرف 7 روز قبل از مزایده بدفتر اجراء مراجعه و با هماهنگی 

اجراء از اموال بازدید نمایند. 
اموال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:

1-یک خط تلفن همراه به شماره 09123895239 توسط کارشناس دادگستری به 
میزان 16/000/000ریال ارزیابی گردیده است ./

97/25519/ف
دادورز اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف کرج

آگهی مزایده اموال  منقول
آگهي ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقاي/خانم ام البنین شکیبائي کشه 

فرزند رضا
خواهان آقاي/خانم علیرضا زندیه دادخواستي به طرفیت خوانده آقاي/خانم رسول 
و ناصر و منصور و محمود و ام البنین و فاطمه و علی همگی شکیبائی کشه به 
خواسته الزام به تنظیم سند رسمی ملک مطرح که به این شعبه ارجاع و به 
شماره پرونده کلاسه 9709982611000679 شعبه 10 دادگاه عمومی حقوقی 
کرج ثبت و وقت رسیدگی مورخ 1397/10/30 ساعت 10:00 تعیین که حسب 
دستور دادگاه طبق موضوع ماده 73 قانون آئین دادرسي مدني به علت مجهول 
المکان بودن خوانده و در خواست خواهان مراتب یک نوبت در یکي از جراید کثیر 
الانتشار آگهي مي گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهي به دفتر 
دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشاني کامل خود، نسخه ثاني دادخواست و ضمائم را 

دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردد.
97/2551۶/ف

منشي دادگاه حقوقي شعبه 10 دادگاه عمومي حقوقي کرج - آرزو تأثیري 
کرج-میدان نبوت-بلوار ملاصدرا-روبروي پارک نبوت- پلاک 120-124

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای کاظم فیروزیار دارای شناسنامه شماره 576 به شرح دادخواست به کلاسه 97/1244/8 
از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان حسین 
فیروزیار بشناسنامه شماره 433 در تاریخ 1391/10/3 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی 

گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1-مهدی فیروزیار متولد 1340  ش ش 177 فرزند حسین پسر متوفی   
2-حمید فیروزیار متولد 1346  ش ش 644 فرزند حسین پسر متوفی   
3-کاظم فیروزیار متولد 1342  ش ش 576 فرزند حسین پسر متوفی   
4-سعید فیروزیار متولد 1359  ش ش 33 فرزند حسین پسر متوفی   

5-بتول امیرکمال متولد 1324  ش ش 12 فرزند ابولفتح همسر متوفی   
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی 
اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه 

به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/2550۸/ف

رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
کلاسه  به  دادخواست  شرح  به   479 شماره  شناسنامه  اسفندیاردارای  قاسم  آقای 
970509/14/97 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
که شادروان مسلم اسفندیار بشناسنامه شماره 2 در تاریخ 1388/12/28 اقامتگاه دائمی 

خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- قاسم اسفندیار متولد 1350/8/8بشماره شناسنامه 7479 فرزند مسلم نسبت 

پسر متوفی   
2- کاظم  اسفندیار متولد 1358/9/15بشماره شناسنامه 115146 فرزند مسلم 

نسبت پسر متوفی   
3- معصوم اسفندیار متولد 1355/4/16بشماره شناسنامه 7598 فرزند مسلم نسبت 

دختر متوفی  
4- زهرا  اسفندیار متولد 1356/9/24بشماره شناسنامه 5992 فرزند مسلم نسبت 

دختر متوفی
5-  زهره اسفندیار متولد1365/6/21بشماره شناسنامه 9291 فرزند مسلم نسبت 

دختر متوفی
6-  خورشید مهائی متولد 1328/1/7بشماره شناسنامه 460 فرزند احمدعلی نسبت 

همسر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی 
اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه 

به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/2552۶/ف

از طرف رئیس شعبه شورای حل اختلاف 14کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم صغرا اکسیر دارای شناسنامه شماره 10 به شرح دادخواست به کلاسه 970521/14/97 
از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان کوکب 
افندیده بشناسنامه شماره 206 در تاریخ 1397/8/17 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی 

گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1-  اسماعیل اکسیر ت ت 35/5/5 ش ش 2 فرزند شعبان نسبت پسرمتوفی   

2-  رمضان اکسیر ت ت 42/11/18 ش ش 3279 فرزند شعبان نسبت پسرمتوفی 
3- زهرا اکسیر ت ت 36/12/12 ش ش 232 فرزند شعبان نسبت دخترمتوفی  

4- صغرا اکسیر ت ت 38/8/6 ش ش 10 فرزند شعبان نسبت دخترمتوفی
5- آذر اکسیر ت ت 41/9/18 ش ش 3177 فرزند شعبان نسبت دخترمتوفی 
6- مریم اکسیر ت ت 46/4/14 ش ش 1246 فرزند شعبان نسبت دخترمتوفی

7- شعبان اکسیر ت ت 1312/4/9 ش ش 199 فرزند ابراهیم نسبت همسر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی 
اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه 

به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/25522/ف

رئیس شعبه شورای حل اختلاف 14

رونوشت آگهی حصر وراثت 
کلاسه  به  دادخواست  شرح  به  شماره 714  شناسنامه  دارای  شیراوژن  عباس  آقای 
970977/3/97 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان عالیه میر بنی پور بشناسنامه شماره 937 در تاریخ 1397/8/11 اقامتگاه دائمی 

خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- عباس شیراوژن، متولد 1331/9/11، به شماره شناسنامه 714، فرزند حسین، فرزند 

پسر   
2- خدیجه شیراوژن، متولد 1332/10/19، به شماره شناسنامه 843، فرزند حسین، فرزند 

دختر  
3- محمد شیراوژن، متولد 1339/11/1، به شماره شناسنامه 610، فرزند حسین، فرزند 

پسر    
4- مریم شیراوژن، متولد 1338/5/7، به شماره شناسنامه 236، فرزند حسین، فرزند دختر  
5- مهدی شیراوژن، متولد 1334/3/21، به شماره شناسنامه 86، فرزند حسین، فرزند پسر  
6- بهمن شیراوژن، متولد 1341/5/6، به شماره شناسنامه 1546، فرزند حسین، فرزند 

پسر  
7- زهرا شیراوژن، متولد 1346/4/20، به شماره شناسنامه 198، فرزند حسین، فرزند 

دختر  
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی 
اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه 

به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/25525/ف

از طرف رئیس شعبه3 شورای حل اختلاف شهید بهشتی کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم الهام شیرزاده آقبلاغ دارای شناسنامه شماره 3330 به شرح دادخواست به کلاسه 
970398/13 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان امیر علی کرمی بشناسنامه شماره 927 در تاریخ 1397/8/10 اقامتگاه دائمی خود 

بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- الهام شیرزاده آقبلاغ فرزند لطفعلی به شماره شناسنامه 3330 متولد 1364/11/29)همسر 

متوفی(
2- نیکان علی کرمی فرزند امیر به شماره ملی 0315400668 متولد 1392/5/31)پسر 

متوفی(
3-  عرفان علی کرمی فرزند امیر به شماره ملی 0313506817 متولد 1385/9/6)پسر 

متوفی(
4-شمسی پوررامند فرزند شعبان به شماره شناسنامه 3034 متولد 1330/2/1)مادر متوفی(

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی 
اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه 

به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/2551۸/ف

از طرف رئیس شعبه13 شورای حل اختلاف مجتمع شهید بهشتی کرج

راپوا  در  ایران  فوتبال  روزهای  این  ستاره 
بلژیک  لیگ  در  خود  پیشرفت  درباره 

صحبت کرد.
قلی زاده،  هوادار«،علی  »دنیای  گزارش  به 
هافبک ایرانی تیم شارلوا بعد از درخشش 
تمجید  مورد  اخیر  هفته های  در  خود 
درباره  او  گرفت.  قرار  مختلف  رسانه های 
حضور موفقیت آمیز خود در این هفته های 
اخیر گفت: من از وقتی که به شارلوا آمدم 
و  بودم  درخشش  و  گلزنی  دنبال  به  هم 

از آن  بعد  به من داده نشد.  زیادی  زمان 
گلزنی  توانستم  ایران  ملی  تیم  در  که 
و  کرد  زیاد  را  من  نفس  به  اعتماد  کنم 
در نهایت توانستم این اعتماد به نفس را 
و  کنم  منتقل  بلژیک  لیگ  رقابت های  به 
توانستم برای تیمم گلزنی کنم. خوشحالم 
تیم  در  را  خودم  درخشش  توانستم  که 
سختی  کار  می دانم  دهم.  نشان  جدیدم 
خو  جدید  شرایط  با  ولی  دارم  شارلوا  در 
گرفتم و می توانم بازی هایی بهتر از این هم 

ارائه کنم.
او در ادامه صحبت های خود گفت: درست 
است که تا به حال 4 پاس گل هم در لیگ 
ثبت کردم ولی تلاش می کنم آمار خودم را 
بهبود ببخشم و بهتر از این ظاهر شوم. آمار 
من وقتی در لیگ ایران بودم خیلی بهتر 
از این ها بود و برای خودم اهدافی ترسیم 
کردم تا بتوانم در ادامه فصل به این اهدافی 

که در سر دارم برسم.
علی قلی زاده به احتمال زیاد یکی از نفرات 
آسیا  ملت های  جام  برای  ایران  ملی  تیم 
او می تواند  2019 باشد و در این صورت 
اولین تورنمت مهم خود را با تیم ملی ایران 

در امارات تجربه کند.

قلی زاده:
 گلزنی در تیم ملی اعتماد به نفسم را زیاد کرده است

کاپیتان تیم ملی فوتسال گفت: انتظارات 
از تیم ملی به دلیل سومی جهان بالا رفته 
بازیکنان ایرانی با غیرت خود می توانند هر 
عنوانی را تکرار و برای بهتر کردن آن تمام 

تلاش خود را انجام می دهند.
هوادار«،اصغر  »دنیای  گزارش  به 
به عنوان  انتخابش  حسن زاده در مورد 
خوشحالم  گفت:  آسیا  بازیکن  برترین 
در  ایران  فوتبال  نماینده  عنوان  به  که 
آسیا انتخاب شدم. این عنوان متعلق به 
تمام مردم ایران است در همین جا، جا 
در  از همبازی هایم  ویژه ای  تشکر  دارد 
تیم ملی داشته باشم  و اگر یکرنگی و 

یکدلی آنها نبود، قطعاً این عنوان دست 
نیافتنی بود.

ادامه گفت:  امسال سال خوبی  وی در 
برای من بود اول  اینکه در جام ملت ها 
اینکه بعد  قهرمان آسیا شدیم  و دوم 
از ناکامیهای چند ساله باشگاههای ایران 
قهرمان  مس  تیم  با  توانستم  آسیا  در 
آسیا شویم و از همه مهمتر در هر دو 
بهترین  عنوان  به  توانستم  تورنمنت 
در حال  و  انتخاب شوم   آسیا  بازیکن 
حاضر هم برای سومین بار توانستم به 
انتخاب  آسیا  فوتسال  برتر  مرد  عنوان 
شوم و خیلی از این موضوع خوشحالم  

و امسال یکی از سال های خوب فوتسالی 
برای من بود.

کاپیتان تیم ملی فوتسال در پاسخ به 
سوالی که بعضی از بازیکنان ملی پوش 
آنها  حق  جایزه  این  که  بودند  مدعی 
است، گفت: در این مورد حرف و نظر 

خاصی ندارم.
شرایط  مورد  در  همچنین  حسن زاده 
و وضعیت تیم ملی گفت: همانطور که 
آماده  را  خود  ملی  تیم  دارید  اطلاع 
حضور در تورنمنت اسلواکی می کند این 
تیمهای  حضور  با  است  قرار  تورنمنت 
اوخر  اسلواکی در  ،روسیه و  ایران  ملی 

آذر برگزار شود و  تا به امروز تیم ملی 
چندین مرحله اردو را پشت سر گذاشته 
است و در حال  هم حاضر شرایط تیم 

خوب است.
وی همچنین در پاسخ به سوالی که آیا با 
توجه به اینکه چند بازیکن ملی پوش  از 
عرصه ملی خداحافظی کرده اند آیا نبود 
این بازیکنان تأثیری در تیم ملی دارد 
یا خیر، گفت: قطعاً مشکلاتی به وجود 
فوتسال  ملی  تیم  کل  در  اما  می آورد 
ایران هیچ وقت وابسته به شخص نبوده 
نشان  ایرانی  بازیکنان جوان  و همیشه 
دادند که پتانسیل زیادی دارند ما جوانان 
زیادی داریم در صورتی که به آنها در 
تیم ملی بها داده شود قطعاً می توانند 

موفق و جای این بازیکنان را پرکنند.

حسن زاده: 

سال خوبی را تجربه کردم

 تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در تازه ترین رده بندی تیم های ملی فوتبال جهان به رتبه دوم صعود کرد تا صاحب افتخار دیگری شود. 
در این رده بندی تیم ملی برزیل در صدر قرار دارد و ایران که توانست عنوان قهرمانی جام بین قاره ای را از آن خود کند به رتبه دوم 

صعود کرد و برای نخستین بار در این جایگاه قرار گرفت.

تیم ملی فوتبال ساحلی ایران به رتبه دوم جهان صعود کرد

هومن ناظمی
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روند انتقال ابراهیموویچ و فابرگاس به میلان
لئوناردو و ایوان گازیدیس در مذاکرات خود با دو ستاره با تجربه، به موفقیت دست 

یافته اند. گفته می شود روند انتقال زلاتان ابراهیموویچ و سسک فابرگاس به میلان 
در مراحل پایانی قرار دارد و برخلاف ادعای فابرگاس که گفته بود تا پایان فصل در 

چلسی خواهد ماند، میلان مقصد بعدی وی خواهد بود.

هافبک تیم امید به استقلال پیوست
رضا کریمی که سابقه بازی در تیم گسترش فولاد تبریز و لیگ برتر آلبانی را 

در کارنامه فوتبالی خود دارد با عقد قراردادی سه ساله به استقلال تهران پیوست. 
هافبک تیم امید با حضور در هیئت فوتبال استان تهران قراردادش را با آبی پوشان 

ثبت کرد تا بتواند از بازی های آینده این تیم را همراهی کند. 

بشار رسن بهترین بازیکن سال عراق شد
بشار رسن فصل بسیار خوبی را با پرسپولیس تجربه کرد و توانست به فینال لیگ 

قهرمانان آسیا هم راه پیدا کند. این بازیکن در تیم ملی عراق هم عملکرد خوبی 
داشت و در نظر سنجی که شبکه فوتبال عراق انجام داد، عنوان بهترین بازیکن 

سال 2018 این کشور را به دست آورد

آخرین رده بندی تیم های ملی فوتبال ساحلی
در آخرین رده بندی تیم های ملی فوتبال ساحلی جهان، تیم ملی ایران با یک 

پله صعود به رده دوم صعود کرد. ایران پس از برزیل با 2573 امتیاز در رده دوم 
قرار دارد. برزیل نیز با 3875 امتیاز و با اختلاف بسیار نسبت به باقی تیم ها در 

رده اول قرار دارد.

از آخرین گل روملو لوکاکو برای منچستریونایتد، 939 دقیقه می گذرد
آخرین باری که روملو لوکاکو، مهاجم 25 ساله بلژیکی موفق به گلزنی برای 

منچستریونایتد شد، به 13 بازی و 77 روز پیش باز می گردد. در واقع، لوکاکو 939 
دقیقه است که نتوانسته برای منچستریونایتد گلی به ثمر برساند. با این حال، لوکاکو 

دیروز این فرصت را داشت تا با گلزنی طلسم را بشکند.

والورده برای چهارصدمین بار در لالیگا روی نیمکت می نشیند
والورده با احتساب بازی امشب بارسا در نیوکمپ مقابل ویارئال، به رکورد 400 

بازی در لالیگا به عنوان مربی می رسد و از این نظر در تاریخ این رقابت ها رده 
شانزدهم را به خود اختصاص می دهد. در پایان همین فصل، والورده جای زامورا را 

در رده دهم جدول باسابقه ترین مربیان تاریخ لالیگا خواهد گرفت.

کوتاه از فوتبال ایران و جهان
بعضی ها داغشو دوست دارن 

هشدار سرمربی بروخه به کاوه رضایی
ایوان لکو، سرمربی بروخه گفت : کاوه بعد از پیوستن به بروخه مصدوم شد و ما 

از قبل می دانستیم که او نیاز به زمان دارد تا در تیم جا بیفتد، از طرف دیگر شما 
در تیم های بزرگ، زمان زیادی برای اثبات خودتان نخواهید داشت. این جا باید 

خیلی سریع عملکرد خوبتان را نشان دهید.

گل پدیده در موقعیت آفساید به ثمر رسیده است
گروه آنالیز کمیته داوران فیلم بازی دو تیم سپاهان اصفهان و پدیده خراسان 

را مورد بازبینی قرار دادند و درباره صحنه های داوری که طی آن گل تیم پدیده 
آفساید اعلام شده بود با بررسی صحنه  ها مشخص شد گل مردودی که تیم پدیده 

به ثمر رسانده، کاملاً در موقعیت آفساید زده شده است.

سید جلال حسینی که قبل از جام جهانی 2018 روسیه 
از بازیکنان ثابت تیم   ملی فوتبال ایران بود، با تشخیص 
کارلوس کی روش نامش از لیست نهایی تیم   ملی برای 

حضور در روسیه خط خورد.
پس از کش و قوس های فراوان، کاپیتان پرسپولیس 
تصمیم گرفت از تیم   ملی فوتبال ایران رسما خداحافظی 
کند. سید جلال حسینی قرار است فردا )یک شنبه ( در 
نشست خبری خود این تصمیم را اعلام و در مورد آن 

صحبت کند.
حسینی متولد 14 بهمن 1360 در بندر انزلی است. او 
اولین بازی ملی خود را در فوریه 2007 برای تیم ملی در 
یک بازی دوستانه در برابر بلاروس انجام داد. سیدجلال 
از سال 2007 تا 2016 مجموعا 108 بازی ملی انجام 

داده و 8 گل زده است.
او عضو تیم ملی فوتبال امید ایران به عنوان یک بازیکن 

سهمیه بزرگسال در دو نوبت بوده  است.

سید جلال که هم اکنون در پرسپولیس توپ می زند، 
سابقه عضویت در تیم های ملوان بندر انزلی، سایپا و 
سپاهان، پرسپولیس، الاهلی قطر و نفت تهران را دارد. 
سیدجلال حسینی پرافتخارترین بازیکن لیگ برتر و با 
سابقه شش قهرمانی در لیگ برتر تنها بازیکن تاریخ لیگ 
برتر ایران است که توانسته با سه تیم مختلف قهرمان 
شود. همچنین او با تیم فوتبال پرسپولیس در لیگ 
قهرمانان آسیا 2018 به عنوان نایب قهرمانی دست یافت.

سیدجلال حسینی از تیم ملی خداحافظی کرد

پس از دیگو مارادونا، دنی آلوز هم به مخالفت با برگزاری 
دیدار برگشت فینال کوپا لیبرتادورس در سانتیاگو برنابئو 

پرداخت.
به گزارش FFT، آلوز در واکنش به تغییر محل برگزاری 
فینال کوپا لیبرتادورس به دلیل حواشی پیش آمده در 

بوینس آیرس، در صفحه اینستاگرامش نوشته است:
»برای من، این که فینال ریور-بوکا خارج از آمریکای 
که  است  فضاحتی  بزرگ ترین  شود،  برگزار  جنوبی 

را  این  دید.  خواهم  بازیکن  یک  عنوان  به  و  دیده ام 
به عنوان یک فرد اهل آمریکای جنوبی و کسی که 
باور دارد این ورزش با احساسات، تعصب و بالاتر از 
همه احترام بازی می شود، می گویم. به نظرم تمامی 
افرادی که ربطی به اتفاقات رخ داده ندارند، نباید هزینه 
یکسری احمق را بپردازند. شاید تنها فرصتی بود که 
بتوانند بوکا-ریور را در فینال ببیند و حالا این فرصت 
را ندارند، چون بازی به اروپا منتقل شده است. به نظرم 

این موضوع ربطی به من ندارد اما به عنوان فردی از 
آمریکای جنوبی و عاشق فوتبال و رقابت سالم، حس 
کردم مجاز هستم تا عقیده ام را ابراز کنم. امیدوارم به 
صلاح فوتبال هم شده و برای احترام به آن هایی که 
ربطی به این اتفاقات نداشتند، این بازی )در مادرید( 

برگزار نشود.«
دنی آلوز هم اکنون در تیم »پاریسن ژرمن« فرانسه بازی 

می کند و تازه از مصدومیت بازگشته است.

دنی آلوز: برگزاری فینال کوپا لیبرتادورس در مادرید، فضاحت محض است ! 

فولاد  فوتبال  تیم  جدید  سرمربی  قطبی،  افشین 
خوزستان در بدو ورود به شهر اهواز در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: اگر به اطراقتان نگاه کنید و همه چیز را 
احساس کنید متوجه می شوید که من برای همین 
احساس ها به اینجا آمده ام. مردم خوزستان خونگرم 
هستند و من دوست دارم با آنها باشم. سعی می کنم 

باشگاه فولاد را یک باشگاه بزرگ و آسیایی کنیم.
او ادامه داد: من باید از رضایی مدیرعامل باشگاه فولاد 

تشکر کنم که به من لطف کرد. آمدیم که با هم به 
فولاد کمک کنیم.

تیم  و  قطبی  به  علاقه مندان  از  زیادی  جمعیت 
فولاد برای استقبال از او به فرودگاه شهر اهواز رفته 
بودند. قطبی که سابقه سرمربیگری تیم ملی ایران و 
پرسپولیس را در کارنامه دارد، جمعه شب با باشگاه 

فولاد به توافقی یک و نیم ساله دست پیدا کرد.
قطبی پیش از عزیمت به اهواز درباره بازگشت مجدد 

به ایران و قبول هدایت تیم فولاد، گفت: خوشحالم که 
اینجا هستم و دوباره شما را می بینم، اما اجازه بدهید 

فعلا صحبت نکنم.
او که بسیار با روحیه بود درباره اینکه آیا همچنان با 
دل شیر به ایران آمده است، گفت: بله، همچنان دل 

شیر دارم.
معارفه رسمی افشین قطبی به عنوان سرمربی جدید 

تیم فوتبال فولاد دیروز در اهواز صورت گرفت.

قطبی در فرودگاه اهواز: فولاد را آسیایی می کنیم

تیم فوتبال تراکتورسازی تبریز امروز در شرایطی به 
مصاف پارس جنوبی خواهد رفت که چند روز پیش 
مشخص شد آنتونی استوکس نیز دیگر در ترکیب 
تراکتور حضور نخواهد داشت و تکلیف لی اروین نیز 

نامشخص است.
تقوی در بازی با پرسپولیس نیز با این مشکل روبرو بود 
و ترجیح داد با 4 مدافع و 6 هافبک به میدان برود اما 
برای بازی با پارس جنوبی، او تصمیم دیگری گرفته 

است. سرمربی جوان تیم تراکتور قائم اسلامی خواه، 
حامد حسینعلی زاده، محمدرضا آزادی و رضا عبدی را 
به عنوان مهاجم نوک در لیست خود می دید و ترجیح 
داد ملی پوش تیم امید را در ترکیب اصلی قرار بدهد.

محمدرضا آزادی که در ابتدای فصل گذشته درخشش 
قابل توجهی داشت و در سال های اخیر نیز یکی از 
بهترین بازیکنان تیم پایه تراکتور بوده، امروز در بازی با 
پارس مهاجم نوک تراکتورسازان خواهد بود و برخلاف 

فصل قبل، هافبک های خلاق و تکنیکی را پشت سر 
خود می بیند و امیدوار است بتواند در شهر جم نمایش 

خوبی را ارائه دهد.
آزادی 19 سال دارد و سال گذشته توانست عنوان 
جوان ترین بازیکن و جوان ترین گلزن تاریخ باشگاه 

تراکتورسازی را از آن خود کند.
»آنتونی استوکس« به تازگی از جمع تراکتورسازان 

جدا شد.

محمدرضا آزادی، جانشین استوکس در تراکتور

جمع مربیان سابق تیم ملی جمع است
حضور افشین قطبی در لیگ برتر باعث شد تا جمع 
مربیان تیم ملی در لیگ برتر تکمیل شود و حالا 
تمام مربیان تیم ملی از سال 2003 تا کنون 
در لیگ برتر حضور دارند و موجب گرمی این 
رقابتها شوند. »برانکو ایوانکوویچ« ، »امیر قلعه 
نویی« و »علی دایی« سرمربیان تیم ملی 
در سالهای اخیر بودند که همگی 
در لیگ برتر شاغل هستند و 
منصوریان  علیرضا  حتی 
که یک بازی در تیم ملی 
سرمربی  تازگی  به  بود 
ذوب آهن شده است . 
حال افشین قطبی نیز 
اضافه  مربیان  این  به 
شده است.به این بهانه 
سابق  مربیان  بازگشت 
تیم ملی به فوتبال ایران 

مرور شده است.
ملی  تیم  در  برانکو  حضور 
ایران در 2 مقطع شکل گرفت. 
او ابتدا در سال 2002 سرمربی 
تیم ملی بود و پس از یک وقفه 
کوتاه مدت، مجدداً در سال 
هدایت   2003

تیم  ملی را بر عهده گرفت و تا پایان جام جهانی 2006 
حضور او در تیم ملی ادامه داشت.برانکو پس از ایران در 
لیگ های کرواسی، چین و عربستان فعالیت کرد و در این 
کشورها موفقیتهایی به دست آورد تا اینکه در فرودین 94 

سرمربیگری پرسپولیس بحران زده را قبول کرد.
پس از برانکو، امیر قلعه نویی به سمت سرمربیگری تیم 
ملی منصوب شد. قلعه نویی در مرحله انتخابی و نهایی 
جام ملتهای آسیا 2007 سرمربی تیم ملی بود و پس 
از حذف در مرحله یک چهارم نهایی این مسابقات از 
تیم ملی کنار گذاشته شد.قلعه نویی در بازگشت به لیگ 
حضور موفقی داشت و در گام نخست، مس را در لیگ 

نیز  بعد  فصل  و  داشت  نگه  برتر 
استقلال را قهرمان کرد و در 

پرافتخاری  حضور  ادامه 
در لیگ برتر داشت

قلعه نویی،  امیر  از  پس 
سرمربی  دایی  علی 
تیم ملی شد.علی دایی 
عنوان  به  آن  از  پیش 
قهرمان  بازیکن   - مربی 
لیگ شده بود و در اتفاقی 

که  سالی  انتهای  در  نادر، 
دنیای  از  آن  ابتدای  در 

خداحافظی  بازیگری 
کرده بود سرمربی تیم 

ملی شد.علی دایی 
در راه صعود 

تیم ملی به جام جهانی تنها یک باخت داشت و آن هم 
شکست تلخ خانگی برابر عربستان که با آن نتیجه علی دایی 

از تیم ملی کنار گذاشته شد.
دایی در شرایطی از تیم ملی کنار گذاشته شد که تیم 
ملی برای صعود به جام جهانی 2010 احتیاج به سه 
پیروزی در سه دیدار باقیمانده مقابل کره شمالی و جنوبی 
و امارات داشت.افشین قطبی با شعار اینکه کره جنوبی 
را مثل کف دستم می شناسم سرمربی تیم ملی شد.این 
مربی پیش از این دراماتیک ترین قهرمانی تاریخ لیگ 
برتر را با پرسپولیس رقم زد و در لیگ هشتم در میانه 
راه پرسپولیس را ترک کرد.قطبی در 3 بازی باقیمانده 

انتخابی جام جهانی توفیقی نداشت ولی حضور این مربی 
تا جام ملتهای آسیا 2011 ادامه داشت.

یحیی، شفر ، مرزبان و دیگران !
از مربیان سابق تیم ملی که بگذریم، لیگ برتر امسال 
با حضور »وینفرد شفر« و »یحیی گل محمدی« که 
سابقه قهرمانی در جام حذفی را دارند به همراه »علیرضا 
مرزبان« که روزگاری دستیار همین افشین قطبی در آن 
تیم قهرمان لیگ برتر بود، پروژه لیگ برتر امسال را بسیار 
جذاب تر کرده است. اگر این نام را کنار »علی کریمی« 
و »جواد نکونام«، سرمربیان تیم های شمالی این فصل 
بگذاریم که در گذشته شاگرد افشین قطبی در تیم ملی 
بودند، ماجرای نیمکت های این فصل بسیار پیچیده تر و 
جذاب تر خواهد شد. اتفاقی که به جرئت می توان گفت 
در تمام ادوار لیگ برتر بی سابقه بوده است و می توان 
انتظار یک لیگ تماشایی را تا انتهای فصل کشید. می 
توان هر هفته منتظر یک دوئل فوق العاده جذاب میان 

مربیان لیگ برتر علاوه بر دوئل های داخل و زمین بود.

پروژه سخت فولاد خوزستان
فولاد خوزستان در این فصل به هیچ وجه اوضاع خوبی 
نداشته است. آن ها در هشت بازی اخیرشان تنها موفق 
به کسب یک پیروزی شدند که آمار بسیار فاجعه باری 
برای مدعی فصل گذشته لیگ برتر است. تیمی که با 
حفظ استخوان بندی و سرمربی خود، پیش بینی می شد 
فصل را به خوبی آغاز کند اما در بحران شدیدی فرو رفت 
و کارش به برکناری »سیروس پورموسوی« کشید. آن ها 
چند بازی را هم بدون سرمربی سپری کردند تا اینکه در 
نهایت ناجی شان را از آسیای شرقی و از لیگ چین آوردند 

یعنی »افشین قطبی«.
بی تردید خود افشین قطبی بهتر از هرکس دیگری از 
اوضاع نابسامان فولاد مطلع است و می داند که فصل 
سختی را با توجه به حضور تیم های مدعی پر تعداد و 
امتیازات از دست رفته قابل توجه، در پیش رو دارد اما او 
در بدو ورود به خوزستان، یک قول بسیار مهم به هواداران 
این تیم داد ؛ »می خواهیم فولاد را آسیایی کنیم« . اینکه 
تا چه میزان این هدف بزرگ است مهم نیست، مساله آن 
جاست که تا همینجای فصل چهار تیم برای »قهرمانی« 
دندان تیز کرده اند و با سهمیه 2+2 فوتبال ایران، تنها تا 
تیم سوم لیگ برتر راهی آسیا می شوند. با این حساب، 
قطبی تمام تلاشش را خواهد کرد که با فولاد بیشترین 
امتیازات را در بازی ها پیش رو جمع کند و خودش را 
به تیم های مدعی اضافه کند که این مساله بی تردید به 

جذاب تر شدن هر چه بیشتر لیگ کمک خواهد کرد.

چرا باید به افشین قطبی اعتماد کرد؟
قطبی در سال های دور از ایران و به خصوص در فصول 
اخیری که در لیگ دسته دوم چین سرمربی گری می 
کرد، ثابت کرده است که می تواند از هیچ همه چیز بسازد. 
او در تیم »شیجیژوانگ اور برایت« که قبل از فولاد آن 
را هدایت می کرد و تیم سابقا ضعیف این لیگ محسوب 
می شد، موفق شد دو فصل پیاپی با تنها بازیکنان بومی و 
جوان آکادمی باشگاه، عملکرد قابل توجه و کم نظیری را 

به ثبت برساند و با این تیم به مقام سوم برسد.
بی شک انتظارات از افشین قطبی بالاست و البته او با 
انگیزه های فراوان دوباره به فوتبال ایران بازگشته است. 
باید منتظر ماند و دید که آیا قطبی می تواند فولاد را به 

اوج بازگرداند یا خیر؟
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گزارش »دنیای هوادار« از بازگشت »امپراطور« به فوتبال ایران؛

تاجِ فولاد  بر سرِ افشین

   محمدحسین سیفی

»افشین قطبی سرمربی تیم فولاد خوزستان شد.« خبر کوتاه بود و هیجان انگیز . شاید یکی از مربیانی که دل ما ایرانی ها برایش خیلی تنگ شده بود، همین »افشین 
قطبی« باشد. کسی که آخرین قهرمانی پرسپولیس در لیگ برتر قبل از برانکو ایوانکوویچ را رقم زده و چند سالی هم روی نیمکت تیم ملی کشورمان نشسته بود. با 
آن شرایطی که قطبی فوتبال ایران را ترک کرد و هجمه هایی که رسانه ها علیه وی راه انداخته بودند، به نظر نمی رسید که دوباره شاهد مربی گری او در فوتبال ایران 

باشیم. او تا سالها در آسیای شرقی و در تیم های متعددی فعالیتش را ادامه داد و کارنامه نسبتا قابل قبولی از خود بر جای گذاشت.
اما بی تردید در تمام این سال ها، افشین قطبی منتظر چنین لحظه ای بود. منتظر لحظه ای که دوباره خودش را بر سر زبان ها بیندازد و در یک رقابت درست و حسابی 
با دیگر مربیان ایرانی و خارجی شاغل در ایران، نشان دهد که موقع ترک ایران، در مورد وی اشتباه فکر می کردند. نشان دهد که هنوز تنها کسی که در این فوتبال 
»دل شیر دارد«، افشین قطبی است و نه هیچ کس دیگر. و چه زمانی بهتر از حالا؟ چه رقابتی تنگاتنگ تر از فصل جاری و احتمالا فصل آینده؟ جایی که تمام 

مربیان اسم و رسم دار فوتبال ایران گرد هم جمع شده اند و بر سر قهرمانی و سهمیه آسیایی یک جنگ تمام عیار به راه انداختند.


